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ΕΦΕΡΕ ΤΑ ΠΑΝΩ-ΚΑΤΩ

Νέος πρόεδρος του

ΣΥΡΙΖΑ ο νεοφώτιστος

εξ Αμερικής Στέφανος
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¡¤Ô ‰ËÌÔ„‹ÊÈÛÌ· ÁÈ· ÙÔ Brexit ÌÂ ÂÈÏÔ-
Á¤˜ Ì›· «·ÍÈfiÈÛÙË» Û˘ÌÊˆÓ›· ÂÍfi‰Ô˘ ·fi
ÙËÓ ∂∂ Î·È ÙËÓ ·Ú·ÌÔÓ‹ ÛÂ ·˘Ù‹, ÚÔ·Ó‹Á-
ÁÂÈÏÂ Ô ∆˙¤ÚÂÌÈ ∫fiÚÌÈÓ ÂÊfiÛÔÓ ÙÔ ∂ÚÁ·ÙÈÎfi
∫fiÌÌ· ·Ó·‰ÂÈ¯ıÂ› Î˘‚¤ÚÓËÛË ·fi ÙÈ˜ ÂÎÏÔ-
Á¤˜ Ô˘, fiˆ˜ Â›Â, ı· Á›ÓÔ˘Ó ·ÚÁ¿ ‹ ÁÚ‹ÁÔ-
Ú·.

™Â ÌÈ· ÔÌÈÏ›· ÛÙÔ Û˘Ó¤‰ÚÈÔ ÙË˜ ™˘ÓÔÌÔ-
ÛÔÓ‰›·˜ ∂ÚÁ·ÙÈÎÒÓ ™˘Ó‰ÈÎ¿ÙˆÓ ÌÂ ¤ÓÙÔÓÔ
ÚÔÂÎÏÔÁÈÎfi ¯·Ú·ÎÙ‹Ú·, Ô Î. ∫fiÚÌÈÓ Â›Â
fiÙÈ ÚÔÙÂÚ·ÈfiÙËÙ· ·˘Ù‹ ÙË ÛÙÈÁÌ‹ Â›Ó·È Ë
·ÔÙÚÔ‹ ÙÔ˘ no deal Î·È ¤ÂÈÙ· Ë ÂÍ·ÛÊ¿-
ÏÈÛË ‰ÈÂÓ¤ÚÁÂÈ·˜ ÚfiˆÚˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ.

∫·ÙËÁfiÚËÛÂ ÙÔÓ Úˆı˘Ô˘ÚÁfi ªfiÚÈ˜
∆˙fiÓÛÔÓ Î·È ÙÔ˘˜ ™˘ÓÙËÚËÙÈÎÔ‡˜ fiÙÈ ı¤ÏÔ˘Ó
¤Ó· Brexit ̄ ˆÚ›˜ Û˘ÌÊˆÓ›· ÁÈ· Ó· ÌÔÚ¤ÛÔ˘Ó
·ÚfiÛÎÔÙ· Ó· ÂÊ·ÚÌfiÛÔ˘Ó ÔÏÈÙÈÎ¤˜ Ô˘
ı· ̂ ÊÂÏ‹ÛÔ˘Ó ÙÔ˘˜ ÏÔ‡ÛÈÔ˘˜. √ ›‰ÈÔ˜ ÂÍ‹Á-
ÁÂÈÏÂ ÌÈ· ÛÂÈÚ¿ Ì¤ÙÚˆÓ ÚÔÛÙ·Û›·˜ ÙˆÓ ÂÚ-
Á·˙ÔÌ¤ÓˆÓ.

™Â ÚÔÂÎÏÔÁÈÎÔ‡˜ ÙfiÓÔ˘˜ ÎÈÓÂ›Ù·È Î·È Û˘-
Ó¤ÓÙÂ˘ÍË Ô˘ ¤¯ÂÈ ·Ú·¯ˆÚ‹ÛÂÈ ÛÙÔÓ «-
Guardian» Ë ËÁ¤ÙÈ‰· ÙˆÓ ºÈÏÂÏÂ‡ıÂÚˆÓ ¢Ë-
ÌÔÎÚ·ÙÒÓ ∆˙Ô ™Ô˘›ÓÛÔÓ, Ë ÔÔ›· ÂÈ‚Â‚·È-
ÒÓÂÈ fiÙÈ ÙÔ ÎfiÌÌ· ÙË˜ ı· Ù·¯ıÂ› ̆ ¤Ú ÙË˜ ·Ó¿-

ÎÏËÛË˜ ÙÔ˘ ÕÚıÚÔ˘ 50, ‰ËÏ·‰‹ ÙË˜ ·Î‡Úˆ-

ÛË˜ ÙÔ˘ Brexit, ÛÙÈ˜ ÂfiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜.

∂Ó Ùˆ ÌÂÙ·Í‡, ÛÂ ÚÔÂÎÏÔÁÈÎ‹ ÂÙÔÈÌfiÙËÙ·

ı¤ÙÂÈ ÙÔ˘˜ ™˘ÓÙËÚËÙÈÎÔ‡˜ Î·È Ô ªfiÚÈ˜
∆˙fiÓÛÔÓ. √ Úˆı˘Ô˘ÚÁfi˜ Â›Â ÛÙÔ˘˜ ̆ Ô˘Ú-

ÁÔ‡˜ ÙÔ˘ fiÙÈ Î·Ù¿ ÙÈ˜ ¤ÓÙÂ Â‚‰ÔÌ¿‰Â˜ ‰È¿Ú-

ÎÂÈ·˜ ÙË˜ ·Ó·ÛÙÔÏ‹˜ ÏÂÈÙÔ˘ÚÁ›·˜ ÙÔ˘ ∫ÔÈÓÔ-

‚Ô˘Ï›Ô˘ Ë Î˘‚¤ÚÓËÛË ı· ÂÈÎÂÓÙÚˆıÂ› ÛÂ ̇ Ë-

Ù‹Ì·Ù· Ô˘ ··Û¯ÔÏÔ‡Ó ÙËÓ Î·ıËÌÂÚÈÓfiÙËÙ·

ÙˆÓ ÔÏÈÙÒÓ, fiˆ˜ Ë ‰ËÌfiÛÈ· ˘ÁÂ›·, Ë
ÂÁÎÏËÌ·ÙÈÎfiÙËÙ· Î·È ÙÔ ÎfiÛÙÔ˜ ‰È·‚›ˆÛË˜.

™Â fi,ÙÈ ·ÊÔÚ¿ ÙÔ Brexit Ô Î. ∆˙fiÓÛÔÓ ÂÈ-
Ì¤ÓÂÈ fiÙÈ ‰ÂÓ ı· ̇ ËÙ‹ÛÂÈ ·Ó·‚ÔÏ‹ ÙÔ˘ Brexit,
Ï¤ÁÔÓÙ·˜ fiÙÈ ÔÈ ÎÈÓ‹ÛÂÈ˜ ÙË˜ Î˘‚¤ÚÓËÛË˜ ı·
ÍÂÎ·ı·Ú›ÛÔ˘Ó ÈÔ ÎÔÓÙ¿ ÛÙÈ˜ ÎÚ›ÛÈÌÂ˜ ËÌ¤-
ÚÂ˜ ÛÙ· Ì¤Û· √ÎÙˆ‚Ú›Ô˘.

∂ÎÙÈÌ¿Ù·È, ˆÛÙfiÛÔ, fiÙÈ Ë ·ÓÙÈÔÏ›ÙÂ˘ÛË
ı· ÎÈÓËıÂ› ÁÈ· ÙËÓ ÚfiÎÏËÛË ÂÎÏÔÁÒÓ ÌÂ
ÚfiÙ·ÛË ‰˘ÛÈÛÙ›·˜ Î·Ù¿ ÙË˜ Î˘‚¤ÚÓËÛË˜
ÙÔ ÙÂÏÂ˘Ù·›Ô ‰ÂÎ·‹ÌÂÚÔ ÙÔ˘ √ÎÙˆ‚Ú›Ô˘, ‰Ë-
Ï·‰‹ ÌÂÙ¿ ·fi ÙË 19Ë, ËÌ¤Ú· Î·Ù¿ ÙËÓ ÔÔ›·
Û‡ÌÊˆÓ· ÌÂ ÙÔÓ Ó¤Ô ÓfiÌÔ Ô Úˆı˘Ô˘ÚÁfi˜ ı·
Ú¤ÂÈ Ó· ˙ËÙ‹ÛÂÈ Ó¤· ·Ó·‚ÔÏ‹ ÙÔ˘ Brexit,
ÂÊfiÛÔÓ ‰ÂÓ ¤¯ÂÈ ÂÍ·ÛÊ·Ï›ÛÂÈ Û˘ÌÊˆÓ›· ÌÂ
ÙÔ˘˜ ∂˘Úˆ·›Ô˘˜.

√È ÂÈÎÚ·Ù¤ÛÙÂÚÂ˜ ËÌÂÚÔÌËÓ›Â˜ ÙˆÓ ÂÎÏÔ-
ÁÒÓ ÙÔÔıÂÙÔ‡ÓÙ·È ÛÙ· Ù¤ÏË ¡ÔÂÌ‚Ú›Ô˘ ÌÂ
·Ú¯¤˜ ¢ÂÎÂÌ‚Ú›Ô˘.

¢∏§ø™∂π™ ∆∏™ ¡∂∞™ ¶ƒ√∂¢ƒ√À ∆∏™ ∫√ªπ™π√¡:

√Àƒ™√À§∞ §∞ØπØ∂¡: 
«∏ ∆Ô˘ÚÎ›· ‰ÂÓ ÂÓÛÙÂÚÓ›˙ÂÙ·È

ÙÈ˜ Â˘Úˆ·˚Î¤˜ ·Í›Â˜»
™ÙËÓ ÂÎÙ›ÌËÛË fiÙÈ Ë ∆Ô˘ÚÎ›· ‰ÂÓ

¤¯ÂÈ ‰Â›ÍÂÈ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ̄ ÚfiÓÈ· fiÙÈ ÂÓ-
ÛÙÂÚÓ›˙ÂÙ·È ÙÈ˜ ıÂÌÂÏÈÒ‰ÂÈ˜ ·Í›Â˜ ÙË˜
∂∂, ÚÔ¯ÒÚËÛÂ Ë ÂfiÌÂÓË ¶ÚfiÂ‰ÚÔ˜
ÙË˜ ∫ÔÌÈÛÈfiÓ ÙË˜ √‡ÚÛÔ˘Ï· ºÔÓ ¡ÙÂÚ
§¿ÈÂÓ Î·Ù¿ ÙËÓ ·ÚÔ˘Û›·ÛË ÙË˜ Û‡Ó-
ıÂÛË˜ Ù‹˜ ÂfiÌÂÓË˜ ∫ÔÌÈÛÈfiÓ.

∂ÚˆÙËıÂ›Û· Û¯ÂÙÈÎ¿ ÌÂ Ù· ̆ Ô„‹-
ÊÈ· ÚÔ˜ ¤ÓÙ·ÍË ∫Ú¿ÙË, Ë √‡ÚÛÔ˘Ï·
ºÔÓ ¡ÙÂÚ §¿ÈÂÓ ÍÂÎ·ı¿ÚÈÛÂ fiÙÈ Ë ∂∂
¤¯ÂÈ ıÂÌÂÏÈÒ‰ÂÈ˜ ·Í›Â˜ Î·È Î·ÓfiÓÂ˜ ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ‰ÂÓ ¤¯Ô˘Ó ·ÏÏ¿ÍÂÈ, ÙÔÓ›˙ÔÓÙ·˜
fiÙÈ ÂÓ·fiÎÂÈÙ·È ÛÙ· ˘Ô„‹ÊÈ· ∫Ú¿ÙË Ó· ·Ô‰Â›ÍÔ˘Ó fiÙÈ ·ÊÂÓfi˜
ÙÈ˜ ÂÓÛÙÂÚÓ›˙ÔÓÙ·È, ·ÊÂÙ¤ÚÔ˘ fiÙÈ ÎÈÓÔ‡ÓÙ·È ÈÔ ÎÔÓÙ¿ ÛÂ ·˘Ù¤˜.

∂È‰ÈÎ¿ ÁÈ· ÙËÓ ∆Ô˘ÚÎ›· ÙfiÓÈÛÂ fiÙÈ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ̄ ÚfiÓÈ· ‰ÂÓ ¤¯ÂÈ
‰È·ÈÛÙÒÛÂÈ Î¿ÙÈ Ù¤ÙÔÈÔ, ·ÏÏ¿, fiˆ˜ Â›Â ̄ ·Ú·ÎÙËÚÈÛÙÈÎ¿, «Ì¿ÏÏÔÓ
ÙÔ ·ÓÙ›ıÂÙÔ Û˘Ì‚·›ÓÂÈ». •ÂÎ·ı¿ÚÈÛÂ ‰Â fiÙÈ ÂÓ·fiÎÂÈÙ·È ÛÂ ·˘ÙÔ‡˜
Ó· ·Ô‰Â›ÍÔ˘Ó fiÙÈ ÌÔÚÔ‡Ó Ó· ÏËÛÈ¿ÛÔ˘Ó ÛÙÈ˜ Â˘Úˆ·˚Î¤˜ ·Í›Â˜,
ÙË˜ ¢ËÌÔÎÚ·Ù›·˜, ÙÔ˘ ∫Ú¿ÙÔ˘˜ ¢ÈÎ·›Ô˘, ÙË˜ ¢ÈÎ·ÈÔÛ‡ÓË˜ Î·È ÙˆÓ
ıÂÌÂÏÈˆ‰ÒÓ ÂÏÂ˘ıÂÚÈÒÓ.

AlexanderLawsonJacobs
CHARTERED ACCOUNTANTS
CORPORATE RECOVERY
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Tel: +44 (0) 20 8370 7250
Fax: +44 (0) 208370 7251
DX: 36953 Winchmore Hill
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∆∑. ∫√ƒª¶π¡: «¡¤Ô ‰ËÌÔ„‹ÊÈÛÌ· 
ÁÈ· ÙÔ Brexit ·Ó ÎÂÚ‰›ÛÔ˘ÌÂ ÙÈ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜»
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™˘Ó·ÓÙ‹ÛÂÈ˜ ∞Ú¯ÈÂÈÛÎfiÔ˘
£˘·ÙÂ›ÚˆÓ ÌÂ ¶Ú. ¶·˘ÏfiÔ˘ÏÔ
Î·È ∫. ªËÙÛÔÙ¿ÎË ÛÙËÓ ∞ı‹Ó·

§¿‚·ÌÂ ÙËÓ ·ÎfiÏÔ˘ıË ÏËÚÔÊfiÚËÛË:
∏ ∞˘ÙÔ‡ ™Â‚·ÛÌÈfiÙË˜ Ô ∞Ú¯ÈÂ›ÛÎÔÔ˜ £˘·ÙÂ›ÚˆÓ Î·È ªÂÁ.

µÚÂÙ·Ó›·˜ Î.Î. ¡ÈÎ‹Ù·˜ ÙËÓ ∆Ú›ÙË 4 ™ÂÙÂÌ‚Ú›Ô˘ 2019 ÂÈÛÎ¤ÊıËÎÂ
ÂıÈÌÔÙ˘ÈÎ¿ ÙÔ˘˜ ÂÍÔ¯ˆÙ¿ÙÔ˘˜ ¶ÚÔÎfiÈÔ ¶·˘ÏfiÔ˘ÏÔ, ¶ÚfiÂ‰ÚÔ

ÙË˜ ∂ÏÏËÓÈÎ‹˜ ¢ËÌÔÎÚ·Ù›·˜, Î·È ∫˘ÚÈ¿ÎÔ ªËÙÛÔÙ¿ÎË, ¶Úˆı˘Ô˘ÚÁfi
ÙË˜ ∂ÏÏ¿‰·˜, Î·È ÙÔ˘˜ ÂÓËÌ¤ÚˆÛÂ ÁÈ· ÙÔ ÔÏ˘Û¯È‰¤˜ ÔÈÌ·ÓÙÈÎfi,
ÓÂ˘Ì·ÙÈÎfi Î·È ÊÈÏ·ÓıÚˆÈÎfi ¤ÚÁÔ ÙË˜ πÂÚ¿˜ ∞Ú¯ÈÂÈÛÎÔ‹˜.

√ ∞Ú¯ÈÂ›ÛÎÔÔ˜ £˘·ÙÂ›ÚˆÓ Û˘ÓÔ‰Â˘fiÙ·Ó ·fi ÙÔÓ ∞Ú¯È‰È¿ÎÔÓfi
ÙÔ  ̆∂˘Á¤ÓÈÔ ∆Û·Ú·Ì·Ó›‰Ë, ÙÔÓ ¡ÔÌÈÎfi ™‡Ì‚Ô˘ÏÔ Î. ™¿ÎË ∫Â¯·ÁÈfiÁÏÔ˘
Î·È ÙÔÓ Û˘ÓÂÚÁ¿ÙË ÙÔ˘ °ÈÒÚÁÔ ¶··ÁÈ·ÓfiÔ˘ÏÔ.

ºπ§∂§∂À£∂ƒ√π: 
«£∞ À¶√™∆∏ƒπ•√Àª∂

∞¡∞∫§∏™∏ ∆√À ∞ƒ£ƒ√À 50
∫∞π ∞∫Àƒø™∏ ∆√À BREXIT»

∏ ÚÒÙË Ì¤Ú· ÛÙ· ÂÏÏËÓÈÎ¿ Û¯ÔÏÂ›· ª¿ÓÔÚ ÃÈÏÏ Î·È º›ÓÛÏÂ¸
ªÂ ·ÈÛÈfi‰ÔÍÂ  ̃ÚÔÔÙÈÎ¤  ̃¿ÓÔÈ-

Í·Ó ÙÔ ÂÚ·ÛÌ¤ÓÔ ™¿‚‚·ÙÔ Ù·
∞ÓÂÍ¿ÚÙËÙ· ·ÚÔÈÎÈ·Î¿ ∂ÏÏËÓÈ-
Î¿ ™¯ÔÏÂ›· ª¿ÓÔÚ ÃÈÏÏ (Úˆ› ™·‚-
‚¿ÙÔ˘) Î·È º›ÓÛÏÂ¸ (™¿‚‚·ÙÔ
·fiÁÂ˘Ì·). ¶·ÏÈÔ› Î·È Ó¤ÔÈ Ì·ıË-
Ù¤˜ ÚÔÛ‹Ïı·Ó ÌÂ ÙÔ˘˜ ÁÔÓÂ›˜
ÙÔ˘˜ Î·È ÛÙË Û˘Ó¤¯ÂÈ· ÙÔ˘˜ ·-
Ú¤Ï·‚·Ó ÔÈ ‰¿ÛÎ·ÏÔ› ÙÔ˘˜ Î·È
ÙÔ˘˜ Ô‰‹ÁËÛ·Ó ÛÙÈ˜ Ù¿ÍÂÈ˜, fiÔ˘
ÚÔÌËıÂ‡ÙËÎ·Ó ‚È‚Ï›· Î·È ÙÂÙÚ¿-
‰È· Î·È ¿Ú¯ÈÛ·Ó Î·ÓÔÓÈÎ¿ Ì·ı‹-
Ì·Ù·.

√ ‰ÈÂ˘ı˘ÓÙ‹  ̃ÙˆÓ ‰‡Ô Û¯ÔÏÂ›̂ Ó
ªÈ¯¿ÏË˜ ŒÏÏËÓ·˜ Î·ÏˆÛÔÚ›˙Ô-
ÓÙ·˜ fiÏÔ˘˜ ÁÈ· ÙË Ó¤· ̄ ÚÔÓÈ¿, Â›-
Â fiÙÈ Ù· ·ÔÙÂÏ¤ÛÌ·Ù· ÙˆÓ ÂÍÂ-
Ù¿ÛÂˆÓ GCSE Î·È A’ Level ÛÙËÓ
∂ÏÏËÓÈÎ‹ °ÏÒÛÛ· ‹Ù·Ó ÂÍ·ÈÚÂÙÈ-
Î¿, ÍÂÂÚÓÒÓÙ·˜ Î¿ıÂ ÚÔÛ‰Ô-
Î›·. 

∂È‰ÈÎ¿ ÛÙÔ ª¿ÓÔÚ ÃÈÏÏ, ÛÙÈ˜
ÂÍÂÙ¿ÛÂÈ˜ GCSE ÙÔ 94,4% ÙˆÓ
·È‰ÈÒÓ ¤Ï·‚·Ó – ÌÂ ÙÔ Ó¤Ô Û‡-
ÛÙËÌ· ‚·ıÌÔÏÔÁ›·˜ – ‚·ıÌfi 5
¤ˆ˜ 9. ™ÙÔ ∞’ Level ¤Ú·Û·Ó fiÏÔÈ
ÔÈ Ì·ıËÙ¤˜ ÌÂ ÙÔ 50% ·˘ÙÒÓ Ó·

Ï·Ì‚¿ÓÂÈ ‚·ıÌfi ∞.
∆Ô ª¿ÓÔÚ ÃÈÏÏ ÏÂÈÙÔ˘ÚÁÂ› ∆Â-

Ù¿ÚÙË 6-8 Ì.Ì. Î·È ™¿‚‚·ÙÔ 9.50

.Ì. - 1.00 Ì.Ì. Î·È ÙÔ º›ÓÛÏÂ¸ ÙËÓ
¶·Ú·ÛÎÂ˘‹ (6-8 Ì.Ì.) Î·È ÙÔ ™¿‚-
‚·ÙÔ (2-5 Ì.Ì.). 

™Â ·ÌÊfiÙÂÚ· Ù· ™¯ÔÏÂ›· ÊÔÈ-
ÙÔ‡Ó Ì·ıËÙ¤˜ ·fi ÙÔ ¡ËÈ·Áˆ-
ÁÂ›Ô ¤ˆ˜ ÙÔ A’ Level.

∂•∞πƒ∂∆π∫∏ ∂¶π∆ÀÃπ∞ ™∆π™ ∂•∂∆∞™∂π™ GCSE & A’ LEVEL

O ‰ÈÂ˘ı˘ÓÙ‹˜ ÙÔ˘ Û¯ÔÏÂ›Ô˘ ª. ŒÏÏËÓ·˜ Î·ÏˆÛÔÚ›˙ÂÈ Ì·ıËÙ¤˜ Î·È ÁÔÓÂ›˜ ÛÙÔ ª¿ÓÔÚ ÃÈÏÏ

ºø∆√: ¶. ¶∂¡∆∞°πø∆∏™

Απεσταλμένος ΟΗΕ 
με τουρκικό ναρκοπέδιο
ΡΙΠΕΣ: Η κωλοτούμπα Ερντογάν και οι

πραγματικοί στόχοι του στην Κύπρο
ΣΕΛΙΔΑ 4

PROPERTIES URGENTLY REQUIRED
from studios to three bedroom houses

Α Π Ο Ψ Η

ΤΕΛΕΣΤΗΚΕ ΤΟ ΠΕΡΑΣΜΕΝΟ ΣΑΒΒΑΤΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΝΑΡΞΗ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΧΡΟΝΙΑΣ

Αγιασμός στα ελληνικά σχολεία 
Μάνορ Χιλλ και Φίνσλεϋ Λονδίνου

ΣΕΛΙΔEΣ 10-11

n ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗΣ ΚΥΠΡΙΑΚΗΣ
ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΗΣ, ΜΑΡΙΑΣ ΛΟΗ, ΓΙΑ

ΤΟ ΝΕΟ ΣΧΟΛΙΚΟ ΕΤΟΣ
ΣΕΛΙΔA 10

ΟΙ ΤΟΥΡΚΟΙ… ΕΠΕΤΡΕΨΑΝ ΤΕΛΙΚΑ ΣΤΟΝ ΓΓ ΤΟΥ ΟΗΕ 

ΝΑ ΔΙΟΡΙΣΕΙ ΑΠΕΣΤΑΛΜΕΝΟ ΑΛΛΑ ΥΠΟ ΟΡΟΥΣ

Συνομιλίες για «θέματα 
γειτονίας» θέλει ο Τατάρ

n ΔΙΑΠΡΑΓΜΑΤΕΥΣΕΙΣ ΓΙΑ ΛΥΣΗ ΜΟΝΟ ΑΝ
ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΩΣ ΓΙΝΕΙ ΔΕΚΤΉ Η ΞΕΧΩΡΙΣΤΗ
ΚΥΡΙΑΡΧΙΑ ΚΑΙ ΑΝΑΓΝΩΡΙΣΤΕΙ ΤΟ ΨΕΥΔΟΚΡΑΤΟΣ

n ΚΥΠΡΟΣ ΚΑΙ ΕΛΛΑΔΑ ΑΠΟΡΡΙΠΤΟΥΝ ΩΣ ΒΑΣΗ ΛΥΣΗΣ
ΤΗ ΔΙΧΟΤΟΜΗΣΗ  ΚΑΙ ΕΠΙΜΕΝΟΥΝ ΣΕ ΥΝΟΜΙΛΙΕΣ ΣΤΟ
ΚΑΘΟΡΙΣΜΕΝΟ ΠΛΑΙΣΙΟ ΤΟΥ ΟΗΕ

n ΚΛΕΙΔΙ ΤΩΝ ΕΞΕΛΙΞΕΩΝ ΑΝ ΣΤΟΝ ΕΛΛΗΝΟΤΟΥΡΚΙΚΟ
ΔΙΑΛΟΓΟ ΔΕΝ ΑΠΟΣΥΝΔΕΘΕΙ ΤΟ ΚΥΠΡΙΑΚΟ ΑΠΟ ΤΙΣ
ΕΥΡΩΤΟΥΡΚΙΚΕΣ ΣΧΕΣΕΙΣ

ΣΕΛΙΔΑ 5

«ΦΩΤΙΕΣ» ΑΝΑΨΕ Η ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ ΤΗΣ ΒΡΕΤΑΝΙΑΣ ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΑΣΥΛΟΥ ΜΕΤΑΝΑΣΤΩΝ

ΣΟΥΕΛΛΑ: «Δεν αρκεί να είσαι ομοφυλόφιλος

για να δικαιούσαι προστασία»
n «Η ΑΝΕΞΕΛΕΚΤΗ ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΥΣΗ ΑΠΟΤΕΛΕΙ
ΥΠΑΡΞΙΑΚΗ ΠΡΟΚΛΗΣΗ ΓΙΑ ΕΥΡΩΠΗ ΚΑΙ ΗΠΑ»

ΣΕΛΙΔA 3
ΣΧΕΔΙΟ ΣΟΥΝΑΚ ΓΙΑ ΠΛΗΡΗ ΑΠΑΓΟΡΕΥΣΗ ΤΟΥ

ΚΑΠΝΙΣΜΑΤΟΣ ΜΕΧΡΙ ΤΟ 2030

ΣΕΛΙΔA 2
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ΔΗΜΟΣΙΕΥΜΑ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ «GUARDIAN» ΓΙΑ ΣΚΛΗΡΑ ΑΝΤΙΚΑΠΝΙΣΤΙΚΑ ΜΕΤΡΑ ΣΤΗ ΒΡΕΤΑΝΙΑ

Σχέδια κυβέρνησης Σούνακ για απαγόρευση
του καπνίσματος στις νεότερες γενιές

Διαδήλωση 
στο Λονδίνο για 
επιστροφή στην 

Ευρωπαϊκή Ένωση
Χιλιάδες υποστηρικτές της επιστροφής της Μεγάλης

Βρετανίας στην Ευρωπαϊκή Ένωση διαδήλωσαν το Σάβ-

βατο στο κεντρικό Λονδίνο.

Εκατοντάδες άνθρωποι ντυμένοι με μπλε ρούχα και κρατώντας

σημαίες της ΕΕ γέμισαν τα πεζοδρόμια πριν από την πορεία

στους δρόμους της πόλης.

Στην πορεία συμμετείχαν γύρω στους 3.000 άνθρωποι με

τελικό προορισμό την πλατεία του Κοινοβουλίου, όπου ομιλη-

τές, ανάμεσά τους και ο Βέλγος πρώην πρωθυπουργός Γκι

Φερχόφστατ, απευθύνθηκαν στο συγκεντρωμένο πλήθος.

Οι διαδηλωτές κρατούσαν πλακάτ πριν από την πορεία που

εξέφραζαν τη δυσαρέσκειά τους για την αποχώρηση από την

ΕΕ, όπως «Ο δρόμος για την επανένταξη στην ΕΕ ξεκινάει

εδώ».

«Πιστεύω ότι όλοι νέοι και πιο μεγαλύτεροι σε ηλικία μπο-

ρούν να δουν ότι πρόκειται για καταστροφή», λέει ο 23χρονος

Έρικ Στοκ, ο οποίος ήταν βαμμένος από την κορυφή μέχρι τα

νύχια με μπλε μπογιά.

Η πορεία έγινε στον απόηχο της αποκάλυψης από την

“Ιndependent” ότι ο ηγέτης των Εργατικών Κίαρ Στάρμερ

συναντήθηκε κρυφά με τον Γάλλο πρόεδρο Εμανουέλ Μακρ-

όν για το Brexit. Όπως είπε θέλει να βελτιώσει την συμφωνία

για το Brexit και όχι να διαπραγματευθεί την επιστροφή στην

Ευρωπαϊκή Ένωση, τον Κοινό Νόμισμα και την τελωνειακή

ένωση.

Η 29χρονη Μαντελέινα Κέι πιστεύει ότι η χώρα πήρε μια

άσχημη, πιο σκοτεινή τροπή μετά από το δημοψήφισμα για το

Brexit το 2016.

«Οι πολιτικοί μας απογοήτευσαν και βλέπουμε τις συνέπειες,

το κόστος ζωής και τα δικαιώματα που μας έχουν αφαιρεθεί».

Υπενθυμίζεται ότι το Ηνωμένο Βασίλειο ψήφισε υπέρ της

αποχώρησης από την ΕΕ σε δημοψήφισμα τον Ιούνιο του 2016,

το οποίο είχε προκηρύξει ο τότε Συντηρητικός πρωθυπουργός

Ντέιβιντ Κάμερον.

Να απαγορεύσει το κάπνισμα στις νεό-

τερες γενιές στη Βρετανία έχει ως στόχο

ο πρωθυπουργός της χώρας, Ρίσι Σουνάκ

και μάλιστα ήδη η κυβέρνηση εξετάζει την

υιοθέτηση αυστηρών μέτρων αλλά και κινή-

τρων ώστε να πείσει τους νέους προς αυτή

την κατεύθυνση.

Συγκεκριμένα, όπως αναφέρει ρεπορτάζ της

«Guardian», ο Ρίσι Σούνακ σκέφτεται να υιο-

θετήσει κάποια από τα πιο σκληρά αντικαπνι-

στικά μέτρα στον κόσμο, κάτι που θα έχει σαν

αποτέλεσμα να απαγορεύσει στις νέες γενιές

να αγοράζουν τσιγάρα.

Όπως αναφέρουν κυβερνητικές πηγές στην

εφημερίδα, ο Βρετανός πρωθυπουργός εξετά-

ζει μέτρα παρόμοια με αυτά που υιοθέτησε η

Νέα Ζηλανδία τον περασμένο Δεκέμβριο.

«Θέλουμε να ενθαρρύνουμε περισσότερους

ανθρώπους να σταματήσουν το κάπνισμα. Αυτός

είναι ο λόγος που έχουμε πάρει ήδη μέτρα για

να μειώσουμε τους δείκτες καπνίσματος», φέρε-

ται να δήλωσε η κυβερνητική πηγή.

ΔΕΝ ΘΑ ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ ΤΣΙΓΑΡΑ 

ΣΕ ΟΣΟΥΣ ΓΕΝΝΗΘΗΚΑΝ 

ΜΕΤΑ ΤΗΝ 1η ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2009

Μία αντικαπνιστική πολιτική όπως αυτή της

Νέας Ζηλανδίας σημαίνει ότι τα τσιγάρα θα κα-

ταργηθούν σταδιακά εντελώς για την επόμενη

γενιά.

Συγκεκριμένα, μετά την υιοθέτηση αυτών

των μέτρων αυξήθηκε η ηλικία από την οποία

μπορούσε κάποιος να αγοράσει τσιγάρα, έτσι

ώστε τελικά να μην μπορούν να πωλούνται

σε οποιονδήποτε έχει γεννηθεί από την 1η

Ιανουαρίου 2009 και μετά.

Επίσης, υπό την πρωθυπουργία της Τζασίντα

Άρντερν νομοθετήθηκε η μείωση της ποσό-

τητας της νικοτίνης σε καπνικά προϊόντα, κάτι

που οδήγησε την πώλησή τους μόνο σε ειδικά

καταστήματα πώλησης καπνικών και όχι σε

σούπερ και μίνι μάρκετ.

Η σταδιακή κατάργηση της πώλησης τσι-

γάρων στις νεότερες ηλικίες είναι κάτι που έχουν

εξετάσει και οι Εργατικοί κατά το παρελθόν.

«ΕΛΕΥΘΕΡΟΙ ΚΑΠΝΙΣΜΑΤΟΣ

ΜΕΧΡΙ ΤΟ 2030»

Σε ερώτηση σχετικά με την πολιτική απαγό-

ρευσης του καπνίσματος στο στυλ της Νέας

Ζηλανδίας, εκπρόσωπος της κυβέρνησης, ανέ-

φερε: «Το κάπνισμα είναι μία θανατηφόρα συνή-

θεια που σκοτώνει κάθε χρόνο δεκάδες χιλιά-

δες ανθρώπους και αποτελεί ένα βάρος τόσο

για το Εθνικό Σύστημα Υγείας όσο και για την

οικονομία. Θέλουμε να ενθαρρύνουμε περισ-

σότερους ανθρώπους να σταματήσουν το κά-

πνισμα και να γίνει πραγματικότητα η φιλοδοξία

μας να είμαστε ελεύθεροι καπνίσματος μέχρι το

2030».

«Αυτός είναι ο λόγος που έχουμε πάρει ήδη

μέτρα για να μειώσουμε τους δείκτες καπνίσματος.

Αυτά περιλαμβάνουν να παρέχουμε σε ένα εκα-

τομμύριο καπνιστές στην Αγγλία δωρεάν σετ

ηλεκτρονικών τσιγάρων με το πρώτο σύστημα

“ανταλλαγή για να σταματήσεις” στον κόσμο, να

προωθήσουμε ένα σύστημα voucher για να

δώσουμε κίνητρα σε εγκύους να σταματήσουν

και να συζητήσουμε για τις υποχρεωτικές εισα-

γωγές πακέτων με τσιγάρα», προσέθεσε.

ΛΟΓΩ ΔΙΩΞΗΣ ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥ ΤΟΥΣ ΠΟΥ ΚΑΤΗΓΟΡΕΙΤΑΙ ΓΙΑ ΦΟΝΟ

Αστυνομικοί στη Βρετανία αρνούνται να χρησιμοποιήσουν
τα όπλα τους εν ώρα καθήκοντος

ΟΣτρατός της Βρετανίας ανακοίνωσε την

Κυριακή 24 Σεπτεμβρίου ότι είναι έτοι-

μος να συνδράμει, αν χρειαστεί, την αστυνομία

του Λονδίνου, πολλά μέλη της οποίας

αρνούνται να χρησιμοποιήσουν τα όπλα

τους, αφού απαγγέλθηκαν κατηγορίες για

φόνο εναντίον συναδέλφου τους.

Η ιδιαίτερα ασυνήθιστη αυτή κίνηση ξεκίνησε

μερικές ημέρες αφού παρουσιάστηκε ενώπιον

της δικαιοσύνης ένας αστυνομικός ο οποίος

διώκεται για τον φόνο του Κρις Κάμπα, ενός

24χρονου μαύρου νεαρού, ο οποίος σκοτώθη-

κε με μια σφαίρα στο κεφάλι στη διάρκεια επέμ-

βασης της Αστυνομίας.

Η Αστυνομία του Λονδίνου διαθέτει «σημαν-

τικό αριθμό» ένοπλων αστυνομικών που είναι

ανεπτυγμένοι σε όλη την πρωτεύουσα.

Η Βρετανίδα υπουργός Εσωτερικών Σουέ-

λα Μπράβερμαν εξέφρασε την «πλήρη στή-

ριξή» της στους αστυνομικούς που φέρουν

όπλα και οι οποίοι «διακινδυνεύουν τη ζωή τους

για να εγγυηθούν την ασφάλειά μας». Οι αστυνο-

μικοί αυτοί «πρέπει να λαμβάνουν αποφάσεις

σε κλάσματα του δευτερολέπτου υπό εξαιρετι-

κή πίεση» και «δεν θα πρέπει να φοβούνται ότι

θα βρεθούν στο εδώλιο του κατηγορουμένου

επειδή έκαναν το καθήκον τους», πρόσθεσε.

Η Σκότλαντ Γιάρντ έχει επισημάνει ότι θα

ζητήσει την υποστήριξη του Στρατού στον τομέα

της Αντιτρομοκρατίας, στην περίπτωση που

δεν αρκούν οι αστυνομικοί που διαθέτει.

«Σε περίπτωση ανάγκης»

«Πρόκειται για μια έκτακτη υποστήριξη, την

οποία δεν θα χρησιμοποιήσουμε παρά σε ιδιαίτε-

ρες συνθήκες και εκεί όπου δεν θα είναι διαθέ-

σιμη η προσήκουσα απάντηση για τη διατήρη-

ση της τάξης», δήλωσε εκπρόσωπος της Σκότ-

λαντ Γιάρντ.

Το υπουργείο Άμυνας της Βρετανίας επε-

σήμανε από την πλευρά του ότι έχει δεχθεί να

προσφέρει την υποστήριξή του «σε περίπτω-

ση ανάγκης».

Ο αστυνομικός, η ταυτότητα του οποίου δεν

έχει αποκαλυφθεί, που κατηγορείται για τον

φόνο του Κρις Κάμπα, παρουσιάστηκε την Πέμ-

πτη ενώπιον της δικαιοσύνης.

Ο νεαρός άνδρας χτυπήθηκε από σφαίρα

μέσα στο αυτοκίνητο στο οποίο επέβαινε, επει-

δή η πινακίδα κυκλοφορίας του αντιστοιχούσε

με αυτή ενός οχήματος που είχε εμπλακεί σε

περιστατικό με πυροβόλα όπλα μερικές ημέ-

ρες νωρίτερα. Λίγες ώρες αργότερα υπέκυψε

στα τραύματά του στο νοσοκομείο.

Οι περισσότεροι από τους 34.000 αστυνο-

μικούς του Λονδίνου δεν φέρουν όπλα. Μεταξύ

όσων έχουν όπλο «πολλοί ανησυχούν» για τις

ενδεχόμενες συνέπειες που θα έχει αυτή η δίωξη,

εξήγησε εκπρόσωπος της Σκότλαντ Γιάρντ.

«Ανησυχούν» ότι οι διώξεις εναντίον του

συναδέλφου τους «θα σηματοδοτήσουν μια

αλλαγή στον τρόπο με τον οποίο κρίνονται οι

αποφάσεις που λαμβάνουν στις πιο δύσκολες

συνθήκες», πρόσθεσε.

«Κατανοητές» οι ανησυχίες τους

«Ένας αριθμός αστυνομικών» αποφάσι-

σαν να σταματήσουν να φέρουν όπλο «μέχρι

να σκεφτούν τη θέση τους», συνέχισε, διευ-

κρινίζοντας ότι «ο αριθμός αυξήθηκε τις τελευ-

ταίες 48 ώρες». Σύμφωνα με το BBC, πρόκει-

ται για περισσότερους από 100 αστυνομικούς.

Λόγω της εξάπλωσης του κινήματος, το Σάβ-

βατο το βράδυ αναπτύχθηκαν στους δρόμους

του Λονδίνου ένοπλοι αστυνομικοί από τα

περίχωρα της βρετανικής πρωτεύουσας, σύμ-

φωνα με το βρετανικό πρακτορείο PA.

Η Αστυνομία του Λονδίνου διαθέτει «σημαν-

τικό αριθμό» ένοπλων αστυνομικών που είναι

ανεπτυγμένοι σε όλη την πρωτεύουσα, σε μέρη

όπως το κοινοβούλιο, οι διπλωματικές απο-

στολές, τα αεροδρόμια. 

Το Σάββατο ο επικεφαλής της Αστυνομίας

του Λονδίνου Μαρκ Ρόουλι δήλωσε ότι συναν-

τήθηκε με 70 αστυνομικούς και εκτίμησε ότι οι

ανησυχίες τους είναι «κατανοητές».

Η Αστυνομία του Λονδίνου διέρχεται μια

μεγάλη κρίση εμπιστοσύνης έπειτα από μια

σειρά εγκλημάτων που διέπραξαν μέλη της,

ανάμεσά τους ο βιασμός και ο φόνος μιας 33χρο-

νης γυναίκας το 2021. Τεράστια επιχείρηση

εξυγίανσης του Σώματος έχει οδηγήσει στην

αποπομπή ή τη μετακίνηση 1.000 αστυνομικών.



Μιλώντας στο American Enterprise Institute

στην Ουάσιγκτον, η υπουργός Εσωτερικών

του Ην. Βασιλείου Σουέλα Μπράβερμαν, ισχυρίστηκε

ότι η διεθνής κοινότητα απέτυχε να μεταρρυθμίσει

τη Σύμβαση του ΟΗΕ για τους πρόσφυγες του

1951 και την Ευρωπαϊκή Σύμβαση για τα Αν-

θρώπινα Δικαιώματα (ΕΔΔΑ), λόγω των φόβων

πολιτικών ηγετών ότι θα χαρακτηριστούν «ρατσι-

στές ή ανελεύθεροι».

«Ο πρώτος [λόγος] είναι απλώς ότι είναι πολύ δύσκο-

λο να επαναδιαπραγματευθούν αυτά τα μέσα. Το δεύτε-

ρο είναι πολύ πιο κυνικό. Ο φόβος μήπως σε χαρα-

κτηρίσουν ρατσιστή ή ανελεύθερο. Οποιαδήποτε από-

πειρα μεταρρύθμισης της Σύμβασης για τους πρό-

σφυγες θα σας δει να δυσφημίζεστε ότι είστε κατά των

προσφύγων», είπε.

H Μπράβερμαν ξεκίνησε την ομιλία της υπο-

στηρίζοντας ότι η ανεξέλεγκτη και παράνομη μετα-

νάστευση αποτελούσε μια «υπαρξιακή πρόκληση»

για την Ευρώπη και τις ΗΠΑ.

«Είμαι εδώ στην Αμερική για να μιλήσω για μια

κρίσιμη και κοινή παγκόσμια πρόκληση: την ανεξέ-

λεγκτη και παράνομη μετανάστευση», είπε. «Είναι μια

υπαρξιακή πρόκληση για τους πολιτικούς και πολιτι-

στικούς θεσμούς της Δύσης».

Ισχυρίστηκε ότι η νομολογία που απορρέει από τη

Σύμβαση για τους Πρόσφυγες είχε μειώσει το όριο,

έτσι ώστε οι αιτούντες άσυλο έπρεπε μόνο να απο-

δείξουν ότι αντιμετώπιζαν διακρίσεις αντί για πραγ-

ματικό κίνδυνο βασανιστηρίων, θανάτου ή βίας.

«Όπου διώκονται άτομα, είναι σωστό να προσφ-

έρουμε καταφύγιο. Αλλά δεν θα είμαστε σε θέση να

στηρίξουμε ένα σύστημα ασύλου εάν, στην πραγμα-

τικότητα, το να είσαι απλώς ομοφυλόφιλος ή γυναίκα

και να φοβάσαι τις διακρίσεις στη χώρα καταγωγής

σου αρκεί για να δικαιούστε προστασία».

Ερωτηθείσα μετά την ομιλία εάν το Ηνωμένο Βασίλειο

θα εξετάσει το ενδεχόμενο να εγκαταλείψει τη σύμβα-

ση εάν δεν επιβληθούν αλλαγές, η υπουργός είπε ότι

η κυβέρνηση θα κάνει «ό,τι απαιτείται» για να αντι-

μετωπίσει το ζήτημα των μεταναστών που φτάνουν

μέσω μη εξουσιοδοτημένων διαδρομών. 

«Ο ίδιος ο πρωθυπουργός είπε ότι θα κάνουμε ό,τι

χρειαστεί για να σταματήσουμε τα σκάφη και αυτή είναι

η θέση μου», είπε.

Η απάντηση του ΟΗΕ

Η Ύπατη Αρμοστεία των Ηνωμένων Εθνών για

τους Πρόσφυγες εξέδωσε μια άκρως ασυνήθιστη

δήλωση την Τρίτη 26 Σεπτεμβρίου υπερασπίζοντας

τη Σύμβαση του 1951 για τους Πρόσφυγες και υπο-

γραμμίζοντας το ρεκόρ των καθυστερήσεων αιτημά-

των ασύλου του Ηνωμένου Βασιλείου, αμφισβητώντας

τη διάκριση της Μπράβερμαν μεταξύ δίωξης και δια-

κρίσεων.

«Η Σύμβαση για τους πρόσφυγες παραμένει τόσο

επίκαιρη σήμερα όσο και όταν εγκρίθηκε. Όπου τα

άτομα κινδυνεύουν από δίωξη λόγω του σεξουαλικού

τους προσανατολισμού ή της ταυτότητας φύλου τους,

είναι ζωτικής σημασίας να μπορούν να αναζητήσουν

ασφάλεια και προστασία αλλού», ανέφερε ο ΟΗΕ.

Απορρίπτοντας μια γενική αναθεώρηση της Σύμβα-

σης, η Ύπατη Αρμοστεία των Ηνωμένων Εθνών για

τους Πρόσφυγες ζήτησε «μια πιο συνεπή εφαρμογή

της Σύμβασης και της βασικής αρχής της κατανομής

ευθυνών» και αναφέρθηκε κατηγορηματικά στο ανε-

κτέλεστο άσυλο του Ηνωμένου Βασιλείου, το οποίο

ήταν πάνω από 175.000 τον περασμένο μήνα.

«Μια κατάλληλη απάντηση στην αύξηση των αφίξεων

και στο τρέχον ανεκτέλεστο άσυλο του Ηνωμένου Βασι-

λείου θα περιλαμβάνει την ενίσχυση και την επίσπευ-

ση των διαδικασιών λήψης αποφάσεων», ανέφερε η

δήλωση.

Από την πλευρά του το Συμβούλιο Προσφύγων,

το οποίο συνεργάζεται στενά με τους αιτούντες άσυλο,

αμφισβήτησε τον ισχυρισμό της Βρετανίδας υπουρ-

γού ότι υπήρχε χαμηλότερο όριο για τη χορήγηση

ασύλου για λόγους διάκρισης.

Ο επικεφαλής αναλυτής πολιτικής της φιλανθρω-

πικής οργάνωσης, Jon Featonby, δήλωσε: «Στη δου-

λειά μας με άτομα στο σύστημα ασύλου, δεν έχουμε

δει στοιχεία ότι οι υπεύθυνοι λήψης αποφάσεων του

Υπουργείου Εσωτερικών μειώνουν το όριο για το

άσυλο, έτσι ώστε να αντικατασταθεί ένας βάσιμος

φόβος δίωξης, με διακρίσεις. Οι ισχυρισμοί της υπουρ-

γού Εσωτερικών δεν φαίνεται να στηρίζονται σε αξιό-

πιστα στοιχεία».

Η ActionAid UK είπε ότι η αναζήτηση ασύλου ήταν

η μόνη σανίδα σωτηρίας που είχε απομείνει για τις

πολλές γυναίκες και τα κορίτσια με τα οποία δραπέ-

τευαν από τη δίωξη.

Η Διευθύνουσα Σύμβουλος της φιλανθρωπικής

οργάνωσης, Halima Begum, δήλωσε πως «η άρ-

νηση αυτού του θεμελιώδους δικαιώματος δεν

είναι απλώς μια πολιτική επιλογή, αλλά είναι άμεση

προσβολή της ισότητας των φύλων και των αν-

θρωπίνων δικαιωμάτων».

Πυρά από Συντηρητικούς

Ο Άντριου Μποφ, μέλος των Συντηρητικών στο

Λονδίνο και εκπρόσωπος της κοινότητας ΛΟΑΤΚΙ του

κόμματος, είπε ότι η Μπράβερμαν θα πρέπει να στα-

ματήσει να ασχολείται με την πολιτική του εντυπω-

σιασμού και να επικεντρωθεί στο χάλι που βρίσκεται

το υπουργείο της.

«Το να μιλάμε για τα θύματα της δίωξης σαν να είναι

το πρόβλημα, είναι απίστευτα άχρηστο και πραγμα-

τικά μας παρουσιάζει σαν μέρος που δεν ενδιαφέρε-

ται».

Η απάντηση της Μπράβερμαν 

και οι ευθύνες στους Τόρις

Η Μπράβερμαν απέφυγε να ζητήσει το Ηνωμένο

Βασίλειο να αποχωρήσει από την ΕΔΑ – μια κίνηση

που οι φίλοι της λένε ότι θα ήθελε να δει σε ένα προ-

εκλογικό μανιφέστο των Συντηρητικών – αλλά είπε

ότι η αποχώρηση από τις Συμβάσεις για τα Ανθρώπινα

Δικαιώματα είχε υποστηριχθεί από προηγούμενους

ηγέτες των Τόρις.

«Ως υπουργός Εσωτερικών, η Τερέζα Μέι κάλεσε

τη Βρετανία να αποχωρήσει από την ΕΔΑ. Και ήταν

πολιτική του Συντηρητικού Κόμματος υπό τον Μάικλ

Χάουαρντ να εγκαταλείψει το συνέδριο για τους πρό-

σφυγες – απλώς υποστηρίζω τη μεταρρύθμιση», είπε.

Μιλώντας στην «Guardian», ένας πρώην υπουρ-

γός των Τόρις είπε ότι η Μπράβερμαν έκανε ένα «κυνικό

βήμα» για να κερδίσει υποστήριξη πριν από το ετή-

σιο συνέδριο του Συντηρητικού κόμματος, το οποίο

ξεκινά αυτό το Σαββατοκύριακο.

«Η υπουργός Εσωτερικών έχει δημιουργήσει μια

διαμάχη για να κρύψει το φτωχό της ιστορικό στο αξίω-

μα, δεδομένου ότι έχει ένα παγωμένο πρόγραμμα στη

Ρουάντα, μια φορτηγίδα για μετανάστες και μια αντα-

ρσιακή αστυνομική δύναμη», είπε η πρώην υπουργός.

Καθώς έφευγε από τον χώρο του Τhink Τank, στην

Ουάσιγκτον, η Braverman αγνόησε μια ερώτηση ενός

δημοσιογράφου που ρωτούσε εάν η ομιλία της είχε

σχεδιαστεί για να βελτιώσει τις πιθανότητές της να

γίνει ηγέτης των Συντηρητικών. 

Πέμπτη 28 Σεπτεμβρίου 2023 ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ● 3Eπικαιρότητα

«ΦΩΤΙΕΣ» ΑΝΑΨΕ Η ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ ΤΗΣ ΒΡΕΤΑΝΙΑΣ ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΑΣΥΛΟΥ ΜΕΤΑΝΑΣΤΩΝ

ΣΟΥΕΛΛΑ: «Δεν αρκεί να είσαι ομοφυλόφιλος
για να δικαιούσαι προστασία ασύλου»

Ο Αρχιεπίσκοπος Κύπρου Γεώργιος
στο Λονδίνο 

τον Νοέμβριο
ΘΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΗΣΕΙ ΣΤΟΝ
ΑΓΙΟ ΠΑΝΤΕΛΕΗΜΟΝΑ

HARROW
Την πρώτη του επίσκεψη στο Ηνωμένο Βασίλειο θα πραγ-

ματοποιήσει η ΑΜ ο Αρχιεπίσκοπος Κύπρου Γεώργιος από

τις 11 έως 14 Νοεμβρίου 2023.

Την Κυριακή, 12 Νοεμβρίου, θα τελεστεί Αρχιερατική

Θεία Λειτουργία στον τον Ι.Ν. Αγίου Παντελεήμονος και Αγίας

Παρασκευής στο Harrow, όπου ο Αρχιεπίσκοπος είχε διακονήσει ως Ιερατικώς Προϊστάμενος κατά το

χρονικό διάστημα 1990-1992.

Το βράδυ της Κυριακής 12/11/2023 η κοινότητα των Αγίων Παντελεήμονος και Παρασκευής θα παρα-

θέσει επίσημο δείπνο προς τιμήν του στο Penridge Suite, 470 Bowes Road, Arnold Grove, London N11

1NL και ώρα 18.30.

Παρακαλούμε όλη την Παροικία να τιμήσει με την παρουσία της τον Αρχιεπίσκοπο Κύπρου στην Θεία

Λειτουργία και στο δείπνο.

Για περισσότερες πληροφορίες τηλεφωνήστε στο 07814998036 

ή στο email: info@st-panteleimon.org



Γ
ια να υπάρξει κινητικότητα στο Κυπριακό ή, έστω, κά-

ποιας μορφής επαφών μεταξύ των δύο κοινοτήτων με

στόχο την επανέναρξη διαπραγματεύσεων είναι ανάγκη να

υπάρχει ειδικός αντιπρόσωπος του ΓΓ του ΟΗΕ, που να

τυγχάνει της έγκρισης και των δύο πλευρών. Ο απεσταλμέ-

νος απλώς προσφέρει τις «καλές του υπηρεσίες» με βάση

τους όρους εντολής που καθόρισε το Συμβούλιο Ασφαλείας,

δηλαδή κινείται εντός του πλαισίου και των παραμέτρων των

αποφάσεων του Διεθνούς Οργανισμού.

Α
πό το 2017 και εντεύθεν, παρόλες τις προσπάθειες της

Κυπριακής Δημοκρατίας και της ελληνοκυπριακής κοινό-

τητας, απεσταλμένος δεν είχε οριστεί. Το… απαγόρευε η 

Τουρκία (και επί Ακιντζί) διότι δεν δέχονται οι διαπραγμα-

τεύσεις για λύση να έχουν ως βάση την ομοσπονδία, όπως

προνοούν τα Ψηφίσματα του ΟΗΕ.

Σ
υγκεκαλυμμένα πριν, απροκάλυπτα τώρα, σήκωσαν τη

σημαία της διχοτόμησης, της λύσης «δύο κρατών». Αυτό

διακηρύχτηκε πολλές φορές με τον πιο επίσημο τρόπο. Ξε-

κάθαρα μιλούν για κατάργηση των Ψηφισμάτων και απο-

δοχή εκ των προτέρων  από την Ε/κ πλευρά, άνευ όρων, το

ψευδοκράτος ως έχοντα νομική διεθνή υπόσταση. Ούτε το

ένα ούτε το άλλο είναι δυνατόν να γίνει. Δεν το αποδέχεται

κανένας.

Ε
πομένως, διερωτάται ένας, γιατί οι Τούρκοι δέχτηκαν

τώρα το διορισμό αντιπροσώπου του ΟΗΕ; Ποιος ο

απώτερος στόχος; Γιατί η τουρκική πλευρά εμφανίζεται ως

… διχασμένη, τάχα, επί του θέματος;

Κ
αμία διχογνωμία. Απλώς παίζουν παιχνίδι παραπλά-

νησης. Η Τουρκία λέει «ναι» στον απεσταλμένο και το

απόλυτο όργανό της στα κατεχόμενα «όχι». Είναι δυνατόν

να «σηκώνει κεφάλι» ο Τατάρ, που ακόμα και για να ανα-

πνεύσει παίρνει άδεια από την Τουρκία;

Η
Άγκυρα δεν αντέχει να έχει εις βάρος της μια αδικαιο-

λόγητη άρνηση διαλόγου. Ο Ερντογάν εμφανίζεται ως

υπέρμαχος των συνομιλιών με όλους. Πώς μπορεί να απο-

κλείει οποιοδήποτε διάλογο στην Κύπρο, που στο κάτω-κά-

τω δεν προεξοφλείται και αποτέλεσμα;

Σ
υνεπώς, ο Τατάρ θα «πιεστεί», δήθεν, να προσέλθει σε

συνομιλίες αλλά στο τραπέζι θα πει τον αμανέ του για

δύο κράτη. Την ίδια ώρα θα παρουσιάζεται ως … ένθερμος

οπαδός συνομιλιών για θέματα που απασχολούν τους «δύο

λαούς» και θα προσπαθήσει να εκθέσει την Ε/κ πλευρά αν

αρνηθεί να τα συζητήσει στο πνεύμα της … καλής γειτονίας.

Η
αποστολή του αντιπροσώπου του ΓΓ δεν θα οδηγήσει

πουθενά παρά την «παρακλητική» στάση της Ε/κ πλευ-

ράς, επειδή είναι ναρκοθετημένη από την Τουρκία. Μόνο αν

η Ευρωπαϊκή Ένωση και οι ΗΠΑ θέσουν ξεκάθαρα και επι-

τακτικά στον Ερντογάν το Κυπριακό και απαιτήσουν λύση

είναι δυνατόν να φθάσει κάπου η κατάσταση. Διαφορετικά,

ο απεσταλμένος του ΓΓ του ΟΗΕ θα αποτύχει στην κύρια

αποστολή του. Ίσως, όμως, φανεί χρήσιμος στη νέα εικόνα

της Τουρκίας που προσπαθεί να κτίσει ο σουλτάνος.

Σ
ε κάθε περίπτωση εμείς πρέπει να παραμείνουμε στα-

θεροί στις θέσεις μας, να αποφεύγουμε τα πολλά «πα-

ρακάλια», η Ελλάδα «να έχει το νου της» στον διάλογο με

την Τουρκία και να επικεντρωθούμε στις περιφερειακές συνερ-

γασίες με παραγωγή αποτελεσμάτων.

Υ.Γ.
: Η επίσκεψη, κατόπιν προσκλήσεως Νίκου Χριστο-

δουλίδη, της προέδρου του Ευρωκοινοβουλίου να

παραστεί στην παρέλαση για την επέτειο της Κυπριακής

Ανεξαρτησίας ενέχει συμβολική σημασία μεγίστου βεληνε-

κούς, που καταλήγει σε βαρύνον ουσιαστικό περιεχόμενο.
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Αφήνει λίγο το "σκυλάκι" που ονομάζεται Τατάρ να γαυγίζει αλλά βεβαίως αυτό

είναι χωρίς δόντια. Μετά από την πρόσφατη καταπελτική ομιλία του στη Γενική Συνέ-

λευση των ΗΕ για αναγνώριση της παράνομης "ΤΔΒΚ", ο Ερντογάν φαίνεται να αρχίζει

την μεγάλη κωλοτούμπα για αποδοχή έναρξης συνομιλιών στη βάση της ΔΔΟ.

Ο Τούρκος ΥΠΕΞ Φιντάν μετά από συνάντηση του με τον ΓΓ ΟΗΕ αποδέχτηκε μετά

από χρόνια τουρκικής άρνησης τον διορισμό Ειδικού Απεσταλμένου του ΓΓ ΟΗΕ στο

Κυπριακό. 

Ο Τατάρ συνεχίζει να αρνείται αλλά πιθανόν αυτό να’ναι στημένο τουρκικό θέατρο

από τον ίδιο τον σουλτάνο για σκοπούς διαπραγμάτευσης με την Ελληνική πλευρά.

Συνεπώς εγώ αναμένω ότι σύντομα, μετά τον διορισμό, ο νέος Ειδικός Απεσταλμέ-

νος του ΓΓ ΟΗΕ θα καλέσει τις δύο πλευρές για να συνεχίσουν απ' εκεί που έμειναν

στον Κραν Μοντάνα στη βάση του Πακέτου Γκουτέρες.

Οι θέσεις μου επί της ΔΔΟ με πολιτική ισότητα είναι πολύ γνωστές. Θα αναμένω να

δω ποια θα είναι η τελική μορφή της προτεινόμενης λύσης, αν τελικά υπάρξει τέτοια.

Το μέγα θέμα Ασφάλειας και Εγγυήσεων είναι το πρώτιστο και το κλειδί για την όποια

λύση. 

Τονίζω ξανά ότι η μόνη λύση κοινής ασφάλειας είναι η αποδοχή ένταξης της Κύ-

πρου στο ΝΑΤΟ, όπου αυτό θα προσδώσει ασφάλεια σε όλους, εφόσον το ΝΑΤΟ είναι

ο κοινός παρονομαστής όλων των κύριων παικτών στο Κυπριακό δηλ. ΗΠΑ, EE, Βρε-

τανίας, Ελλάδας και Τουρκίας!

Ο πραγματικός στόχος Ερντογάν
στο Κυπριακό

Ο σουλτάνος ξέρει πολύ καλά ότι από την στιγμή που η Κυπριακή Δημοκρατία μπήκε

στην ΕΕ το 2004 με όλη την επικράτεια την Κύπρου με βάση το Πρωτόκολλο 10, είναι

σχεδόν αδύνατο να βρεθεί χώρα που θα αναγνωρίσει την παράνομη "ΤΔΒΚ" ως ανε-

ξάρτητο κράτος. Και ο λόγος είναι ότι αυτή η όποια χώρα δεν θέλει να βρεθεί με πολι-

τικές και οικονομικές κυρώσεις από την ΕΕ.

Συνεπώς, η μόνη εφικτή λύση για την Τουρκία να λυθεί το Κυπριακό είναι μέσω ΔΔΟ

με πολιτική ισότητα. Άρα η ανάλυση δεικνύει ότι όλα αυτά τα εξτρεμιστικά τερτίπια

όπως η πρόσφατη ομιλία στη Γενική Συνέλευση του ΟΗΕ, ο Ερντογάν τα κάνει για να

πετύχει την μάξιμουμ διαπραγμάτευση όταν τελικά κάτσει στο τραπέζι των διαπραγ-

ματεύσεων.

Πιστεύω ότι στόχος του σουλτάνου είναι να πετύχει μια ΔΔΟ με τις εξής παραμέ-

τρους: 

Μια πολύ χαλαρή Ομοσπονδία που θα φθάνει μέχρι τις παρυφές της Συνομο-

σπονδίας, το ισότιμο Τουρκικό Συνιστών κράτος να είναι απόλυτα αυτόνομο με κυρίαρ-

χο έδαφος, στο νέο συνεταιρικό Ομοσπονδιακό κράτος όλες οι κεντρικές αποφάσεις

να είναι με βέτο του Τουρκοκύπριου ισότιμου συμπρόεδρου, αποδοχή της εκ περι-

τροπής προεδρίας και διατήρηση των εγγυητικών δικαιωμάτων της Τουρκίας για το

Τουρκικό Συνιστών κράτος.

Συνεπώς, με τέτοια ΔΔΟ, ο Τουρκία θα έχει τον απόλυτο έλεγχο του νέου συνεται-

ρικού Ομοσπονδιακού μορφώματος.

Να σημειωθεί ότι δεν υπάρχει πουθενά στον κόσμο ΔΔΟ. Υπάρχει μόνο η Τριζωνι-

κή Τρικοινοτική Ομοσπονδία της Βοσνίας που είναι υπό διάλυση!

Kάποιοι εντός Κύπρου έστησαν 
πανηγύρια για το φάγωμα Μενέντεζ

Είναι όλοι αυτοί που πίστευαν ότι ο "αρνητικός" Μενέντεζ στερούσε από την Τουρκία

την έγκριση για τα F-16 και την θετική ατζέντα από τις ΗΠΑ+ΝΑΤΟ, στην πανίσχυρη

επιτροπή Διεθνών Σχέσεων της Αμερικανικής Γερουσίας στην οποία ο Γερουσιαστής

ήταν πρόεδρος.

Όλοι αυτοί ελπίζουν πλέον ότι ο Ερντογάν χωρίς το "εμπόδιο" Μενέντεζ θα "λύσει"

το Κυπριακό με την γνωστή φόρμουλα της ΔΔΟ με πολιτική ισότητα. 

Ο Μενέντεζ είναι ένας πραγματικός φιλέλληνας, ίσως ο πιο στενός φίλος υψηλό-

βαθμος Αμερικανός αξιωματούχος που υπήρξε ποτέ. Θα αναμένουμε να ακούσουμε

από την Αμερικανική δικαιοσύνη την τελική της απόφαση για τις κατηγορίες διαφθο-

ράς για τις οποίες κατηγορείται ο Γερουσιαστής. 

Ο Mενέντεζ πάντως δηλώνει ότι είναι σκόπιμο πολιτικό φάγωμα από πολιτικούς

του αντιπάλους και κατηγορεί κάποιους ότι τον “σπρώχνουν από τη θέση του" και

υπόσχεται ότι δεν θα ξεχάσει ποιοι είναι.

Εμείς ελπίζουμε, βεβαίως, να αποδειχθεί η πλήρης αθωότητα του διότι ο Μενέντεζ

είναι εξαιρετικά χρήσιμος για τον Ελληνισμό σε Ελλάδα και Κύπρο!

ΓΡΑΙΚΟΣ

Ρ Ι Π Ε ΣΡ Ι Π Ε ΣΑ Π Ο Ψ ΗΑ Π Ο Ψ Η

Απεσταλμένος ΟΗΕ 
με τουρκικό ναρκοπέδιο
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Ξεκίνησε η μεγάλη κωλοτούμπα
Ερντογάν στο Κυπριακό!

Είχαμε γράψει ότι η όλη ιστορία με την εμφάνιση και εκλογή

Στέφανου Κασσελάκη ως προέδρου του κόμματος της αξιωμα-

τικής αντιπολίτευσης στην Ελλάδα είναι το μεγαλύτερο (διαχρ-

ονικά, ίσως) ανέκδοτο στην πολιτική/κομματική ιστορία της

χώρας. Έχει δίκαιο ο Αλέξης Τσίπρας που «υποσχέθηκε» προ-

χθές στους δημοσιογράφους ότι δεν θα πλήξουν με τον ΣΥΡΙΖΑ.

Οι γκάφες του νέου, άπειρου και εντελώς άσχετου προέδρου για

απλά θέματα, όχι για σοβαρά, θα τρέφουν καθημερινά επιθεω-

ρήσεις, κωμωδίες, παραπολιτικές στήλες και το γέλιο θα διαχέε-

ται παντού.  Έχουν γραφτεί πολλά για τον Κασσελάκη και τον

βίο του, για τις θέσεις που δεν… έχει κλπ.  Ο ΣΥΡΙΖΑ είχε μια

ευκαιρία να εκλέξει ως αρχηγό μια σοβαρή, νεαρή αλλά έμπει-

ρη πολιτική προσωπικότητα και την έχασε (προς το παρόν). Το

ερώτημα είναι πώς και γιατί εξελέγη ο Κασσελάκης, που πριν

ένα μήνα δεν τον ήξερε κανείς. 

Ακούω και διαβάζω διάφορες απόψεις, αναλύσεις, εκδοχές.

Οι περισσότερες έχουν βάση. Νομίζω, όμως, ότι υπάρχει ακόμα

ένα σοβαρό στοιχείο που πρέπει να καταγραφεί. Το εκλογικό

σώμα του ΣΥΡΙΖΑ αποτελείτο από 148 χιλιάδες μέλη, από τους

οποίους οι 40 χιλιάδες ήταν μέλη «μιας χρήσης». Προσήλθαν

απρόσμενα, πλήρωσαν δύο ευρώ, έγιναν επιτόπου μέλη και

ψήφισαν αρχηγό ενός κόμματος, στο οποίο δεν ανήκαν προη-

γουμένως, ούτε οι περισσότεροι πιστεύουν στην ιδεολογία του.

Γι’ αυτό και τώρα πολλοί από αυτούς ζητούν… διαγραφή!!! 

Η διαφορά Κασσελάκη-Αχτσιόγλου ήταν 16 χιλιάδες ψήφοι.

Αυτοί έκαναν τη διαφορά. Η … αυθόρμητη προσέλευση νέων

«μελών» εξηγείται, κατά τη γνώμη μας, στο ότι ένα πολύ μεγάλο

ποσοστό από αυτούς είδαν στο πρόσωπο του Κασσελάκη ένα

νέο «lifestyle» που τους ταιριάζει. Που «δικαιώνει» και τις δικές

τους επιλογές, που «ανεβάζει» το στάτους τους. Που έχει σαν

πρότυπο της νέας «προσωπικής οικογένειας» δύο άντρες ως

συζύγους και ένα ζώο, μία σκυλίτσα (ίσως στη θέση ενός παι-

διού). Ο καθένας κάνει τις επιλογές του και είναι ελεύθερος να

ζήσει όποια ζωή θέλει. Λίγη ή καθόλου σημασία έχει για όσους

εμφορούνται από τέτοιες πρακτικές αν ένα κόμμα διαλυθεί και η

αν κοινωνία απορρίπτει τέτοια πρότυπα!!!

ΗΡΑ

ΠΠαα ρρ άά σσ ιι ττ αα
Το ανέκδοτο της κομματικής σκηνής στην Ελλάδα



Οι Τούρκοι, μετά από αρκετό καιρό άρ-

νησης, συναίνεσαν τελικά στο να διο-

ρίσει ο Γενικός Γραμματέας του ΟΗΕ ειδικό

απεσταλμένο του στο Κυπριακό  όχι για

να «διευκολύνει» διαπραγματεύσεις για

λύση αλλά για να γίνουν συνομιλίες επί

… «θεμάτων γειτονίας που αντιμετωπίζουν

τα δύο κράτη». Σε διαπραγματεύσεις θα

προσέλθουν μόνο αν η Ε/κ πλευρά απο-

δεχθεί προηγουμένως την κυριαρχική

ισότητα, δηλαδή την «ύπαρξη δύο ανε-

ξαρτήτων κρατών στην Κύπρο, που θα

συνεχίσουν να υπάρχουν πλάι-πλάι».

Ο Τ/κ ηγέτης Ερσίν Τατάρ είπε ότι μέχρι

να εξευρεθεί «κοινό έδαφος» για διαπραγ-

ματεύσεις  «μπορώ να συναντηθώ με τον

Ελληνοκύπριο ηγέτη υπό την προεδρία του

Γενικού Γραμματέα για συζήτηση κεφαλαίων

που θα είναι προς όφελος των δύο λαών».

Εξειδικεύοντας τα θέματα που προτείνει να

συζητηθούν, ο κ. Τατάρ ανέφερε ότι «αυτά

είναι η άτυπη μετανάστευση, οι ανανεώσιμες

πηγές ενέργειες, ο ηλεκτρισμός, ο δια-

μοιρασμός και η διαχείριση του νερού, η

αποναρκοθέτηση και ο διαμοιρασμός των

υδρογονανθράκων. Επιπλέον, ανέφερα

και το άνοιγμα οδοφράγματος στη Μια

Μηλιά για εμπορικά οχήματα».

Ισχυρίστηκε, μάλιστα, ότι Γενικός Γραμ-

ματέας  «βλέπει θετικά κάτι τέτοιο»…

Ο διορισμός απεσταλμένου αποφασίστηκε

κατ’ αρχάς αφού η Τουρκία, προβαίνοντας σε

ένα τακτικό ελιγμό, έδωσε τη συγκατάθεσή

της.

Ο υπουργός Εξωτερικών της Τουρκίας Φιν-

τάν είπε «ναι» στον διορισμό αυτό, ωστόσο

ο Τ/κ ηγέτης απέρριψε κάτι τέτοιο και επέ-

μεινε στο θέμα της «κυριαρχικής ισότητας».

Ο κ. Τατάρ είπε ότι θα συζητήσει το θέμα αυτό

με την Τουρκία και θα… επανέλθει προς τον

ΓΓ του ΟΗΕ. 

Εκτιμάται πως στόχος της στάσης που

τηρήθηκε από τον Τούρκο ΥΠΕΞ και τον

Τ/κ ηγέτη ήταν να φανεί πως η Άγκυρα

έχει μια θετική προσέγγιση στο θέμα του

διορισμού απεσταλμένου των ΗΕ και πως

εκείνος που δεν το επιθυμεί είναι ο κ. Τατάρ,

αφού αυτός δεν έχει κόστος για τη στάση

του αυτή.

ΟΙ ΑΔΙΑΛΛΑΚΤΕΣ 

ΔΗΛΩΣΕΙΣ ΤΑΤΑΡ

Μετά τη συνάντηση Γκουτέρες – Τατάρ

στη Νέα Υόρκη  ο κ. Τατάρ  σε δηλώσεις, που

έγιναν στο «Τουρκικό Σπίτι» απέναντι από τα

κεντρικά γραφεία των ΗΕ, είπε ότι αν υπάρ-

ξει μια συμφωνία στην Κύπρο, αυτή θα μπο-

ρεί να γίνει μέσω συνεργασίας  δύο κρατών.

«Αν ισχύσει αυτό, μπορούμε να καθίσουμε

και να συζητήσουμε διάφορες πτυχές του

Κυπριακού σε επίσημες διαπραγματεύσεις».

Τόνισε δε ότι αυτή τη νέα πολιτική στηρίζει η

Τουρκία και ο Τούρκος Πρόεδρος από την

ομιλία του στην 78η ΓΣ του ΟΗΕ, όπως έγινε

και στην 77η ΓΣ, είπε ότι πρέπει ν’ ανα-

γνωριστεί η “ανεξαρτησία” του ψευδοκράτο-

υς και μόνο υπό αυτήν προϋπόθεση μπορεί

να υπάρξει μια συμφωνία στην Κύπρο.

«Μέχρι να έρθει εκείνη η ημέρα», συνέχι-

σε, είπε στον ΓΓ του ΟΗΕ ότι μπορούν οι δύο

πλευρές στην Κύπρο να συζητήσουν μια μέθ-

οδο εργασίας για την ανάπτυξη των σχέσεων

και την εδραίωση εμπιστοσύνης μεταξύ τους.

Άλλωστε, πρόσθεσε, οι Τεχνικές Επιτροπές

συζητούν θέματα προς όφελος και των «δύο

λαών».

Επανέλαβε επίσης ότι η προσπάθεια για

εξεύρεση λύσης σε ομοσπονδιακή βάση έχει

εξαντληθεί, χάθηκε πολύς χρόνος, οι συνθή-

κες τώρα έχουν αλλάξει και καταφέρθηκε εναν-

τίον του ψηφίσματος 186 του 1964, που ανα-

γνωρίζει την ΚΔ, στην οποία «οι Ε/κ είχαν κυ-

ριαρχήσει τότε», ως  κυβέρνηση ολόκληρου

του νησιού.

Υπενθύμισε, συνέχισε, στον ΓΓ ότι οι Τ/κ

ενέκριναν το σχέδιο Ανάν, αλλά ακόμα είναι

κάτω από εμπάργκο και απομόνωση, ενώ

τους είχαν πει ότι θα αίρονταν. «Ακόμα δεν

υπάρχουν απευθείας πτήσεις στο Ερτζιάν.

Όλα αυτά εμποδίζονται. Όλα αυτά είναι μια

μεγάλη αδικία. Αλλά η ε/κ πλευρά, που είπε

όχι στο σχέδιο Ανάν, μπήκε στην ΕΕ και είναι

τώρα μαζί με την Ελλάδα εκεί, χρησιμοποιώντας

όλους τους μηχανισμούς της ΕΕ και είναι πάν-

τοτε απέναντι στους Τ/κ ως ένα μπλοκ, ένα

κοινό μέτωπο...Η πραγματική πρόθεση της ε/κ

πλευράς είναι να περάσει σε ενιαίο κράτος». 

Εναντιώθηκε επίσης στο αίτημα της ε/κ

πλευράς για μηδέν στρατό, μηδέν εγγυήσεις,

υποστηρίζοντας ότι στόχο έχει να καταστούν

οι Τ/κ μειονότητα και να υπάρξει μια ώσμω-

ση, κάτι που ο ίδιος δεν πρόκειται να δεχθεί

ποτέ.  «Εμείς δεν είμαστε όπως μια κοινότητα

σε οποιαδήποτε άλλη χώρα, αυτό όλοι πρέ-

πει να το γνωρίζουν».

Είπε, επίσης, ότι ανέφερε στον ΓΓ πως τα

ΗΕ και ο ίδιος πρέπει να συνεχίσουν να έχουν

ουδέτερη στάση κι αν υπάρξει μια συμφωνία

στην Κύπρο, αυτή δεν μπορεί να επιβληθεί.

«Ο ΟΗΕ προβλέπει μια λύση που θα εγκριθ-

εί και θα γίνει αποδεκτή και από τα δύο μέρη

μετά από συζητήσεις και διαπραγματεύσεις

όπου ο καθένας θα έχει τη δική του ελεύθερη

βούληση, μια ελεύθερη διαπραγματεύσιμη με

αμοιβαία αποδεκτή συμφωνία. Και ο ίδιος (ο

ΓΓ) είπε ότι δεν έχει πρόθεση επιβολής μιας

λύσης».

ΚΛΕΙΔΙ ΟΙ ΕΥΡΩΤΟΥΡΚΙΚΕΣ

ΣΧΕΣΕΙΣ

Υπό το φως της κατάστασης που διαμορ-

φώνεται μετά και τις επαφές των ενδιαφερο-

μένων μερών με τον ΓΓ του ΟΗΕ στη Νέα

Υόρκη, η Λευκωσία επικεντρώνεται στη

διασύνδεση του Κυπριακού με τα ευρω-

τουρκικά, μεταφέροντας το μήνυμα πως

δεν μπορεί να προχωρήσει οτιδήποτε στις

σχέσεις ΕΕ – Τουρκίας εφόσον δεν υπάρχει

πρόοδος στο Κυπριακό.

Σημαντική σε αυτό το πλαίσιο κρίνεται η

θέση της Ελλάδας να μην υπάρξει αποσύνδε-

ση της πορείας των ελληνοτουρκικών και των

ευρωτουρκικών από το Κυπριακό, κάτι το

οποίο επιθυμεί η Άγκυρα.

Ο Κύπριος Κυβερνητικός  Εκπρόσωπος

είπε ότι «θα πραγματοποιηθεί το Ευρωπαϊκό

Συμβούλιο τον Δεκέμβριο, στο οποίο θα συζητηθ-

ούν τα ευρωτουρκικά, και ως γνωστόν αυτό

δεν είναι μόνο δική μας θέση, αλλά και οι Ευρω-

-παίοι εταίροι μας το έχουν αναφέρει, τα όποια

ζητήματα θέτει η Τουρκία ψηλά στις προτε-

ραιότητές της έχουν άμεση σχέση και συνδέον-

ται μαζί με την επανέναρξη των διαπραγμα-

τεύσεων, αλλά και την πορεία αυτών των συνο-

μιλιών».

ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΕΘΝΙΚΟΥ

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΑΠΟ ΠΡΟΕΔΡΟ

ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΙΔΗ

O Προέδρος της Δημοκρατίας Νίκος Χρι-

στοδουλίδης ενημέρωσε τα μέλη του Εθνι-

κού Συμβουλίου για τις επαφές που πραγ-

ματοποίησε στη Νέα Υόρκη (φωτό).

Μετά τη σύσκεψη, ο Κυβερνητικός Εκπρό-

σωπος κ. Κωνσταντίνος Λετυμπιώτης δήλω-

σε στους δημοσιογράφους ότι ο Προέδρος

της Δημοκρατίας συγκάλεσε το Εθνικό Συμ-

βούλιο μετά το ταξίδι του στη Νέα Υόρκη για

τη Γενική Συνέλευση του ΟΗΕ και τις επα-

φές που είχε εκεί.

Ενημέρωσε τα μέλη του Εθνικού Συμβου-

λίου για τη συνάντηση του με τον ΓΓ των ΗΕ,

«στον οποίον επανέλαβε την ετοιμότητα μας

για την πραγματοποίηση μιας κοινής συνάν-

τησης με τον κ. Τατάρ στην παρουσία του ΓΓ

των ΗΕ, αλλά και την προστιθέμενη αξία που

θεωρούμε ότι θα έχει ο διορισμός ενός απε-

σταλμένου από πλευράς του ΓΓ των ΗΕ για

να διερευνήσει τις προοπτικές επανέναρξης

των διαπραγματεύσεων».

Ο Εκπρόσωπος είπε ότι «εμείς έχουμε επα-

ναλάβει στον ΓΓ ότι ο διορισμός ενός απε-

σταλμένου θα έχει μια υψηλή προστιθέμενη

αξία. Είναι θέση, την οποία έχουμε πει όχι

μόνο εμείς, άλλωστε, αλλά ομόφωνα και όλα

τα μέλη του Συμβουλίου Ασφαλείας στην πρό-

σφατη Δήλωση τους. Αναμένουμε να κατα-

στεί αυτό εφικτό και να διοριστεί το συντομό-

τερο δυνατόν ένας απεσταλμένος, ούτως ώστε

να μπορεί να διερευνήσει αυτή την προοπτι-

κή επανέναρξης των διαπραγματεύσεων».
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Συνομιλίες για «θέματα 
γειτονίας» θέλει ο Τατάρ

Η πρόεδρος του 
Ευρωκοινοβουλίου στην
Κύπρο για την παρέλαση 

της 1ης Οκτωβρίου
Η Πρόεδρος του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου θα βρίσκεται

στην Κύπρο για να παραστεί στους εορτασμούς για την 63η

επέτειο της ανεξαρτησίας της Κυπριακής Δημοκρατίας.

Η Ρομπέρτα Μέτσολα θα βρίσκεται στην εξέδρα των επι-

σήμων κατά την στρατιωτική παρέλαση της ερχόμενης Κυ-

ριακής.

Ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας είχε απευθύνει πρόκληση

προς την Ρομπέρτα Μέτσολα να επισκεφθεί την Κύπρο και

να παραστεί στους εορτασμούς για την Κυπριακή Ανεξαρ-

τησία.

Για την επίσκεψη της Προέδρου τους Ευρωκοινοβουλίου

ενημερώθηκαν και τα μέλη του Εθνικού Συμβουλίου κατά τη

συνεδρία της Τρίτης.

Η στρατιωτική παρέλαση της 1ης Οκτωβρίου θα πραγμα-

τοποιηθεί, όπως και τα προηγούμενα χρόνια, στην λεωφόρο

Ιωσήφ Χατζηιωσήφ στο Στρόβολο. 

Θα παρελάσουν μηχανοκίνητα και πεζοπόρα τμήματα της

Εθνικής Φρουράς, της Αστυνομίας, της Πυροσβεστικής Υπηρε-

σίας, του Τμήματος Δασών, της Πολιτικής Άμυνας και της Υπη-

ρεσίας Ασθενοφόρων.

Την ελληνική κυβέρνηση αναμένεται να εκπροσωπήσει ο

Υπουργός Εθνικής Άμυνας Νίκος Δένδιας, συνοδευόμενος

από κλιμάκιο ανωτάτων αξιωματικών του Ελληνικού Επιτε-

λείου.  



6 ● ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ Πέμπτη 28 Σεπτεμβρίου 2023

ΤΟ 20% ΤΩΝ ΕΞΑΓΩΓΩΝ ΚΥΠΡΙΑΚΩΝ

ΠΡΟΪΟΝΤΩΝ ΕΙΝΑΙ ΧΑΛΛΟΥΜΙ

Αυξάνεται η ζήτηση
κυπριακού χαλλουμιού 

στο εξωτερικό
Η ζήτηση του χαλλουμιού από τις αγορές του εξωτερικού αυξά-

νεται σταθερά, με τις εξαγωγές να ανέρχονται, κατά το πρώτο

τετράμηνο του 2023, στα 111,8 εκατομμύρια ευρώ, ανέφερε ο

Υπουργός Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος

Πέτρος Ξενοφώντος, στην εκδήλωση «Έκθεση τοπικών προϊόν-

των με κύριο προϊόν το χαλλούμι», στο Πραστειό Αυδήμου. 

Όπως είπε το ποσό αυτό αντιστοιχεί στο 20,49% των εξα-

γωγών κυπριακών προϊόντων. Παρ’ όλα αυτά, σημείωσε, η επιτυ-

χία αυτή δεν πρέπει σε καμία περίπτωση να εφησυχάζει.

«Δεν πρέπει να παραγνωρίζουμε και να υποβαθμίζουμε τη

σημασία της διατήρησης και διαφύλαξης της υψηλής ποιότητας

του προϊόντος μας, η οποία είναι άμεσα συνυφασμένη με τα υψηλά

επίπεδα ζήτησής του από τις αγορές. Η ποιότητα του χαλλουμιού,

όπως αναφέρεται και στις προδιαγραφές καταχώρισης, οφείλε-

ται σε μεγάλο βαθμό στο ντόπιο αιγοπρόβειο γάλα που χρησι-

μοποιείται για την παρασκευή του», σημείωσε.

Πρόσθεσε ότι η διαφύλαξη της ποιότητας και της αξίας του

προϊόντος αυτού απαιτεί συλλογική προσπάθεια τόσο από τους

παραγωγούς του χαλλουμιού, όσο και από τους παραγωγούς

του γάλακτος. Στην προσπάθεια αυτή, τόνισε, αρωγός θα είναι

πάντοτε το Υπουργείο Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περι-

βάλλοντος.

«Αναγνωρίζοντας την πολύτιμη συνεισφορά, αλλά και τις τερά-

στιες δυσκολίες που αντιμετωπίζει ο τομέας της αιγοπροβατοτρο-

φίας στην Κύπρο, στο πλαίσιο του Στρατηγικού Σχεδίου της Κοι-

νής Αγροτικής Πολιτικής 2023-2027, έχουμε θέσει ως προτε-

ραιότητα την παροχή στήριξης και επιπλέον κινήτρων στους αιγο-

προβατοτρόφους μας», είπε.

Πρόσθεσε ότι το Υπουργείο σχεδίασε παρεμβάσεις που δίνουν

κίνητρα για την αύξηση της παραγωγής αιγοπρόβειου γάλακτος

και τη βελτίωση των κτηνοτροφικών μονάδων. 

Αναφέρθηκε συγκεκριμένα στις Παρεμβάσεις για «Επενδύσεις

για εκσυγχρονισμό, βελτίωση της ανταγωνιστικότητας των συνο-

λικών επιδόσεων και της βιωσιμότητας των γεωργοκτηνοτροφι-

κών εκμεταλλεύσεων», για «Επενδύσεις που συμβάλλουν στην

προστασία του περιβάλλοντος και στην ευημερία των ζώων»,

και για «Επενδύσεις για επεξεργασία και διαχείριση κτηνοτρο-

φικών αποβλήτων». Επιπλέον κίνητρα παρέχονται μέσω της

Παρέμβασης για την «Εγκατάσταση νέων γεωργών» και στον

τομέα της κτηνοτροφίας, ενώ η Παρέμβαση με τίτλο «Ευημερία

των ζώων» αφορά και τους αιγοπροβατοτρόφους, όπως είπε,

καθώς πριμοδοτείται η ανάληψη δεσμεύσεων που προάγουν την

καλή διαβίωση των αιγοπροβάτων.

Ανέφερε ακόμα ότι η Παρέμβαση για παροχή «Συνδεδεμένης

Ενίσχυσης για τα αιγοπρόβατα», σχεδιάστηκε ώστε να παρέχει

στους αιγοπροβατοτρόφους μία πρόσθετη εισοδηματική στή-

ριξη. Η Παρέμβαση σχετίζεται με τον αριθμό των ζώων και με την

ποσότητα παραγόμενου γάλακτος που παραδίδεται σε τυροκο-

μεία και ομάδες παραγωγών, και λαμβάνει υπόψη τις δυσχερείς

οικονομικές συνθήκες που έχουν διαμορφωθεί στις διεθνείς αγο-

ρές, ειδικότερα στις τιμές ζωοτροφών και άλλων εισροών στον

τομέα.

ΜΕΤΑ ΤΟ ΣΚΑΝΔΑΛΟ ΜΕ ΤΙΣ ΥΠΕΡΩΡΙΕΣ ΤΗΣ ΑΝ. ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΟΥ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥ

Αναγκάστηκε σε παραίτηση η Δόξα
ΗΑναπληρώτρια Κυβε-

ρνητική Εκπρόσωπος

κα Δόξα Κωμοδρόμου υπέ-

βαλε την παραίτηση της στον

Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ.

Νίκο Χριστοδουλίδη, που την

έκανε αποδεκτή.

Ο Κυβερνητικός Εκπρόσω-

πος, Κωνσταντίνος Λετυ-

μπιώτης, σχολιάζοντας το θέμα

των υπερωριών της κας Κωμο-

δρόμου και την παραίτηση της

ανέφερε ότι «εκ των πραγμά-

των ήταν λάθος, εξ ού και η

απόσυρση του αιτήματος,

αλλά και η παραίτηση της

κυρίας Κωμοδρόμου. Δεν

υπήρχε η οποιαδήποτε σκο-

πιμότητα ή οποιαδήποτε

επιχείρηση δόλου και αυτό,

στο οποίο επικεντρωνόμα-

στε είναι στα καθήκοντα που

έχουμε να επιτελέσουμε».

Υπενθυμίζεται ότι τις προη-

γούμενες ημέρες το θέμα της

Κωμοδρόμου απασχόλησε την

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Οικο-

νομικών. 

Κατά τη συνεδρίαση, η Α’ Λει-

τουργός Διοίκησης Προεδρίας

Ευφροσύνη Γεωργίου, ανέφ-

ερε ότι μετά τη συζήτηση που

υπήρξε στην αρμόδια επιτρο-

πή η Προεδρία απέσυρε το

αίτημά της για υπερωριακή αμοι-

βή, αλλά παρέμεινε το αίτημα

για μισθοδοσία της κ. Κωμο-

δρόμου, η οποία ασκούσε καθή-

κοντα Αναπληρώτριας Κυβερ-

νητικής Εκπροσώπου.

Μιλώντας στην Επιτροπή, ο

Γενικός Ελεγκτής της Δημοκρα-

τίας Οδυσσέας Μιχαηλίδης,

ανέφερε ότι η κα Κωμοδρό-

μου δεν είναι αναπληρώ-

τρια Κυβερνητική Εκπρό-

σωπος αλλά ασκεί αυτά τα

καθήκοντα, ώστε να είναι

νόμιμη η απόσπασή της.

Σημείωσε ότι οι αποσπάσεις

στη Δημόσια Υπηρεσία αφο-

ρούν θέσεις στη Δημόσια Υπη-

ρεσία και δεν μπορεί ο απο-

σπασμένος να είναι πολιτικός

αξιωματούχος, αφού το Σύνταγ-

μα προβλέπει διαχωρισμό της

πολιτικής και διοικητικής εξου-

σίας. Για τον λόγο αυτό ανέφε-

ρε, όπως και στην περίπτωση

του Ανδρέα Ιωσήφ στην προη-

γούμενη Κυβέρνηση, επιλέχθηκε

να μην είναι αξιωματούχοι, αλλά

να ασκούν τα καθήκοντα αυτών

των πολιτικών αξιωματούχων

και να υπόκεινται στα δικαιώμα-

τα και υποχρεώσεις της θέσης

κατέχουν στη Δημόσια Υπηρε-

σία.

Η ορθόδοξη λύση, ανέφερε,

θα ήταν να παραιτηθεί η κα.

Κωμοδρόμου από το Πανεπι-

στήμιο Κύπρου και να διοριστεί

ως Αναπληρώτρια Κυβερνητι-

κή Εκπρόσωπος, ενώ σημείω-

σε ότι «το διπλοπόρτι δημι-

ουργεί προβλήματα».

Πρόσθεσε ότι οι λόγοι που

αιτείται για υπερωρίες δεν είναι

αποδεκτοί. Μεταξύ αυτών, ανέ-

φερε, αιτήθηκε υπερωρία από

τις 15:00 μέχρι τις 12.00 τα

μεσάνυχτα για να παραστεί σε

συνεδρία του Υπουργικού

Συμβουλίου στο Τρόοδος, για

να παραστεί σε κηδεία ή σε

μνημόσυνο, αλλά και για να παρ-

αστεί σε εγκαίνια αστεροσκο-

πείου.

Ανέφερε ακόμα ότι η κ. Κωμο-

δρόμου πληρώθηκε 2486 ευρώ

με βεβαίωση από την Προεδρία

για τους μήνες μεταξύ Μαρτίου

και Μαΐου σε αυτή τη λογική.

ΚυπριακήΕπικαιρότητα

n ΚΥΒ. ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ: «ΕΚ ΤΩΝ
ΠΡΑΓΜΑΤΩΝ ΗΤΑΝ ΛΑΘΟΣ…»

n Γ. ΕΛΕΓΚΤΗΣ: «ΤΟ ΔΙΠΛΟΠΟΡΤΙ
ΔΗΜΙΟΥΡΓΕΙ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΑ…»



ΔΕΝ ΚΡΥΒΕΙ ΤΗ ΧΑΡΑ ΤΟΥ 

Ο ΤΟΥΡΚΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΓΙΑ ΤΗ 

ΝΟΜΙΚΗ ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑ ΜΕΝΕΝΤΕΖ

ΕΡΝΤΟΓΑΝ: «Τώρα που
βγήκε από τη μέση 

έχουμε πλεονέκτημα…»

n «ΘΑ ΕΓΚΡΙΝΟΥΜΕ ΤΗΝ ΕΝΤΑΞΗ
ΤΗΣ ΣΟΥΗΔΙΑΣ ΜΟΝΟ ΑΝ ΜΑΣ

ΔΩΣΟΥΝ ΤΑ F-16»

Αποφασισμένος να εκμεταλλευτεί τους νομικούς και πολιτι-

κούς κινδύνους που διατρέχει ο μεγαλύτερος ίσως εχθρός της

Άγκυρας στο Αμερικανικό Κογκρέσο, γερουσιαστής Μπομπ

Μενέντεζ, δείχνει να είναι ο Τούρκος πρόεδρος Ρετζέπ Ταγίπ

Ερντογάν, που δεν κρύβει την μεγάλη του ικανοποίηση για τις

νομικές περιπέτειες του Αμερικανού. 

Ο Τούρκος πρόεδρος, μιλώντας την Τρίτη 26 Σεπτεμβρίου σε

δημοσιογράφος, δήλωσε πως η χώρα του πρέπει να μετατρέψει τις

νομικές προκλήσεις του Αμερικανού γερουσιαστή σε ευκαιρία για

την αγορά μαχητικών αεροσκαφών F-16 από την Ουάσιγκτον.

«Ένα από τα σημαντικότερα προβλήματά μας σχετικά με τα F-16

ήταν οι δραστηριότητες του Αμερικανού γερουσιαστή Μπομπ Μενέν-

τεζ εναντίον της χώρας μας», φέρεται να είπε ο Τούρκος πρόεδρος.

Ωστόσο, όπως τόνισε, τώρα που ο Μενέντεζ έχει «βγει από τη

μέση», αφού κατηγορήθηκε ότι έπαιρνε δωροδοκίες από τρεις επιχει-

ρηματίες του Νιου Τζέρσεϊ, αυτό είναι «πλεονέκτημα» για την Τουρκία,

πρόσθεσε.

Δεν αρκεί ο Μενέντεζ

Ο Τούρκος πρόεδρος ενημέρωσε ότι ο υπουργός Εξωτερικών της

Τουρκίας Χακάν Φιντάν θα παρακολουθήσει τώρα στενά αυτή τη

διαδικασία. «Μάλιστα, ο υπουργός Εξωτερικών των ΗΠΑ Άντονι

Μπλίνκεν και ο υπουργός Εξωτερικών μας Χακάν Φιντάν συναν-

τήθηκαν στην Αμερική πριν από τρεις τέσσερις ημέρες. Αυτές οι συνο-

μιλίες είναι ακόμη σε εξέλιξη».

Η κυβέρνηση των ΗΠΑ συνδέει τις πωλήσεις μαχητικών αερο-

σκαφών F-16 στην Τουρκία με την επικύρωση από την Άγκυρα της

προσφοράς της Σουηδίας, είπε ο Ερντογάν.

Γι΄ αυτό και ο Τούρκος πρόεδρος επεσήμανε, ότι «τώρα, θα ήταν

ωφέλιμο να μετατρέψουμε αυτή την κατάσταση [με τον Μενέντεζ] σε

ευκαιρία και να συναντηθούμε ξανά μαζί του. Με αυτόν τον τρόπο,

ίσως έχουμε την ευκαιρία να επιταχύνουμε τη διαδικασία όσον αφορά

τα F-16», προσθέτοντας πως δεν αφορά μόνο τα F-16, αλλά για όλα

τα άλλα θέματα, διότι «ο Μενέντεζ και αυτοί που έχουν την ίδια νοο-

τροπία ενεργούν εναντίον μας».

«Η έξοδος του Μενέντεζ μας δίνει ένα πλεονέκτημα, αλλά το θέμα

των F-16 δεν είναι ένα θέμα που εξαρτάται μόνο από τον Μενέντεζ.

Ο Υπουργός Εξωτερικών μας Χακάν Φιντάν θα διαχειριστεί αυτά τα

θέματα. Αναμένουμε πλέον ξεκάθαρη απάντηση από τις ΗΠΑ για αυτό

το θέμα».

Ο Τούρκος πρόεδρος είπε πως περιμένει ξεκάθαρη απάντηση

από τις ΗΠΑ, «ελπίζουμε ότι θα έχουμε θετικό αποτέλεσμα χωρίς

μεγάλη καθυστέρηση, εν τω μεταξύ προχωράμε στην κατασκευή του

δικού μας αεροσκάφους», είπε.

Ο Ερντογάν επεσήμανε ότι θα στηρίξει την είσοδο της Σουηδίας

στο ΝΑΤΟ εάν οι ΗΠΑ τηρήσουν την υπόσχεσή τους για πώληση F-

16.

«Το Τουρκικό Κοινοβούλιο θα τηρήσει την υπόσχεσή του να

επικυρώσει την υποψηφιότητα της Σουηδίας στο ΝΑΤΟ, εάν η

κυβέρνηση του προέδρου των ΗΠΑ Τζο Μπάιντεν ανοίξει το

δρόμο για πωλήσεις αεροσκαφών F-16 στην Άγκυρα», δήλωσε

ο Πρόεδρος Ταγίπ Ερντογάν.

«Εάν αυτοί (οι ΗΠΑ) τηρήσουν τις υποσχέσεις τους, το Κοι-

νοβούλιο μας θα τηρήσει και τη δική του υπόσχεση. Το Τουρ-

κικό Κοινοβούλιο θα έχει τον τελευταίο λόγο για την ένταξη της

Σουηδίας στο ΝΑΤΟ», είπε.

ΟΔημοκρατικός γερουσια-

στής Ρόμπερτ Μενέντεζ

απέρριψε εκ νέου τις κατηγορίες

που του προσάπτονται από τον

εισαγγελέα της Νέας Υόρκης και

δεσμεύθηκε να παραμείνει στο

Κογκρέσο, σε ομιλία του από την

περιοχή, όπου κατάγεται, στο

Νιού Τζέρσεϊ.

Ο κ. Μενέντεζ αρνήθηκε ότι

διέπραξε οτιδήποτε το επιλήψιμο

και υποσχέθηκε ότι θα κρατήσει την

έδρα του στη Γερουσία, αφού οι

εισαγγελικές Αρχές άσκησαν δίωξη

στον ίδιο και τη σύζυγό του με την

κατηγορία ότι δωροδοκήθηκαν από

τρεις επιχειρηματίες του Νιου Τζέρ-

σεϊ.

Ο Μενέντεζ απάντησε έτσι και

στα αιτήματα εκλεγμένων αξιωμα-

τούχων στην Πολιτεία του Νιου Τζέρ-

σεϊ, συμπεριλαμβανομένου του

Δημοκρατικού Κυβερνήτη της πολι-

τείας, να παραιτηθεί.

Όπως έγινε γνωστό, αιρετοί

αξιωματούχοι της Πολιτείας αυτής,

μεταξύ των οποίων και ο κυβερνήτης

Φιλ Μέρφι, κάλεσαν τον Μενέντεζ

να παραιτηθεί. 

Ο Μενέντεζ κατηγόρησε όσους

βιάζονται να τον δικάσουν.

«Η δίκη της δημόσιας γνώμης

δεν υποκαθιστά το σεβαστό νομικό

μας σύστημα», είπε αρχικά και

συμπλήρωσε πως: «Όλοι εκείνοι

που βιάστηκαν να δικάσουν, το έκα-

ναν με βάση μία σειράς από γεγονό-

τα που παρουσιάστηκαν κατά τη

δίωξη για να είναι όσο πιο πρόστυχα

γίνεται. Να θυμάστε ότι οι εισαγγε-

λείς έκαναν λάθος».

Να σημειωθεί πάντως ότι το Νιου

Τζέρσι δεν έχει εκλέξει Ρεπου-

μπλικάνο γερουσιαστή εδώ και μισό

αιώνα, από το 1972.

Ο Μενέντεζ παραιτήθηκε προ-

σωρινά από τον ρόλο του προέ-

δρου στην ισχυρή Επιτροπή Εξω-

τερικών Υποθέσεων της Γερουσίας.

Οι κανόνες της Γερουσίας απαιτούν

από κάθε μέλος που κατηγορείται

για κακούργημα να παραιτηθεί από

την ηγετική του θέση. Μπορεί, ωστό-

σο, να την ανακτήσει, εάν κριθεί

αθώος ή εάν μειωθεί το κατηγορη-

τήριο.

«Πιστεύω ακράδαντα ότι όταν

παρουσιαστούν όλα τα γεγονότα,

όχι μόνο θα αθωωθώ, αλλά θα εξα-

κολουθώ να είμαι ο ανώτερος γερ-

ουσιαστής του Νιου Τζέρσεϊ», είπε

ο 69χρονος Μενέντεζ στις πρώτες

του δημόσιες δηλώσεις του μετά

την απαγγελία των κατηγοριών.

Στις κατηγορίες που του προ-

σάπτονται, ειδικά για την Αίγυπτο,

ο Μενέντεζ απάντησε ότι έχει εργα-

στεί για καταστήσει υπόλογες χώρες,

συμπεριλαμβανομένης της Αιγύ-

πτου, για παραβιάσεις των αν-

θρωπίνων δικαιωμάτων και ότι τα

μετρητά που βρέθηκαν στο σπίτι

του είχαν αφαιρεθεί από τους λογα-

ριασμούς του και βρίσκονταν εκεί

για έκτακτες ανάγκες.

«Μπορεί να μοιάζει σήμερα παλιο-

μοδίτικο, αλλά αυτά τα λεφτά

προέρχονται από τις προσωπικές

μου αποταμιεύσεις. Εδώ και 30 χρό-

νια έχω αποσύρει χιλιάδες δολά-

ρια σε μετρητά από τους προσω-

πικούς λογαριασμούς, τα οποία είχα

κρατήσει για έκτακτες ανάγκες εξαιτίας

και της ιστορίας της οικογένειάς μου

που αντιμετώπισε κατασχέσεις στην

Κούβα», είπε ακόμα ο γερουσια-

στής.

«Αυτό μπορεί να μοιάζει σήμε-

ρα παλιομοδίτικο, αλλά αυτά τα λεφτά

προέρχονται από τις προσωπικές

μου αποταμιεύσεις από χρήματα

που βασίζονταν στο εισόδημα που

είχα νόμιμα όλα αυτά τα 30 χρόνια.

Κοιτάζω μπροστά για να μιλήσω για

αυτά τα ζητήματα σε δίκη», προ-

σέθεσε.

Οι εισαγγελικές Αρχές υπο-

στηρίζουν ότι ο Μενέντεζ δέχτηκε

ράβδους χρυσού και εκατοντάδες

χιλιάδες δολάρια σε μετρητά προ-

κειμένου να ασκήσει την επιρροή

του ώστε να βοηθήσει την αιγυπτιακή

κυβέρνηση αλλά και να παρέμβει

υπέρ των τριών επιχειρηματιών στις

υπηρεσίες επιβολής του νόμου που

τους ερευνούσαν.

Πάντως οι ράβδοι χρυσού

περιλαμβάνονται στην φορολο-

γική δήλωση του κ. Μενέντεζ τα

τελευταία χρόνια.

Είναι η τρίτη φορά που ο Μενέν-

τεζ τίθεται υπό έρευνα από ομο-

σπονδιακούς εισαγγελείς, αλλά

ουδέποτε έχει καταδικαστεί.

Ο Μενέντεζ, γιος Κουβανών

μεταναστών, υπήρξε ισχυρή φωνή

στην εξωτερική πολιτική των ΗΠΑ

μερικές φορές ερχόμενος σε αντί-

θεση με το δικό του κόμμα, και επι-

κρίνοντας κινήσεις της κυβέρνησης

Μπαράκ Ομπάμα για χαλάρωση

των σχέσεων με την Κούβα και την

πυρηνική συμφωνία ΗΠΑ-Ιράν,

στην οποία ήταν σφόδρα εναντίον.

Ο Ρόμπερτ Μενέντεζ απορρίπτει 
τις κατηγορίες εναντίον του, δεν παραιτείται

και δηλώνει βέβαιος ότι θα αποδείξει 
ξανά την αθωότητά του
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Λάβαμε την ακόλουθη ανακοίνωση:

Η Επιτροπή του Συνδέσμου Αμμοχώστου

ΗΒ και ο Πρόεδρος της Δρ Βασίλης Μαύρου,

στο πλαίσιο της σημαντικής καμπάνιας που

ξεκίνησε για τα δίκαια της Κύπρου και ειδικά

της Αμμοχώστου, κατήγγειλε την Τουρκία, εκτός

από τα μέλη της της Βρετανικής κυβέρ-νησης,

της Βουλής των Κοινοτήτων και των Λόρδων,

και σε πολλούς διεθνείς οργανισμούς, όπως

στα πέντε μόνιμα μέλη του Συμβουλίου Ασφ-

αλείας των ΗΕ, την ΟΥΝΕΣΚΟ, στη Πρόεδρο

της Commission της EE κ. Ursula von der

Leyen, στον Πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Συμβου-

λίου κ. Charles Michel και στην Πρόεδρο του

Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου κ. Roberta Metsola.

Η κ. Roberta Metsola σε γραπτή της επι-

κοινωνία ευχαρίστησε τον Πρόεδρο του Συνδέ-

σμου Αμμοχώστου Δρα Βασίλη Μαύρου για

την επιστολή καταγγελίας που της απέστειλε

για την Τουρκία ως και το προτεινόμενο ψήφ-

ισμα για την Αμμόχωστο. Τον διαβεβαίωσε ότι

έλαβε τις συστάσεις και τα σημεία που έθιξε ο

Δρ Μαύρου πολύ σοβαρά υπόψη.Είπε δε ότι

οι παραβιάσεις από τους Τούρκους ειδικά στην

Αμμόχωστο, στη νεκρή ζώνη αλλά και οι απει-

λές και φοβέρες αντιμετωπίζονται με όλη την

σοβαρότητα που τους αρμόζει από την ίδια

αλλά και από ολόκληρο το Ευρωπαϊκό Κοινο-

βούλιο.

Η πρόεδρος Metsola, τόνισε ότι καταδικά-

ζει με τον πιο έντονο τρόπο κάθε μονομερή,

εχθρική ενέργεια, όπως η πρόσφατη επίθεση

Τουρκοκυπρίων σε μέλη της ειρηνευτικής δύναμ-

ης των ΗΕ στην Κύπρο, μετά την έναρξη παρά-

νομων έργων στην ουδέτερη ζώνη έξω από το

χωριό Πύλα, καταδικάζοντας ταυτόχρονα και

τα τουρκικά σχέδια κατασκευής ισλαμικού τεμέ-

νους στο χώρο του μοναστηριού του Αποστό-

λου Αντρέα στη κατεχόμενη Καρπασία.

Η Πρόεδρος του Ευρωπαϊκού Κοινοβου-

λίου είπε ότι η θέση του Ευρωπαϊκού Κοινο-

βουλίου όσον αφορά την επανένωση της Κύ-

πρου παραμένει ακλόνητη, υποστηρίζοντας

μια δίκαιη, συνολική και βιώσιμη διευθέτηση

στη βάση μιας δικοινοτικής, διζωνικής ομο-

σπονδίας με ενιαία διεθνή νομική προσω-

πικότητα, ενιαία κυριαρχία και ενιαία ιθαγένεια

και με πολιτική ισότητα μεταξύ των δύο κοινο-

τήτων.

Ανέφερε ότι η ΕΕ παραμένει ένθερμος υπε-

ρασπιστής της εξεύρεσης συνολικής διευθέ-

τησης του Κυπριακού, στο πλαίσιο των σχε-

τικών ψηφισμάτων του Συμβουλίου Ασφαλείας

του ΟΗΕ και ότι ο διορισμός απεσταλμένου

του ΟΗΕ, όπως προτάθηκε από τον Γενικό

Γραμματέα και υποστηρίχθηκε από τα μέλη

του Συμβουλίου Ασφαλείας των ΗΕ, θα μπο-

ρούσε να σημάνει μια σημαίνουσα πρόοδο

προς την επιστροφή στις επίσημες διαπραγ-

ματεύσεις.

Η πρόεδρος του Ευρωπαϊκού Κοινοβου-

λίου επεσήμανε τα σημεία της πρόσφατης έκ-

θεσης προόδου για τις σχέσεις της ΕΕ με την

Τουρκία, που ενέκρινε η ολομέλεια του Ευρω-

κοινοβουλίου στις 13 Σεπτεμβρίου 2023, σημείω-

σε δε ότι θίγουν όλα τα ζητήματα που κατήγ-

γειλε στην επιστολή του ο Πρόεδρος του Συνδέ-

σμου Αμμοχώστου Δρ Βασίλης Μαύρου. 

Επίσης τόνισε ότι το Ευρωπαϊκό Κοινο-

βούλιο,

– κάλεσε τις τουρκικές Αρχές να σεβαστούν

πλήρως τον ιστορικό, πολιτιστικό και θρη-

σκευτικό χαρακτήρα των μνημείων και συμβό-

λων στην κατεχόμενη Κύπρο, ιδίως εκείνων

που έχουν χαρακτηριστεί ως Μνημεία Παγκό-

σμιας Κληρονομιάς της UNESCO. Σημείωσε

με ανησυχία τις πρόσφατες εξελίξεις σχετικά

με το μνημείο της Αγίας Σοφίας και το Μουσείο

της Χώρας και κάλεσε τις τουρκικές Αρχές να

διερευνήσουν αποτελεσματικά και να ασκή-

σουν διώξεις σε άτομα που είναι υπεύθυνα για

οποιαδήποτε ρητορική μίσους κατά των μειο-

νοτήτων ή βανδαλισμό σε θρησκευτικούς χώ-

ρους.

– καταδίκασε την έναρξη παράνομων οικο-

δομικών εργασιών από τις τουρκικές δυνάμεις

κατοχής εντός της ουδέτερης ζώνης κοντά στην

Πύλα, καθώς και τις επιθέσεις κατά των ειρη-

νευτικών δυνάμεων των ΗΕ και τις ζημιές σε

οχήματα των ΗΕ στις 18 Αυγούστου 2023. Ζήτη-

σε να τηρηθεί το καθεστώς της ουδέτερης ζώνης

και η δικαιοδοσία της Ειρηνευτικής Δύναμης

των ΗΕ στην Κύπρο. Υπενθύμισε ότι οι απει-

λές για την ασφάλεια των ειρηνευτικών δυνά-

μεων των ΗΕ και οι ζημιές σε περιουσίες των

ΗΕ συνιστούν έγκλημα σύμφωνα με το διεθ-

νές δίκαιο και προέτρεψε την Τουρκία και την

τουρκοκυπριακή ηγεσία να σταματήσουν και

να αναστρέψουν όλες αυτές τις μονομερείς

δραστηριότητες και να αποφύγουν τυχόν πε-

ραιτέρω παράνομες ενέργειες και προκλήσεις

που δεν ευνοούν την επανέναρξη των δια-

πραγματεύσεων υπό την ηγεσία του ΟΗΕ.

– επιβεβαίωσε σθεναρά την άποψή ότι η

μόνη βιώσιμη λύση στο Κυπριακό είναι μια

δίκαιη, συνολική και βιώσιμη διευθέτηση, συμπε-

ριλαμβανομένων των εξωτερικών πτυχών του,

στο πλαίσιο του ΟΗΕ, στη βάση μιας δικοινο-

τικής, διζωνικής ομοσπονδίας με μια ενιαία διε-

θνή νομική προσωπικότητα, ενιαία κυριαρχία,

ενιαία ιθαγένεια και πολιτική ισότητα, όπως

ορίζεται στα σχετικά ψηφίσματα του Συμβου-

λίου Ασφαλείας του ΟΗΕ και σύμφωνα με το

διεθνές δίκαιο και βάσει του σεβασμού των

αρχών στις οποίες βασίζεται η Ευρωπαϊκή

Ένωση.

– εξέφρασε τη λύπη του για το γεγονός ότι

η τουρκική κυβέρνηση έχει εγκαταλείψει τη

συμφωνημένη βάση λύσης και το πλαίσιο του

ΟΗΕ, προκειμένου να προωθήσει μια λύση

δύο κρατών στην Κύπρο. Κάλεσε δε την Τουρκία

να εγκαταλείψει αυτήν την απαράδεκτη πρό-

ταση και καταδίκασε κάθε ενέργεια άλλων

χωρών που προσπαθούν να διευκολύνουν και

να βοηθήσουν με οποιονδήποτε τρόπο στη

διεθνή αναγνώριση της παράνομης αποσχι-

στικής οντότητας στην Κύπρο. Τόνισε δε ότι

τέτοιες ενέργειες βλάπτουν σοβαρά τις προ-

σπάθειες δημιουργίας περιβάλλοντος που ευ-

νοεί την επανέναρξη των συνομιλιών υπό την

αιγίδα του ΟΗΕ.

– καταδίκασε το γεγονός ότι η Τουρκία

συνεχίζει να παραβιάζει τα ψηφίσματα 550(1984)

και 789(1992) του Συμβουλίου Ασφαλείας του

ΟΗΕ, που καλούν την Τουρκία να μεταβιβάσει

την περιοχή των Βαρωσίων στους νόμιμους

κατοίκους της υπό την προσωρινή διοίκηση

του ΟΗΕ. Αντί αυτού η Τουρκία προχώρησε σε

μονομερείς ενέργειες με το άνοιγμα της πόλης

των Βαρωσίων για το κοινό. Και ότι ήταν μια

παράνομη παραβίαση σε αντίθεση με τις δια-

τάξεις του ΟΗΕ για το περίκλειστο μέρος της

Αμμοχώστου που υπονομεύει την αμοιβαία

εμπιστοσύνη των δύο κοινοτήτων και ως εκ

τούτου την προοπτική επανέναρξης άμεσων

συνομιλιών για συνολική λύση του Κυπριακού.

Προτρέπει δε την Τουρκία για άλλη μια φορά

να ανακαλέσει τις παράνομες και μονομερείς

ενέργειές της στο Βαρώσι.

– κάλεσε περαιτέρω την Τουρκία να αποσύρ-

ει τα στρατεύματά της από την Κύπρο και να

απόσχει από οποιαδήποτε μονομερή ενέργεια

που θα εδραιώσει τη μόνιμη διαίρεση του νησιού

ως επίσης να απόσχει και από ενέργειες που

αλλοιώνουν τη δημογραφική ισορροπία στο

νησί.

– ζήτησε επειγόντως την επανέναρξη των

διαπραγματεύσεων για την επανένωση της

Κύπρου υπό την αιγίδα του Γενικού Γραμμα-

τέα των ΗΕ το συντομότερο δυνατό από εκεί

που σταμάτησαν στο Crans Montana το 2017.

– επανέλαβε την έκκλησή της προς την

Τουρκία να εκπληρώσει την υποχρέωσή της

για πλήρη, χωρίς διακρίσεις εφαρμογή του Πρό-

σθετου Πρωτοκόλλου της Συμφωνίας της Άγκυ-

ρας προς όλα τα κράτη μέλη, συμπεριλαμβα-

νομένης της Κυπριακής Δημοκρατίας

– εξέφρασε την ανησυχία της για τους πε-

ριορισμούς που αντιμετωπίζουν οι εγκλωβι-

σμένοι Ελληνοκύπριοι, ειδικά οι μαθητές.

– καταδικάζει την έναρξη παράνομων οικο-

δομικών εργασιών από τις τουρκικές δυνάμεις

κατοχής εντός της ουδέτερης ζώνης κοντά στο

δικοινοτικό χωριό Πύλα στην Κύπρο, καθώς

και τις επιθέσεις κατά των ειρηνευτικών δυνά-

μεων των ΗΕ και τις ζημιές σε οχήματα των ΗΕ

στις 18 Αυγούστου 2023· υπενθυμίζει ότι οι

απειλές για την ασφάλεια των ειρηνευτικών

δυνάμεων των ΗΕ και οι ζημιές σε περιουσίες

των ΗΕ συνιστούν έγκλημα σύμφωνα με το

διεθνές δίκαιο. Προτρέπει δε την Τουρκία και

την τουρκοκυπριακή ηγεσία να σταματήσουν

αυτές τις παρανομίες και να αναστρέψουν τις

μονομερείς δραστηριότητες και προκλήσεις

που δεν ευνοούν την επανέναρξη των δια-

πραγματεύσεων υπό την ηγεσία του ΟΗΕ.

– θεωρεί, εν όψει όλων των παραπάνω, και

ελλείψει δραστικής αλλαγής πλεύσης από την

τουρκική κυβέρνηση, η διαδικασία ένταξης της

Τουρκίας στην ΕΕ δεν μπορεί να συνεχιστεί

υπό τις παρούσες συνθήκες. Προτρέπει την

τουρκική κυβέρνηση και τα θεσμικά όργανα

της ΕΕ ως και τα κράτη μέλη της ΕΕ να ξεπε-

ράσουν το τρέχον αδιέξοδο και να βρουν ένα

παράλληλο και ρεαλιστικό πλαίσιο για τις σχέ-

σεις ΕΕ-Τουρκίας που να καλύπτει τα συμ-

φέροντα όλων των εμπλεκόμενων μερών.

Ολοκληρώνοντας, η πρόεδρος Ρομπέρτα

Μέτσολα ανέφερε ότι το Κοινοβούλιο της Ευρ-

ωπαϊκής Ένωσης είναι αφοσιωμένο στην

αλληλεγγύη και την αποφασιστικότητα για να

επιτύχει ειρήνη στην τελευταία διχασμένη χώρα

της Ευρώπης.

Εκ μέρους της Επιτροπής 

του Συνδέσμου Αμμοχώστου,

Δρ Βασίλης Μαύρου

Πρόεδρος

ΑΠΑΝΤΗΤΙΚΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΣΤΟΝ ΣΥΝΔΕΣΜΟ ΑΜΜΟΧΩΣΤΟΥ ΗΒ

Η πρόεδρος του Ευρωκοινοβουλίου καταδικάζει 
τις επεκτατικές ενέργειες της Τουρκίας στην Κύπρο
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ΤΟΥ ΕΥΡΩΚΟΙΝΟΒΟΥΛΙΟΥ

Τέλος στη χρέωση 
χειραποσκευής 
στην καμπίνα 

Η Επιτροπή Αναφορών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου ενέκρ-

ινε ομόφωνα ψήφισμα που καλεί τις αεροπορικές εταιρείες να

εγγυηθούν ότι οι επιβάτες μπορούν να μεταφέρουν τις αποσκε-

υές καμπίνας δωρεάν. Ο Ισπανός ευρωβουλευτής της Ciudadanos,

Jordi Cañas, έστειλε ρητό αίτημα προς την Ευρωπαϊκή Επιτροπή

και τα κράτη μέλη να αναπτύξουν μια απόφαση του ΔΕΕ, η οποία

να θεωρεί τις χειραποσκευές ως «απαραίτητο στοιχείο» του επι-

βάτη και, ως εκ τούτου, δεν μπορεί να υπόκειται σε επιπλέον

κόστος.

Η Επιτροπή PETI ψήφισε την περασμένη Τετάρτη ψήφισμα που

ζητά την εναρμόνιση των μετρήσεων και του βάρους των βαλι-

τσών, έτσι ώστε όλες οι αεροπορικές εταιρείες που δραστηριο-

ποιούνται στην ΕΕ να χρησιμοποιούν τα ίδια πρότυπα.

Ο Jordi Cañas, διαπραγματευτής του κειμένου εξ ονόματος των

Ευρωπαίων Φιλελεύθερων, πέτυχε ότι το ψήφισμα απηχεί την

απόφαση του Δικαστηρίου της Ευρωπαϊκής Ένωσης, στο οποίο

αναγνωρίζεται ότι οι αποσκευές στην καμπίνα αποτελούν «απα-

ραίτητο στοιχείο» της μεταφοράς των επιβατών. Παρά την απόφ-

αση, ορισμένες αεροπορικές εταιρείες εξακολουθούν να χρεώνουν

για χειραποσκευές.

Για τον λόγο αυτό, το ψήφισμα προτρέπει τις χώρες να εγγυηθ-

ούν τον σεβασμό της απόφασης του Ευρωπαϊκού Δικαστηρίου.

Πρέπει επίσης να διασφαλιστεί ότι οι αεροπορικές εταιρείες

παρέχουν διαφανείς πληροφορίες σχετικά με την τιμή και το πρό-

γραμμα της πτήσης.

«Οι εταιρείες χαμηλού κόστους συναλλάσσονται με την τιμή των

εισιτηρίων κρύβοντας το συμπλήρωμα για τη μεταφορά αποσ-

κευών καμπίνας μέχρι το τέλος της αγοράς. Η Ευρώπη έχει ήδη

μιλήσει για το θέμα και, ακόμη κι έτσι, τα κράτη μέλη συνεχίζουν

να επιτρέπουν στις αεροπορικές εταιρείες να παίζουν με τις τιμές

και να εξαπατούν τους ταξιδιώτες. Αυτό πρέπει να σταματήσει»,

δήλωσε ο κ. Κάνιας.

«Κρυφό κόστος» και πρόστιμα στην πύλη

πριν την επιβίβαση

Επί του παρόντος, στους επιβάτες που δεν πληρώνουν το πρό-

σθετο κόστος που απαιτείται από ορισμένες αεροπορικές εταιρ-

είες επιβάλλεται πρόστιμο στην πύλη επιβίβασης για μεταφορά

χειραποσκευής. Το ψήφισμα, με επικεφαλής τον ευρωβουλευτή

Cañas, απαιτεί να σταματήσει αυτή η παράνομη και καταχρηστι-

κή πρακτική για τον καταναλωτή.

Ομοίως, το κείμενο ζητά επίσης από την Επιτροπή να αναπτύξει

νομοθεσία σε ολόκληρη την ΕΕ που να ρυθμίζει την εναρμόνιση

των μετρήσεων και του βάρους των χειραποσκευών, καθώς αυτή

η πτυχή δεν αναφέρεται λεπτομερώς στην απόφαση του ΔΕΕ.

Σύμφωνα με το κείμενο, η διαφορά στα πρότυπα μεταξύ μιας αερ-

οπορικής εταιρείας και άλλης συνεπάγεται πρόσθετο κρυφό κόστος

για τους επιβάτες, γεγονός που δυσκολεύει τον επιβάτη να επιλέ-

ξει την καλύτερη προσφορά. Αυτή η πρακτική θα μπορούσε να

θεωρηθεί καταχρηστική, ιδίως λαμβάνοντας υπόψη τις πτήσεις

ανταπόκρισης και την πιθανότητα ένας επιβάτης να πετάξει, την

ίδια μέρα, σε διαφορετικές αεροπορικές εταιρείες, με διαφορετικά

πρότυπα. Επιπλέον, δίνει έμφαση σε άλλα πιθανά κρυφά κόστη

όπως η εκχώρηση θέσης, που δυσκολεύουν τον καταναλωτή να

γνωρίζει εκ των προτέρων το τελικό κόστος του εισιτηρίου.

Το ψήφισμα που εγκρίθηκε ομόφωνα στην Επιτροπή Αναφο-

ρών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου θα ψηφιστεί στην ολομέλεια

στο Στρασβούργο τον Οκτώβριο.
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«Η Κύπρος πυλώνας σταθερότητας
και ασφάλειας στην περιοχή»
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Με την ευκαιρία της συμπλήρωσης 63 χρό-

νων από την ανακήρυξη και εγκαθίδρυ-

ση της Κυπριακής Δημοκρατίας, απευθύνο-

μαι στην κυπριακή ομογένεια του Ηνωμένου

Βασιλείου με αισθήματα σεβασμού και

εκτίμησης. Η επέτειος της Ανεξαρτησίας είναι

μέρα τιμής και περηφάνιας. Μια μέρα κατά

την οποία τιμούμε όσους θυσιάστηκαν για

την ελευθερία της Κύπρου, όσους υπερα-

σπίστηκαν την Κυπριακή Δημοκρατία και

όσους εργάστηκαν όλα αυτά τα χρόνια για

την πρόοδο της και την εμπέδωση των δημο-

κρατικών θεσμών και αξιών. Ταυτόχρονα,

είναι μια μέρα ανασκόπησης και περισυλλο-

γής.

H πατρίδα μας, απέκτησε 63 χρόνια πριν την

ανεξαρτησία της, την οποία ακολούθησαν δυστυχώς

πολλές περιπέτειες, με αποκορύφωμα, το πρα-

ξικόπημα και την Τουρκική εισβολή του 1974.

Παρά όμως τις περιπέτειες που βίωσε και βιώνει

λόγω της κατοχής, η Κυπριακή Δημοκρατία έχει

κατορθώσει μέσα από την εργατικότητα και τις

θυσίες του κυπριακού λαού να επιτύχει σημαν-

τικότατη πρόοδο και να βρίσκεται σήμερα σε μία

σταθερή πορεία ανάπτυξης ατενίζοντας το μέλ-

λον με αυτοπεποίθηση και αισιοδοξία. 

Ως κράτος μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης

από το 2004, ευρισκόμενη στο νότιο-ανατολικό-

τερο άκρο της Ένωσης και με ιστορικά στενές

σχέσεις με όλες σχεδόν τις γείτονες χώρες, η

Κυπριακή Δημοκρατία έχει αναδειχθεί σε πυλώνα

σταθερότητας και ασφάλειας της περιοχής απο-

κτώντας ένα ιδιαίτερα σημαντικό ρόλο στην

ενίσχυση και εμβάθυνση των σχέσεων της Ευρω-

παϊκής Ένωσης με τις χώρες της ευρύτερης Μέσης

Ανατολής. 

Στον τομέα της οικονομίας χάρη στην ευρεία

κοινωνική συνεννόηση και στήριξη, τις θυσίες

των εργαζομένων και τη νοικοκυρεμένη πολιτι-

κή, η Κύπρος ανέκαμψε από την οικονομική κρίση

και σήμερα παρά τις συνεχιζόμενες δυσκολίες

που προέκυψαν με την πανδημία του κορωνο-

ϊού και τη συνεχιζόμενη πολεμική κρίση στην

Ουκρανία οι προοπτικές είναι ελπιδοφόρες. Κύ-

ριοι οικονομικοί μοχλοί η ναυτιλία, ο τουρισμός,

οι επενδύσεις στον ενεργειακό τομέα και η ενίσχυση

του τομέα επαγγελματικών υπηρεσιών και έρευ-

νας – καινοτομίας. 

Η ίδρυση της Κυπριακής Δημοκρατίας απο-

τελεί μια μεγάλη ιστορική κατάκτηση και την απαρ-

χή ενός στοιχειώδους πλαισίου ελεύθερης διακυ-

βέρνησης του κυπριακού λαού. Η Κυβέρνησή,

διά του Προέδρου της Δημοκρατίας κ. Νίκου Χρι-

στοδουλίδη, έχει καταστήσει ξεκάθαρη την απο-

φασιστικότητα και την πολιτική βούλησή της για

επανέναρξη της διαπραγματευτικής διαδικασίας

προς την επίλυση του Κυπριακού. 

Εργαζόμαστε, ακούραστα και με αποφασι-

στικότητα, ώστε να εξέλθουμε από το σημερινό

αδιέξοδο, για την εξεύρεση μιας δίκαιης, βιώσι-

μης και λειτουργικής λύσης του εθνικού μας προ-

βλήματος. Μια λύση στη βάση διζωνικής δικοι-

νοτικής ομοσπονδίας με μια κυριαρχία, μια ιθα-

γένεια, μια διεθνή προσωπικότητα, με πολιτική

ισότητα όπως αυτή ορίζεται στα σχετικά ψηφίσμα-

τα των Ηνωμένων Εθνών. Μια λύση που θα σέβε-

ται στο ακέραιο το διεθνές δίκαιο και το ευρω-

παϊκό κεκτημένο και θα διαλαμβάνει τον τερμα-

τισμό των αναχρονιστικών συνθηκών εγγυήσεων

και την παρουσία κατοχικών στρατευμάτων. 

Ο Πρόεδρος Χριστοδουλίδης στην ομιλία του

στην Γενική Συνέλευση της 78ης Συνόδου του

ΟΗΕ λίγες μόνο μέρες πριν, ξεκαθάρισε ότι ποτέ

δεν θα υπάρξει, άλλη βάση για τη διευθέτηση του

κυπριακού ζητήματος από αυτήν που υπαγο-

ρεύεται από τα ψηφίσματα του Συμβουλίου Ασφα-

λείας των Ηνωμένων Εθνών. Η παρανομία, συνέχι-

σε, που απορρέει από την εισβολή, η επιθε-

τικότηττα και η χρήση βίας δεν μπορούν να ανα-

γνωριστούν.

Απαραίτητη προϋπόθεση, για τη λύση είναι η

δημιουργίας ενός ευνοϊκού περιβάλλοντος που

θα υποβοηθά τις όποιες προσπάθειες, μακριά

από εντάσεις ή απειλές, με την ουσιώδη συμβο-

λή της Ομογένειας. 

Εδώ και δεκαετίες, οι απόδημοί μας, παρόν-

τες και παρούσες σε κάθε αγώνα, σε κάθε κάλε-

σμα, να προβάλουν, να συμβάλουν και να ενι-

σχύσουν τις εθνικές μας επιδιώξεις. Λαμπροί επι-

στήμονες, επιχειρηματίες, ενεργοί πολίτες και ο

κάθε ένας και η κάθε μία από έσας με έντονη παρ-

ουσία στα κοινά, αποτελείτε τους καλύτερους

πρεσβευτές της Κύπρου μας. Το δικό σας ενδια-

φέρον, αλλά και οι ανησυχίες σας για τον τόπο

μας, όσον αφορά στις εξελίξεις στο κυπριακό ζή-

τημα, είναι γνωστές. Προς τούτο, θέλω να σας

διαβεβαιώσω με κάθε τρόπο ότι θα συνεχίσουμε

τον αγώνα μας για να διαφυλάξουμε το μέλλον

του κυπριακού λαού. 

Για ένα κράτος ειρήνης, ευημερίας και ασφά-

λειας που θα κατοχυρώνει τα ανθρώπινα δικαιώμα-

τα του συνόλου του κυπριακού λαού, Ελληνοκύ-

πριους, Τουρκοκύπριους, Αρμένιους, Μαρωνίτες

και Λατίνους, σε συνθήκες αλληλοσεβασμού,

ειρηνικής συνύπαρξης και συνδημιουργίας. Για

την εξεύρεση μιας λύσης που θα επανενώνει

πραγματικά τον τόπο και τους ανθρώπους του

και θα δημιουργεί ευοίωνες προοπτικές για το

μέλλον. 

Έχουμε χρέος, άλλωστε, απέναντι σε όσους

αγωνίστηκαν και θυσιάστηκαν στον βωμό της

ελευθερίας και της ανεξαρτησίας της πατρίδας

μας.

Eυχαριστώ όλους εσάς για την αέναη υπο-

στήριξή σας προς την Ύπατη Αρμοστεία. Θερμές

ευχές σε όλους και στον καθένα από εσάς ξεχωρι-

στά.

Χρόνια Πολλά!

Ανδρέας Κακουρής
Ύπατος Αρμοστής 

της Κυπριακής Δημοκρατίας 

στο Ηνωμένο Βασίλειο 
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Εορτή Ευαγγελιστή Λουκά από Σύνδεσμο Επτακώμης
Ο Σύνδεσμος Επτακώμης καλεί όλους τους Επτακωμίτες στην εκκλησία του Άγιου Δημητρίου στο

Edmonton, την Κυριακή 15 Οκτωβρίου για να γιορτάσουμε τον πολιούχο του χωριού μας Απόστολο και

Ευαγγελιστή Λουκά.

Θα ακολουθήσει έκθεση φωτογραφιών από το χωριό και δεξίωση με σουβλάκια στο Hall του Αγίου

Δημητρίου.

Για πληροφορίες τηλεφωνήστε στα τηλ. 0797 367 6973 και 07952 296 552.

----------------------------------

The Eptakomi Association UK invites all Eptakomites to come to the church of St. Demetrios – Edmonton,

on Sunday 15th of October to celebrate the patron Saint of our village Apostle and Evangelist Loukas. A

reception at the church hall will follow with Souvlakia & display of exhibits from the village. 

For information Telephone 0797 367 6973 or 07952 296 552.
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Με την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς σημα-

τοδοτείται ένα νέο ξεκίνημα για τους μαθητές και τις

μαθήτριες των Ελληνικών Παροικιακών Σχολείων

(ΕΠΣ), καθώς και για τους εκπαιδευτικούς, τους

γονείς, αλλά και τους φορείς, που αποτελούν όλοι

μαζί τη μεγάλη εκπαιδευτική οικογένεια της παρ-

οικίας. Να ευχηθώ σε όλους και όλες η σχολική χρο-

νιά 2023-2024 να είναι δημιουργική, με νέες ευκαι-

ρίες για επαφή με την ελληνική γλώσσα και τον

ελληνικό πολιτισμό και γεμάτη όμορφες αναμνήσεις

για όλα τα παιδιά των ΕΠΣ.

Η φετινή σχολική χρονιά άρχισε δυναμικά και αισιό-

δοξα. Μέσα από το μήνυμά του ο Διευθυντής Δημο-

τικής Εκπαίδευσης (ΔΔΕ), Δρ Μάριος Στυλιανίδης

χαιρέτισε την εκπαιδευτική μας κοινότητα και, απε-

υθυνόμενος στο εκπαιδευτικό προσωπικό των ΕΠΣ,

τόνισε τον στόχο της παροικιακής εκπαίδευσης, που

είναι η ανάδειξη της ελληνικής γλώσσας και του

ελληνικού πολιτισμού στο εξωτερικό, στόχος που

αποτελεί διαχρονικά μία από τις κύριες αποστολές

του Υπουργείου Παιδείας, Αθλητισμού και Νεολαίας

(ΥΠΑΝ) της Κύπρου. Η υλοποίηση του στόχου γίνε-

ται μέσα από συντονισμένες προσπάθειες όλων των

εκπαιδευτικών φορέων και ιδιαίτερα των σωστά κατα-

ρτισμένων εκπαιδευτικών. Αναμφίβολα, όπως χαρα-

κτηριστικά ανέφερε ο ΔΔΕ, η συμμετοχική συνεισφ-

ορά όλων, η συνεργασία και η συναίνεση, η υπο-

μονή και η επιμονή, αποτελούν καθοριστικής σημασίας

αξίες για να υλοποιηθούν και οι στόχοι της παροι-

κιακής εκπαίδευσης, αλλά και η επιβίωσή της. Μέ-

λημά μας είναι πάντα η βελτίωση του εκπαιδευτικού

έργου μέσα από το Αναλυτικό Πρόγραμμα, το οποίο

έχει μορφοποιηθεί φέτος και είναι έτοιμο προς αξιο-

ποίηση από τα Παροικιακά Σχολεία, και σίγουρα με

τη βέλτιστη ανάπτυξη σύγχρονων παιδαγωγικών

και διδακτικών προσεγγίσεων, που συμβάλλουν

στην καλλιέργεια της ελληνικής γλώσσας και του

ελληνικού πολιτισμού.

Στη διάρκεια της φετινής σχολικής χρονιάς, η

συνεχής επιμόρφωση και ενίσχυση της επαγγε-

λματικής κατάρτισης των εκπαιδευτικών αποτελεί

προτεραιότητα. Σημείο αφετηρίας αυτής της προ-

σπάθειας αποτελεί η καταγραφή των αναγκών των

εκπαιδευτικών, η οποία πραγματοποιήθηκε μετά

από αίτημα στο Παιδαγωγικό Ινστιτούτο Κύπρου,

με το ερωτηματολόγιο που κυκλοφόρησε τον περα-

σμένο Ιούνιο, οι οποίες λήφθηκαν υπόψη για την

επιτυχή πραγματοποίηση δύο επιμορφώσεων. 

Ειδικότερα, φέτος τα ΕΠΣ έχουν παραλάβει νέο

εκπαιδευτικό υλικό για τη διδασκαλία της ελληνικής

ως δεύτερης γλώσσας, το οποίο θα συνεισφέρει

ακόμη περισσότερο, ως ένα διδακτικό εγχειρίδιο στη

διδασκαλία. Η παρουσίασή του έχει πραγματοποι-

ηθεί σε σχετική επιμόρφωση από την αρμόδια λει-

τουργό του Παιδαγωγικού Ινστιτούτου (Π.Ι.) της

Κύπρου, στην οποία συμμετείχαν η οικεία Επιθεω-

ρήτρια Δημοτικής Εκπαίδευσης της ΚΕΑ, Δρ Γεωρ-

γία Πασιαρδή, η Προϊσταμένη της ΚΕΑ κ. Μαρία

Λοή, η Σύμβουλος Εκπαίδευσης του Συντονιστικού

Γραφείου Εκπαίδευσης της Ελληνικής Πρεσβείας,

κ. Ειρήνη Βερώνη και εκπαιδευτικοί, τόσο μόνιμοι

της ΚΕΑ όσο και ωρομίσθιο προσωπικό, το οποίο

εργάζεται στα ΕΠΣ σε όλο το Ηνωμένο Βασίλειο. Η

εν λόγω παρουσίαση είναι προσβάσιμη στην ιστο-

σελίδα της ΚΕΑ, για περαιτέρω ενημέρωση. 

Πραγματοποιήθηκε, επίσης, μία άλλη διαδικτυα-

κή επιμόρφωση, με τη συμμετοχή των εκπαιδευ-

τικών της ΚΕΑ στη διάλεξη του καθηγητή Γιώργου

Μπαμπινιώτη. Ένας από τους στόχους της ΚΕΑ

για τη φετινή χρονιά είναι να προσφέρει ακόμη πε-

ρισσότερες επιμορφωτικές ευκαιρίες στους εκπαι-

δευτικούς, μέσα από προγράμματα επαγγελματικής

μάθησης, ώστε να τους ενισχύσει στο διδακτικό τους

έργο. Η στήριξη της ΚΕΑ από το Π.Ι. και το ΥΠΑΝ

θα συνεχιστεί και ευελπιστούμε να μπορέσουμε να

έχουμε ακόμη περισσότερους συμμετέχοντες. Ετοι-

μάζεται, επίσης, με ομάδα εκπαιδευτικών της ΚΕΑ,

οδηγός για διευθυντές/διευθύντριες των ΕΠΣ, με

έμφαση στο διοικητικό και οργανωτικό τους ρόλο

που αφορά στην εκπαίδευση και ηγεσία.

Το Υπουργείο Παιδείας, Αθλητισμού και Νεολαίας

(ΥΠΑΝ) της Κύπρου μάς έχει επίσης αποστείλει

φέτος λογοτεχνικά βιβλία, τα οποία μπορούν να αξιο-

ποιηθούν από εκπαιδευτικούς και μαθητές/μαθήτρ-

ιες που εργάζονται σε επίπεδο A-Level. Ήδη έχει

διανεμηθεί και αυτό το υλικό, το οποίο αγκαλιάστηκε

με μεγάλη χαρά από τα παροικιακά σχολεία. 

Οι προκλήσεις φυσικά είναι και φέτος πολλές και

γίνονται συντονισμένες προσπάθειες για την αντι-

μετώπισή τους. Σίγουρα το θέμα της στελέχωσης

των σχολείων είναι η μεγαλύτερη πρόκληση που

αντιμετωπίζουν τα περισσότερα ΕΠΣ σε όλο το Ηνω-

μένο Βασίλειο. Γι’ αυτό καλούμε και όσους ομογε-

νείς μας είναι προσοντούχοι εκπαιδευτικοί, να εργα-

στούν στα Ελληνικά Παροικιακά μας Σχολεία και να

προσφέρουν στον Απόδημο Ελληνισμό και στην

Παιδεία χιλιάδων παιδιών που ζουν εδώ στο Ηνω-

μένο Βασίλειο. 

Παρόλα τα προβλήματα και τις δυσκολίες που

αντιμετωπίζουν οι φορείς και οι εθελοντές- σύνδε-

σμοι γονέων στη δημιουργία, λειτουργία, στελέχω-

ση και διατήρηση των ΕΠΣ, δηλώνω αισιόδοξη. Ήδη

οι αριθμοί μαθητών/ριών αυξήθηκαν την περσινή

χρονιά, μετά την πανδημία, και τα μηνύματα από τα

ΕΠΣ μας είναι και φέτος ενθαρρυντικά. Τα παιδιά

επιστρέφουν στο Ελληνικό τους Σχολείο και οι απόδ-

ημοί μας επιζητούν την ελληνόγλωσση εκπαίδευση

των παιδιών τους. Επιζητούν να μιλήσουν στα ελληνι-

κά τα παιδιά και τα εγγόνια τους, παλεύουν να τα

μάθουν τις ρίζες τους, την καταγωγή τους, την πατρίδα

τους και τον πολιτισμό που κουβαλούν. Πιστεύουμε

πως η θέληση υπάρχει και μεταφέρεται στις νέες

γενιές αποδήμων.

Ευχή όλων μας, τόσο της Κυπριακής Εκπαιδευ-

τικής Αποστολής (ΚΕΑ) όσο και του Υπουργείου Παι-

δείας, Αθλητισμού και Νεολαίας (ΥΠΑΝ) της Κύπρ-

ου, είναι η αγάπη και ο νόστος για την Ελλάδα και

την Κύπρο μας, η ενεργός πολιτότητα, το έμπρακ-

το ενδιαφέρον των γονέων, ο εθελοντισμός των απο-

δήμων μας και πάνω από όλα η προσφορά και αγάπη

προς τα παιδιά, να κρατήσουν ανοικτά τα Παροι-

κιακά μας Σχολεία. Η αρωγή και στήριξη της Κύ-

πρου στον αγώνα αυτόν, είναι δεδομένη.

Η προσπάθεια συνεχίζεται.

Καλή σχολική χρονιά σε όλους. 

Μαρία Λοή
Προϊσταμένη Κυπριακής 

Εκπαιδευτικής Αποστολής

στο Ηνωμένο Βασίλειο 

ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗΣ ΚΕΑ, ΜΑΡΙΑΣ ΛΟΗ, 

ΓΙΑ ΤΗΝ ΝΕΑ ΣΧΟΛΙΚΗ ΧΡΟΝΙΑ 

«Συνεργασία και συναίνεση για να υλοποιηθούν
οι στόχοι της παροικιακής εκπαίδευσης»

Μ
ε την ευκαιρία της ενάρξεως της νέας σχο-

λικής χρονιάς πραγματοποιήθηκε το περα-

σμένο Σάββατο ο καθιερωμένος Αγιασμός στα

ελληνικά σχολεία Μάνορ Χιλλ και Φίνσλεϋ του

βορείου Λονδίνου.

Στην τελετή, εκτός από τους μαθητές και τους δα-

σκάλους, παρέστησαν δεκάδες γονείς καθώς και η

Προϊσταμένη της Κυπριακής Εκπαιδευτικής Απο-

στολής Μαρία Λοή.

Στο Μάνορ Χιλλ το Σάββατο το πρωί τον Αγιασμό

τέλεσε ο αιδεσιμολογιώτατος Ιωσήφ Παλιούρας και

το απόγευμα στο Φίνσλεϋ ο αιδεσιμώτατος Πέτρος

Γεωργίου. Σε αμφότερες τις τελετές έψαλε ο ιερο-

ψάλτης Θεόδωρος Λιούσας, γονιός του σχολείου.

Πριν την τελετή ο διευθυντής των Σχολείων Μιχά-

λης Έλληνας ευχαρίστησε τους ιερείς και είπε ότι τα

σχολεία τηρούν τις θρησκευτικές μας παραδόσεις και

προσπαθούν να μεταλαμπαδέψουν στα παιδιά βασι-

κά στοιχεία της πολιτισμικής μας ζωής, της πίστης και

κληρονομιάς μας. Τόνισε ότι και στα δύο σχολεία υπήρ-

ξε μεγάλος αριθμός νέων εγγραφών, γεγονός που

επαυξάνει τις ευθύνες του διδακτικού προσωπικού

και των Επιτροπών Γονέων. Τέλος, συνεχάρη τους

μαθητές για τα εξαιρετικά αποτελέσματα στις εξετά-

σεις A. Level και GCSE στην Ελληνική Γλώσσα.

Η κυρία Λοή ευχήθηκε ομαλή και παραγωγική νέα

χρονιά, τόνισε τη σημασία της φοίτησης στο ελληνικό

παροικιακό σχολείο και επαίνεσε τα παιδιά και τους

γονείς που θυσιάζουν χρόνο για ελληνική μόρφωση.

Η εκμάθηση της Ελληνικής, είπε, αποτελεί προστιθέ-

μενη αξία για τα παιδιά μας, συνιστά στοιχείο της ταυ-

τότητάς μας και μέσο επαφής με την πατρίδα, την

Κύπρο και την Ελλάδα. Μετέφερε τις ευχές του Διευ-

θυντή Δημοτικής Εκπαίδευσης και του Υπουργείου

Παιδείας Κύπρου και διαβεβαίωσε ότι η Κυπριακή

Πολιτεία θα εξακολουθήσει να συνδράμει ουσιαστικά

στο εκπαιδευτικό έργο της Παροικίας. Τέλος, εξήρε τη

δουλειά των εκπαιδευτικών στα σχολεία υπογραμ-

μίζοντας ότι η ΚΕΑ στέκει συνεχώς στο πλευρό τους.

Ο πατήρ Ιωσήφ Παλιούρας μιλώντας στο Μάνορ

Χιλλ επιδαψίλευσε τις ευχές της Εκκλησίας για ευλογη-

μένη νέα χρονιά και εξέφρασε τη χαρά του επειδή

κάθε χρόνο τελεί τον Αγιασμό στο σχολείο, συμμε-

τέχοντας στη χαρά έναρξης του σχολικού έτους. Δια-

πιστώνει, είπε, το άγιο και πολύτιμο έργο που επιτε-

λείται στο Μάνορ Χιλλ χάρη στην αφοσίωση της Διεύ-

θυνσης και του εκπαιδευτικού προσωπικού και κάλε-

σε όλους τους γονείς να συνεχίσουν να αγκαλιάζουν

με θέρμη το σχολείο.

Στο Φίνσλεϋ το Σάββατο το απόγευμα ο πατήρ

Πέτρος απευθύνθηκε στα παιδιά στα ελληνικά και στα

αγγλικά μεταφέροντας δικές του βιωματικές εμπειρίες

εκμάθησης της ελληνικής, καθότι και ο ίδιος γεννήθηκε

και μεγάλωσε στην Αγγλία και πρώτη του Γλώσσα

είναι η αγγλική. Απηύθυνε πατρικές νουθεσίες για τα-

κτική φοίτηση στο ελληνικό σχολείο, ώστε τα παιδιά

να μαθαίνουν την ελληνική και να γαλουχούνται σε

χριστιανικό και ελληνικό περιβάλλον.

Την τελετή Αγιασμού στο Μάνορ Χιλλ κάλυψε το

Hellenic TV.

ΤΕΛΕΣΤΗΚΕ ΤΟ ΠΕΡΑΣΜΕΝΟ ΣΑΒΒΑΤΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΝΑΡΞΗ ΤΗΣ ΝΕΑΣ ΧΡΟΝΙΑΣ

Αγιασμός στα ελληνικά σχολεία 
Μάνορ Χιλλ και Φίνσλεϋ Λονδίνου

Στιγμιότυπο από τον Αγιασμό στο σχολείο Φίνσλεϋ

Στιγμιότυπο από τον Αγιασμό στο Μάνορ Χιλλ, όπου ο π. Ιωσήφ Παλιούρας 

απευθύνει πατρικές παραινέσεις προς τους μαθητές.

Η Προϊσταμένη της ΚΕΑ Μαρία Λοή μιλά κατά την τελετή στο Μάνορ Χιλλ

Η κυρία Λοή απευθύνει χαιρετισμό στο σχολείο Φίνσλεϋ

Με την ευκαιρία της τελετής του Αγιασμού και της παρουσίας πλήθους γονέων, η Σχολική Επιτροπή

του Μάνορ Χιλλ ετοίμασε σουβλάκια που διατέθηκαν προς πώληση σε όλους.



Το ενδιαφέρον πολλών διεθνών ΜΜΕ

κέντρισε η εκλογή του Στέφανου Κασ-

σελάκη στην ηγεσία του ΣΥΡΙΖΑ, τα οποία

σε άρθρα τους επικεντρώνονται στο βιο-

γραφικό του νέου προέδρου του κόμμα-

τος της αξιωματικής αντιπολίτευσης, αλλά

και στο γεγονός ότι είναι αρχάριος στον

«στίβο» της πολιτικής.

«Το αουτσάιντερ Στέφανος Κασσελάκης

κερδίζει την κούρσα για την ηγεσία του ΣΥΡΙΖΑ

στην Ελλάδα», γράφει η «Guardian», αναφέ-

ροντας μεταξύ άλλων, ότι «ο Κασσελάκης, ο

οποίος φέρεται να μην είχε δεσμούς με τον

ΣΥΡΙΖΑ στο παρελθόν, μετακόμισε στην Αθήνα

μόλις πριν από λίγους μήνες με τον Αμερι-

κανό σύζυγό του Τάιλερ ΜακΜπεθ» .

Το βρετανικό μέσο, υπενθυμίζει τη θέση

που είχε εκφράσει ο Κασσελάκης και ανα-

φέρει ότι «αν το κόμμα θέλει να επιστρέψει

στην εξουσία, θα πρέπει “να αντιγράψει το

αμερικανικό πρότυπο των Δημοκρατικών το

συντομότερο δυνατό”».

Η νίκη κάνει τον κ. Κασσελάκη «έναν από

τους πιο ισχυρούς ανθρώπους στην Ελλά-

δα», σύμφωνα με την Guardian, που θεω-

ρεί πως ο νέος πρόεδρος έχει δείξει ότι θα

κάνει ριζικές αλλαγές στον ΣΥΡΙΖΑ, «μια προ-

οδευτική συμμαχία που περιλαμβάνει μαρξι-

στές, ευρωκομμουνιστές, οικολόγους και

σοσιαλδημοκράτες».

Η γαλλική «Le Figaro» σημειώνει ότι «ο

ορμητικός 35χρονος απέδειξε ότι κατέχει τους

κώδικες επικοινωνίας στα μέσα κοινωνικής

δικτύωσης και επωφελήθηκε από τη γοητεία

που ασκεί στα ελληνικά ΜΜΕ».

«Ένας 35χρονος επιχειρηματίας χωρίς

προηγούμενη πολιτική εμπειρία εξελέγη ηγέ-

της του αριστερού κόμματος της αξιωματικής

αντιπολίτευσης στην Ελλάδα. Το όνομά του:

Στέφανος Κασσελάκης», αναφέρει η «Le

Monde». Συμπληρώνει, μάλιστα, ότι «ο Κασ-

σελάκης, κάτοικος του Μαϊάμι, ήταν άγνωστος

στο ελληνικό κοινό μέχρι να ανακοινωθεί ως

υποψήφιος του ΣΥΡΙΖΑ», τονίζοντας ότι «η

υποψηφιότητά του “ενόχλησε” την παλαιά

φρουρά Αριστερών στελεχών του κόμματος».

Ένας «ξένος» αναλαμβάνει τα ηνία του

ΣΥΡΙΖΑ κλονίζοντας το πολιτικό σύστημα της

Ελλάδας, είναι το σχόλιο του «Euractiv». Οι

πολίτες «ουσιαστικά γύρισαν την πλάτη τους

στο παραδοσιακό και κυρίαρχο πολιτικό κατε-

στημένο», αναφέρει το δημοσίευμα κάνοντας

παράλληλα λόγο για «τοξική και αρκετά έντονη

προεκλογική συζήτηση» για την ανάδειξη νέου

προέδρου.

«Ο πρώην συνεργάτης της Goldman Sachs

και αρχάριος της πολιτικής Στέφανος Κασσε-

λάκης εξελέγη ηγέτης του ΣΥΡΙΖΑ, του κόμ-

ματος της αξιωματικής αντιπολίτευσης που

ελπίζει σε μια επάνοδο μετά τη βαριά ήττα στις

εκλογές», αναφέρει το Reuters. 

Στο δημοσίευμα σημειώνεται μεταξύ άλλων

πως «ο 35χρονος που περιγράφει τον εαυτό

του ως αυτοδημιούργητο εφοπλιστή» έχει

«μικρή πολιτική εμπειρία» και υπενθυμίζεται

πως ήταν υποψήφιος με το ψηφοδέλτιο Επι-

κρατείας του ΣΥΡΙΖΑ, αλλά δεν εξελέγη.

Ο πρώην της Goldman Sachs

Η θητεία του Στέφανου Κασσελάκη στη

Goldman Sachs είναι το χαρακτηριστικό στο

οποίο εστιάζει και το πρακτορείο Bloomberg.

Το αποτέλεσμα του δεύτερου γύρου των εσω-

κομματικών εκλογών σημαίνει ότι ο κ. Κασ-

σελάκης, «πρώην συνεργάτης της Goldman

Sachs, θα ηγηθεί της αντιπολίτευσης ακόμα

κι αν δεν έχει υπηρετήσει στο κοινοβούλιο»,

σχολιάζει.

Η ανακοίνωση του Κασσελάκη τον Αύγου-

στο ότι θα επιδιώξει την ηγεσία του κόμμα-

τος αιφνιδίασε τον πολιτικό κόσμο, ειδικά

καθώς τρεις από τους άλλους τέσσερις υπο-

ψήφιους ήταν πρώην υπουργοί της κυβέρ-

νησης Τσίπρα. Ο Κασσελάκης δεν κατείχε

ποτέ δημόσιο αξίωμα, τονίζει το δημοσίευμα,

αναφέροντας παράλληλα τη συμμετοχή του

στο ψηφοδέλτιο επικρατείας σε μη εκλόγιμη

θέση.

Στο ίδιο μήκος κύματος και η ισπανική «El

Pais», αναφέρει ότι «το πρώην στέλεχος της

Goldman Sachs Στέφανος Κασσελάκης κερδίζει

τις εκλογές του ΣΥΡΙΖΑ», συμπληρώνοντας

ότι «τα μέλη του ΣΥΡΙΖΑ αποφάσισαν να απο-

μακρυνθούν από την παραδοσιακή ελληνική

Αριστερά».

«Ο νεοφώτιστος πολιτικά Στέφανος Κασ-

σελάκης εξελέγη νέος ηγέτης της αξιωματι-

κής αντιπολίτευσης, του κόμματος ΣΥΡΙΖΑ,

στην Ελλάδα», αναφέρει το Associated Press

κάνοντας λόγο για τη νίκη ενός «35χρονου

επιχειρηματία χωρίς πρότερη πολιτική εμπει-

ρία». 

Το πρακτορείο εστιάζει στο πόσο γρήγο-

ρα αναδείχθηκε σοβαρός διεκδικητής της

ηγεσίας του κόμματος αλλά και την ενόχληση

που προκάλεσε στην παλιά φρουρά και την

αριστερή πτέρυγα του κόμματος. 

«Αλλά τα μέλη του κόμματος προφανώς

ένιωσαν την ανάγκη για αλλαγή», σημειώνει.

«Η νίκη Κασσελάκη αποτελεί μια ψυχρο-

λουσία για την πιο αριστερή πτέρυγα του κόμ-

ματος, η οποία αντιμετώπισε με σκεπτικισμό

τη ραγδαία άνοδο και τη δημοτικότητα που

απέκτησε (…). Ο Κασσελάκης έχει επικριθεί

ότι δεν έχει ξεκάθαρο πρόγραμμα», επισημαίνει

η ισπανική «El Mundo».

ΠΩΣ ΕΙΔΑΝ ΤΑ ΞΕΝΑ ΜΜΕ ΤΝ ΕΚΛΟΓΗ ΤΟΥ ΝΕΟΦΩΤΙΣΤΟΥ ΚΑΣΣΕΛΑΚΗ

Ένας άγνωστος και αρχάριος «ξένος», κάτοικος Μαϊάμι
με Αμερικανό σύζυγο ο νέος ηγέτης του ΣΥΡΙΖΑ
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Η ΓΕΡΜΑΝΙΚΗ DEUTSCHE VELLE 

ΣΧΟΛΙΑΖΕΙ ΤΗΝ ΕΚΛΟΓΗ ΚΑΣΣΕΛΑΚΗ 

ΜΕ ΠΟΙΗΜΑ ΤΟΥ Κ. ΚΑΒΑΦΗ

Ηγεμών εκ Δυτικής Λιβύης 
Με τους στίχους του ποιητή, με τις λέξεις ενός συνειδητο-

ποιημένου πολίτη του κόσμου, με την αμείλικτη γραφίδα του

Κωνσταντίνου Καβάφη, η γερμανική Deutsche Welle τοπο-

θετεί τον δάκτυλον επί τον τύπον των ήλων σχολιάζοντας την

υποψηφιότητα Στέφανου Κασσελάκη και τα εν τη πλατεία

Κουμουνδούρου τεκταινόμενα.

Ηγεμών εκ Δυτικής Λιβύης

Άρεσε γενικώς στην Αλεξάνδρεια,

τες δέκα μέρες που διέμεινεν αυτού,

ο ηγεμών εκ Δυτικής Λιβύης

Αριστομένης, υιός του Μενελάου.

Ως τ’ όνομά του, κι η περιβολή, κοσμίως, ελληνική.

Δέχονταν ευχαρίστως τες τιμές, αλλά

δεν τες επιζητούσεν, ήταν μετριόφρων.

Αγόραζε βιβλία ελληνικά,

ιδίως ιστορικά και φιλοσοφικά.

Προπάντων δε άνθρωπος λιγομίλητος.

Θα ‘ταν βαθύς στες σκέψεις, διεδίδετο,

κι οι τέτοιοι το ‘χουν φυσικό να μη μιλούν πολλά.

Μήτε βαθύς στες σκέψεις ήταν, μήτε τίποτε.

Ένας τυχαίος, αστείος άνθρωπος.

Πήρε όνομα ελληνικό, ντύθηκε σαν τους Έλληνας,

έμαθ’ επάνω, κάτω σαν τους Έλληνας να φέρεται,

κι έτρεμεν η ψυχή του μη τυχόν

χαλάσει την καλούτσικην εντύπωσι

μιλώντας με βαρβαρισμούς δεινούς τα ελληνικά,

κι οι Αλεξανδρινοί τον πάρουν στο ψιλό, οι απαίσιοι.

Γι’ αυτό και περιορίζονταν σε λίγες λέξεις,

προσέχοντας με δέος τες κλίσεις και την προφορά,

κι έπληττεν ουκ ολίγον έχοντας

κουβέντες στοιβαγμένες μέσα του.

Κωνσταντίνος Καβάφης (1928)



Απίστευτα πράγματα συμβαίνουν στην πολιτι-

κή σκηνή της Ελλάδας, αδιανόητα ειδικά σε ένα

αριστερό κόμμα. Ένας άγνωστος νεαρός εξ Αμερι-

κής Ομογενής, με «φτωχά» ελληνικά, ο οποίος ασχο-

λήθηκε με τον ΣΥΡΙΖΑ επί μόλις 3-4 μήνες ως υπο-

ψήφιος βουλευτής Επικρατείας σε μη εκλόγιμη θέση,

κατόρθωσε με τρεις εβδομάδες προεκλογική εκστρ-

ατεία, χρησιμοποιώντας τα Κοινωνικά Δίκτυα να

αναδειχθεί πρόεδρος του κόμματος. Συστήθηκε, τέλη

Αυγούστου, στα μέλη του κόμματος ως μορφωμέ-

νος και πλούσιος επιχειρηματίας, που μιλά καλύτε-

ρα αγγλικά και είναι ομοφυλόφιλος, παντρεμένος

με άντρα, και υποσχέθηκε να σώσει την Ελλάδα από

τον Μητσοτάκη…

Έτσι, στις εσωκομματικές εκλογές του β΄ γύρου την

περασμένη Κυριακή επικράτησε της Έφης Αχτσιόγλου

με ποσοστό 55.98% έναντι 44.2%. Ψήφισαν 134.420

με 132.710 έγκυρα, δηλαδή το 98,73% ήταν έγκυρα. Ο

Στέφανος Κασσελάκης έλαβε 74.285 ψηφοδέλτια και η

Έφη Αχτσιόγλου έλαβε 58.425. 1,5% περίπου ήταν τα

λευκά και τα άκυρα. 

Αξίζει να σημειωθεί το εξής παράδοξο. Από το σύνο-

λο των ψηφισάντων, οι 35 χιλιάδες ήταν άτομα που έγι-

ναν μέλη την ίδια την ημέρα των εκλογών πληρώνον-

τας 2 ευρώ και ψήφισαν. Εκτιμάται ότι αυτοί οι νέοι ψηφο-

φόροι προσήλθαν και ψήφισαν για… ειδικό λόγο τον

κύριο Κασσελάκη.

Στις δηλώσεις του αμέσως μετά τη γνωστοποίηση

των αποτελεσμάτων κ. Κασσελάκης είπε ότι «κέρδισε

το φως», υπονοώντας ότι η αντίπαλός του εκπροσω-

πούσε το… σκοτάδι. 

Ο νέος πρόεδρος υπογράμμισε ότι το πρώτο του ταξίδι

θα είναι στην Κύπρο.

Ευχαρίστησε «πρώτα απ’ όλα τα 150.000 μέλη του

ΣΥΡΙΖΑ που ψήφισαν την περασμένη Κυριακή αλλά και

στον β’γύρο. Έδειξαν ότι ο ΣΥΡΙΖΑ είναι εδώ και θα μείνει

εδώ και θα κερδίζει από δω και πέρα». Ιδιαίτερα ευχα-

ρίστησε τον κ. Νίκο Παππά, αλλά και όλους τους εθε-

λοντές της καμπάνιας του, που όπως είπε «δεν θα ήμα-

σταν εδώ απόψε, χωρίς αυτούς».

«Τέλος, θέλω να ευχαριστήσω την οικογένειά μου αλλά

ειδικά και τη δική μου προσωπική οικογένεια, τον Τάι-

λερ και την σκυλίτσα μου». «Δεν είμαι φαινόμενο, είμαι

η φωνή της κοινωνίας. Δεν πρόκειται να σας προδώσω

ποτέ». 

ΤΗΛΕΦΩΝΗΜΑΤΑ ΓΙΑ ΣΥΓΧΑΡΗΤΗΡΙΑ

Η Πρόεδρος της Δημοκρατίας Κατερίνα Σακελλα-

ροπούλου επικοινώνησε τηλεφωνικά με τον κ. Κασσε-

λάκη και, αφού τον συνεχάρη για την εκλογή του στην

ηγεσία του κόμματος, του ευχήθηκε «καλή δύναμη και

κάθε επιτυχία».

Ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης είχε επίσης,

τη Δευτέρα, τηλεφωνική επικοινωνία με τον νέο πρόε-

δρο του ΣΥΡΙΖΑ. Τον συνεχάρη για τη νίκη του στις εσω-

κομματικές εκλογές του κόμματος και τον κάλεσε να

συναντηθούν τις επόμενες ημέρες.

Και ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής,

Νίκος Ανδρουλάκης, συνομίλησε τηλεφωνικά με τον

νεοεκλεγέντα Πρόεδρο του ΣΥΡΙΖΑ. Τον συνεχάρη για

την εκλογή του και του ευχήθηκε καλή επιτυχία στα νέα

του καθήκοντα.

Επίσης, τον συνεχάρη τηλεφωνικά ο πρόεδρος της

Κύπρου Νίκος Χριστοδουλίδης και ο ΓΓ του ΑΚΕΛ

Στέφανος Στεφάνου.

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΑΛΕΞΗ ΤΣΙΠΡΑ: 

«ΝΑ ΕΙΣΑΙ ΣΙΔΕΡΟΚΕΦΑΛΟΣ»

Ο Στέφανος Κασσελάκης συναντήθηκε τη Δευτέρα

στη Βουλή με τον πρώην πρωθυπουργό και πρόεδρο

του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ, Αλέξη Τσίπρα, στο γραφείο του, η

οποία διήρκεσε περισσότερη από μιάμιση ώρα.

Φτάνοντας με το Μετρό και συνοδευόμενος σταθερά

από τον ναύαρχο και Βουλευτή Επικρατείας του κόμ-

ματος, Ευάγγελο Αποστολάκη, ο κ. Κασσελάκης περπά-

τησε μέχρι τη Βουλή, για να ενημερωθεί από τον προ-

κάτοχό του τόσο για τα μεγάλα και σημαντικά, που κατά

πληροφορίες αφορούσαν την συνολική πολιτική για τη

χώρα, την άμυνα και τη διπλωματία, μέχρι πρόσωπα,

πράγματα, ρόλους και… υποβολείς στην πολιτική κου-

ζίνα της Κουμουνδούρου.

Ο κ. Τσίπρας ευχήθηκε «σιδεροκέφαλος» στον κ. Κασ-

σελάκη και έσπευσε να του εξηγήσει πως «οι χαρές δεν

είναι περίσσιες στην πολιτική», πόσο μάλλον στην αξιω-

ματική αντιπολίτευση, που συμπληρώνει τρεις μήνες

μετά την εκλογική της κατάρρευση στις διπλές εθνικές

εκλογές του καλοκαιριού.

Στο πλαίσιο αυτό, η συνάντηση Τσίπρα- Κασσελάκη

κάθε άλλο παρά εθιμοτυπική μπορεί να χαρακτηριστεί,

ιδίως όταν ο κ. Κασσελάκης αναχώρησε από το περι-

στύλιο της Βουλής, δηλώνοντας πως «ο Αλέξης Τσίπρ-

ας είναι η μόνη συνισταμένη όλων των μελών του ΣΥΡΙΖΑ,

όλων των ψηφοφόρων». 

ΕΠΟΠΤΗΣ ΟΛΩΝ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ 

Ο ΠΑΥΛΟΣ ΠΟΛΑΚΗΣ

Ξεκινώντας τη νέα ηγεσία του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ ο κ. Κασ-

σελάκης όρισε ως Διευθυντή του Γραφείου του τον εξ

απόρρητων συνεργάτη του και δικηγόρο της οικογέ-

νειάς του και του Π.Πολάκη, Μανώλη Καπνισάκη.

Εκπρόσωπος Τύπου ανέλαβε επισήμως η δημοσιο-

γράφος της ΕΡΤ3 και πρώην Βουλευτής, Δώρα Αυγέρη,

ενώ διευθυντής της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του κόμ-

ματος ορίστηκε ο ξάδελφος του πρώην πρωθυπουργού

και πρώην βουλευτής, Γιώργος Τσίπρας.

Επίσης, πρόσωπα – κλειδιά θα είναι:

Σωκράτης Φάμελλος: Παραμένει πρόεδρος της Κοι-

νοβουλευτικής Ομάδας. 

Όλγα Γεροβασίλη: Αντιπρόεδρος της Βουλής

Θεοδωρα Τζάκρη: Γραμματέας ΚΟ ή Κοινοβουλευ-

τική Εκπρόσωπος (ως έχει)

Νίκος Παππάς: Κοινοβουλευτικός Εκπρόσωπος

Ερωτηματικό παραμένει αν ο Νάσος Ηλιόπουλος,

στενός συνεργάτης της Έφης Αχτσιόγλου, θα διατη-

ρήσει τη θέση του κοινοβουλευτικού εκπροσώπου, που

είχε ως τώρα. Επίσης, ακούγεται ο βουλευτής Ηρακ-

λείου, Χάρης Μαμουλάκης για Κοινοβουλευτικός Εκπρό-

σωπος σε περίπτωση που η κυρία Τζάκρη αναδειχθεί

Γραμματέας.

Επιπλέον, στα πρόσωπα που θα αξιοποιηθούν από

πλευράς της νέας ηγεσίας του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ είναι οι

Διονύσης Τεμπονέρας (ακούγεται για Γενικός Γραμ-

ματέας) και Νικόλας Φαραντούρης, που διακρίθηκαν

κατά τη διάρκεια της προεκλογικής περιόδου. Παράλ-

ληλα, τον νέο πρόεδρο αναμένεται να πλαισιώσουν και

πολλά στελέχη της πάλαι ποτέ «προεδρικής» φρουράς

και κυρίως στελέχη της τάσης ΡΕΝΕ, που κράτησαν μια

πιο μετριοπαθή στάση.

Έκπληξη, ωστόσο, αναμένεται να είναι ο κοινοβου-

λευτικός ρόλος του βουλευτή Χανίων, Παύλου Πολάκη,

καθώς πληροφορίες τον θέλουν να αναλαμβάνει ρόλο

Συντονιστή όλου του κοινοβουλευτικού έργου, δηλαδή

όλων των ΕΠΕΚΕ του ΣΥΡΙΖΑ στη Βουλή, εποπτεύον-

τας οριζόντια όλη την κοινοβουλευτική δράση του κόμ-

ματος, δηλαδή έχοντας λόγο για όλα τα επιμέρους χαρ-

τοφυλάκια.

Από πλευράς του, ο Στέφανος Κασσελάκης θα ανοίξει

βηματισμό και ως προς τα θεσμικά προεδρικά του καθή-

κοντα, προετοιμάζοντας το πρώτο του ταξίδι την επό-

μενη εβδομάδα στην Κύπρο. Ακολούθως, στήριξη με

όλες τις δυνάμεις της αναμένεται να παρέχει η νέα ηγεσία

του ΣΥΡΙΖΑ στους υποψήφιους των αυτοδιοικητικών

εκλογών, ιδίως σε μεγάλους δήμους και περιφέρειες,

όπως η Αττική, ενώ μεγάλο βάρος θα δοθεί και στις περι-

φέρειες που επλήγησαν από τα φυσικά φαινόμενα, όπως

η Θεσσαλία και η Ανατολική Μακεδονία – Θράκη.

ΑΡΝΗΘΗΚΕ ΟΠΟΙΑΔΗΠΟΤΕ ΘΕΣΗ 

Η ΑΧΤΣΙΟΓΛΟΥ: «ΔΕΝ ΕΧΩ ΕΝΕΡΓΕΙΑ»

Μετά από συνάντηση που είχε με Στέφανο Κασσε-

λάκη, η Έφη Αχτσιόγλου δήλωσε ότι, αν και ο νέος

ηγέτης του κόμματος τη ρώτησε εάν θέλει οποιασδή-

ποτε θέση στον ΣΥΡΙΖΑ της επόμενης μέρας η ίδια δεν

δέχτηκε. «Στην παρούσα φάση της ζωής μου δεν θέλω

να αναλάβω θέση δεν έχω την ενέργεια αυτή στιγμή»,

είπε η μέχρι πρότινος υποψήφια για ηγέτης του ΣΥΡΙΖΑ. 

(Η άρνηση αυτή της κας Αχτσιόγλου και η

φράση «δεν έχω ενέργεια» μπορεί να ερ-

μηνευτεί ξεκάθαρα ως «δεν έχω όρεξη». Διότι

αν εκλεγόταν αρχηγός θα είχε ενέργεια…)

Ακόμα διευκρίνισε ότι δεν θα συνεχίσει να είναι τομε-

άρχης Οικονομικών, ενώ η άρνησή της στην πρόταση

του προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ έχει να κάνει – όπως είπε –

με προσωπικούς λόγους.

Η συνάντηση ανάμεσα στους δύο, έγινε στη Βουλή,

κράτησε μισή ώρα και σύμφωνα με την ίδια το κλίμα

ήταν θετικό.

«Είμαι εδώ. Θα είμαι εδώ για να συζητάμε οτιδήποτε

θέλει. Ο ίδιος μου είπε ότι οπωσδήποτε θα χρειαστεί τις

συμβουλές μου».

«Συναντηθήκαμε και ανταλλάξαμε κάποιες απόψεις.

Από την δική μου πλευρά τού ευχήθηκα φυσικά καλή

δύναμη. Μου είπε αν θέλω οποιαδήποτε θέση που θα

ενδιέφερε. Του είπα ότι στην παρούσα φάση της ζωής

μου δεν έχω την δυνατότητα να αναλάβω οποιαδήποτε

θέση διότι μετά από πρώτη γραμμή αντιπολίτευσης για

δύο χρόνια και διαδοχικές εκλογικές αναμετρήσεις δεν

έχω αυτή τη στιγμή την ενέργεια. Είναι αμιγώς προσω-

πική απόφαση», είπε η κ. Αχτσιόγλου μετά τη συνάν-

τηση.

ΑΡΧΙΣΑΝ ΟΙ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ

Πληθώρα αντιδράσεων για την εκλογή Κασσελάκη

αλλά και για τον τρόπο που διόρισε στελέχη σε διάφο-

ρες θέσεις, χωρίς καν να ενημερώσει για την αλλαγή

τους προκατόχους. Το ιστορικό στέλεχος Νίκος Φίλης

παρομοίασε τον Κασσελάκη με τον Τραμπ. 

Την ίδια ώρα, τις πρώτες κινήσεις μετά το εκλογικό

αποτέλεσμα οργανώνει από πλευράς της και η «Ομπρέ-

λα», η οποία συνεδρίασε για να αποτιμήσει την κατά-

σταση, παρότι τα περισσότερα στελέχη της δεν κρύβουν

το «σοκ από την εκλογή Κασσελάκη».

Ακόμη, αρκετά στελέχη της εμφανίζονται ενοχλημέ-

να από τις δηλώσεις του ναυάρχου και βουλευτή Επι-

κρατείας του ΣΥΡΙΖΑ, Ευάγγελου Αποστολάκη ότι ο

ΣΥΡΙΖΑ «θα λειτουργεί σαν κόμμα. Ούτε τάσεις, ούτε

φατρίες, ούτε επαναστάσεις, ούτε εσωτερική αντιπολίτευση.

Όποιος είναι δίπλα σε αυτές τις θέσεις, όποιος θέλει να

βοηθήσει, εδώ υπάρχει πεδίο να προχωρήσουμε. Όποι-

ος δεν θέλει, ας κάτσει στην άκρη», με την Αννέτα Καβ-

βαδία να σχολιάζει πως «Έχει, πάντως, ενδιαφέρον…

Ο παρ΄ολίγον υπουργός του Κυριάκου Μητσοτάκη, να

μας κουνάει το δάχτυλο και να απειλεί με προγραφές.

Λίγη σεμνότητα δεν βλάπτει. Λέω εγώ τώρα…».

ΕΥΡΩΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

ΣΤΕΛΙΟΣ ΚΟΥΛΟΓΛΟΥ: 

«Το κόμμα πέθανε σήμερα»

Την εκτίμηση ότι ο ΣΥΡΙΖΑ «τελείωσε ως αριστερό

κόμμα», εξέφρασε ο ευρωβουλευτής Στέλιος Κούλογ-

λου, σχολιάζοντας την ανάδειξη του Στέφανου Κασσε-

λάκη στην ηγεσία του κόμματος της αξιωματικής αντι-

πολίτευσης.

«Αυτό που έγινε πρέπει να διδάσκεται στις σχολές της

Πολιτικής Επιστήμης σε όλο τον κόσμο. Έγινε για πρώτη

φορά και πιστεύω πως δεν θα ξαναγίνει… Έγινε γιατί

υπήρχε κρίση στον ΣΥΡΙΖΑ και εκφυλιστική τάση στην

ιδεολογία», είπε χαρακτηριστικά, ο κ. Κούλογλου, στο

Open και συμπλήρωσε: «Πιστεύω πως o ΣΥΡΙΖΑ

τελείωσε ως αριστερό κόμμα. Διατηρεί το brand name

αλλά είναι καινούριο κόμμα» και «πρέπει να δούμε αν

κάνει άλμα προς τα εμπρός ή αν κάνει άλμα στο κενό».

Σε ό,τι αφορά στην επόμενη μέρα, ο ευρωβουλευτής

του ΣΥΡΙΖΑ, είπε ότι εξαρτάται από την στάση των πρω-

ταγωνιστών, προσθέτοντας ότι ο ίδιος «βλέπει» δύο

εκδοχές: είτε να γίνει προσπάθεια «προσεταιρισμού των

ηττημένων για να αποφευχθούν τριγμοί», είτε (ο Κασ-

σελάκης) να προσπαθήσει «να εκμεταλλευτεί τη νίκη

του για να κερδίσει και τα όργανα που δεν έχει πλειοψη-

φία – κυρίως την Πολιτική Γραμματεία».

«Σε αυτή την περίπτωση θα έχουμε εξελίξεις», εκτίμησε

ο Στέλιος Κούλογλου.

Ο ίδιος σχολίασε πως, δεν άκουσε την Κυριακή από

τον Στέφανο Κασσελάκη τη λέξη Αριστερά και συμπλή-

ρωσε ότι «ο ΣΥΡΙΖΑ μετεξελίχθηκε από ροκ συγκρότ-

ημα σε ελαφρύ ποπ», προσθέτοντας πάντως πως και

το «παλιό ροκ είχε υποστεί πολλές ήττες».

Σύμφωνα με τον Στέλιο Κούλογλου, ο Στέφανος Κασ-

σελάκης έχει πολλά να αντιμετωπίσει, «δεν ξέρει την

πολιτική πολύ καλά» και «θα πρέπει να δώσει εξετά-

σεις».

«Όταν υπόσχεσαι θαύματα αυτοί που σε πιστεύουν

είναι ανυπόμονοι», είπε με νόημα.

Στη συνέχεια, εκτίμησε πως κανείς δεν θα ξεκινήσει

τώρα ανταρτοπόλεμο.

«Είναι τρελό»

Σε δηλώσεις του στην «Guardian», ο κ. Κούλογλου

είπε πως ο παραδοσιακός κόσμος της Αριστεράς «βρίσκε-

ται σε σοκ», ενώ υποστήριξε ότι «το κόμμα πέθανε σήμε-

ρα».

«Ο Κασσελάκης θα κάνει τεράστιες αλλαγές και στο

μέλλον θα πραγματοποιηθούν νέες σχετικές μελέτες γιατί

αυτό που κατάφερε ήταν απίστευτο», πρόσθεσε. «Εμφα-

νίστηκε σχεδόν από το πουθενά και τώρα είναι στη θέση

του επικεφαλής. Είναι τρελό, είναι ένα σενάριο που κανέ-

νας δεν θα πίστευε πριν από μερικούς μήνες».
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ΕΦΕΡΕ ΤΑ ΠΑΝΩ-ΚΑΤΩ

Νέος πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ ο νεοφώτιστος
εξ Αμερικής Στέφανος Κασσελάκης



ΚΟΝΤΡΑ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΕΡΓΑΣΙΑΣ - ΚΚΕ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

ΓΙΑ ΤΟ ΕΡΓΑΣΙΑΚΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ

ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ: «Η τυραννία 
του ΚΚΕ τελειώνει…»

H ακρίβεια χτύπησε κόκκινο

Σε είδος πολυτελείας για την πλειονότητα των πολιτών της Ελλάδας
μετατρέπονται βασικά αγαθά (τρόφιμα), καθώς, με τις συνεχείς ανατι-
μήσεις, οι τιμές τους έχουν εκτοξευθεί στα ύψη. Η κατάσταση έχει προ
πολλού τεθεί εκτός ελέγχου, η αισχροκέρδεια οργιάζει και οι κατανα-
λωτές εξαναγκάζονται σε συνεχείς περιορισμούς και περικοπές, καθώς
ο οικογενειακός προϋπολογισμός δεν αντέχει πρόσθετα βάρη. Η ελληνι-
κή κυβέρνηση εξαγγέλλει κάθε τόσο μέτρα ανάσχεσης της ακρίβειας,
αλλά χωρίς ουσιαστικά αποτελέσματα. Ελάχιστη έως μηδενική είναι η
ανακούφιση που προσφέρουν. Καθότι και αναποτελεσματικά είναι και
δεν χτυπάνε τη ρίζα του κακού. Ο λόγος γίνεται για τρόφιμα και προϊόν-
τα που βρίσκονται ψηλά στις λίστες όλων των νοικοκυριών και σε άλλες
εποχές ήταν πάντα στο τραπέζι τους. Πιο συγκεκριμένα, οι συνεχείς
ανατιμήσεις έχουν κάνει απλησίαστα κρέατα, γαλακτοκομικά, φρούτα,
καφέ, χυμούς κ.ά. Ενώ, όπως προκύπτει από επίσημα στοιχεία, η Ελλά-
δα είναι από τις πιο ακριβές χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 

Δεν… βλέπει Βουλή

Ο νεοεκλεγείς Πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ Στέφανος Κασσελάκης, θα βρε-
θεί στη θέση που ήταν κάποτε ο… Νίκος Ανδρουλάκης και πριν απ’αυ-
τόν ο Αλέξης Τσίπρας! Δηλαδή, θα είναι επικεφαλής ενός κόμματος,
χωρίς να είναι βουλευτής του, κατά συνέπεια, δεν θα μπορεί να πηγαίνει
στο Κοινοβούλιο και να μετέχει στις συζητήσεις σε επίπεδο αρχηγών.
Ο Νίκος Ανδρουλάκης περίμενε να γίνουν εκλογές, αλλά το χρονικό διά-
στημα ήταν σύντομο. Στην περίπτωση αυτή, ο Στέφανος Κασσελάκης
θα πρέπει να κάνει υπομονή σχεδόν τέσσερα χρόνια. Εκτός κι αν παρ-
αιτηθούν ο ένας μετά τον άλλον οι βουλευτές και οι επιλαχόντες στο
Ψηφοδέλτιο Επικρατείας του ΣΥΡΙΖΑ. Δεδομένου ότι ο Στ. Κασσελάκ-
ης είναι ένατος κατά σειρά, πρέπει να παραιτηθούν ένας βουλευτής και
έξι επιλαχόντες. Δύσκολα πράγματα… Που γίνονται ακόμα δυσκολότε-
ρα, μετά τις δηλώσεις κάποιων βουλευτών ή επιλαχόντων, που ξεκαθ-
άρισαν ότι δεν παραιτούνται.

Η «διεθνής» Ντόρα

Έντονη δραστηριότητα στο εξωτερικό θα έχει η Ντόρα Μπακογιάν-
νη ως Πρόεδρος της Επιτροπής Εξωτερικών και Άμυνας. Στις αρχές
Οκτωβρίου θα βρεθεί στη Μαδρίτη, όπου, στο πλαίσιο της ισπανικής
προεδρίας, διοργανώνεται διακοινοβουλευτική διάσκεψη για την Κοινή
Πολιτική Ασφάλειας και Άμυνας και την Κοινή Εξωτερική Πολιτική. Η
πρώην υπουργός θα αναφερθεί στις σύγχρονες προκλήσεις της εξω-
τερικής πολιτικής και την ανάγκη ενίσχυσης της ευρωπαϊκής Άμυνας.
Επίσης, θα βρεθεί στην Κωνσταντινούπολη, σε εκδήλωση που διορ-
γανώνεται με τη συμμετοχή προσωπικοτήτων από όλη την Ευρώπη,
για τον ρόλο της Τουρκίας στο νέο γεωπολιτικό περιβάλλον.

Νέα Ακόλουθος στην Πρεσβεία των ΗΠΑ

Συνεχίζεται η σταδιακή ανανέωση των στελεχών της Αμερικανικής
Πρεσβείας στην Αθήνα. Μετά την Κριστίν Ρόμπερτς, με εμπειρία σχεδόν
20 ετών στο State Department, που πέρυσι τέτοιες μέρες ανέλαβε
υπεύθυνη δημοσίων και μορφωτικών υποθέσεων, ήρθε η σειρά ενός
ακόμα έμπειρου στελέχους από την Ουάσινγκτον να «μετακομίσει» στην
Αθήνα. Η Κάθριν Μετς, με θητεία στο αμερικανικό Συμβούλιο Εθνικής
Ασφαλείας, είναι η νέα ακόλουθος Τύπου της Πρεσβείας των ΗΠΑ και
την Τετάρτη 20/9 συστήθηκε σε εκπροσώπους των ΜΜΕ, σε μια μικρή
δεξίωση που έγινε προς τιμήν της από την Πρεσβεία. «Η δημοκρατία
απαιτεί να θέτουμε ερωτήσεις», είπε με χαμόγελο στους δημοσιογρά-
φους, δείχνοντας καλή και φιλική διάθεση απέναντι στον Τύπο. 

Το τεράστιο πρόβλημα με τον κάμπο!

Η Θεσσαλία, όπου βρίσκεται το 12% των γεωργικών εκτάσεων της
Ελλάδας, συμβάλλει στο ΑΕΠ κατά 5%. Στον κάμπο βρίσκεται το 18%
των σιτοκαλλιεργειών της Ελλάδας, το 15,6% των εκτάσεων ζαχαρό-
τευτλων και το 9,5% των εκτάσεων όπου καλλιεργούνται φρούτα και
λαχανικά. Ο κάμπος και η Μαγνησία (ιδιαίτερα η περιοχή του Πηλίου),
σύμφωνα με την Ελληνική Στατιστική Υπηρεσία, δίνουν στην κατανά-
λωση το 43,5% του συνόλου της παραγωγής μήλων, το 63% των αχλα-
διών, το 47,5% του συνόλου παραγωγής σε κάστανα, το 34% του σκληρ-
ού σιταριού, το 22% του καλαμποκιού, το 32% της φακής και το 33%
των ρεβιθιών. Στα βοσκοτόπια των πλημμυροπαθών περιοχών τρέφ-
ονται το 10,6% των βοοειδών της χώρας, το 9,6% των αμνοεριφίων, το
7,5% των χοίρων και το 10,5% των πουλερικών. Από αυτά, έχουν δια-
σωθεί, όπως φαίνεται, ελάχιστα και οι αγροτικές και κτηνοτροφικές μονά-
δες της περιοχής αντιμετωπίζουν τεράστιες απώλειες. Οι επιστήμονες
πιστεύουν ότι «έχει καταστραφεί ολοσχερώς το 22%-23% της αγροτι-
κής παραγωγής της Ελλάδας, αφού ο άργιλος και η λάσπη πάνω στα
γόνιμα εδάφη, πάχους τουλάχιστον μισού μέτρου, δεν μπορούν να φιλο-
ξενήσουν καλλιέργειες». 

Έως τον Νοέμβριο η φετινή τουριστική σεζόν

Παρατείνεται μέχρι τον Νοέμβριο η φετινή τουριστική σεζόν στην
Ελλάδα, με τη ζήτηση για φθινοπωρινές διακοπές να φέρνει νέο ρεκόρ
σε αφίξεις και εισπράξεις. Η αυξημένη ζήτηση από αγορές, όπως η γερ-
μανική και η βρετανική, οδήγησε την TUI, το μεγαλύτερο ευρωπαϊκό
τουριστικό γραφείο, να παρατείνει τη δραστηριότητά της στην Ελλάδα
έως και τα μέσα Νοεμβρίου, προσθέτοντας περισσότερες από 30.000
αεροπορικές θέσεις σε πτήσεις από το Ηνωμένο Βασίλειο προς την
Ελλάδα και την Τουρκία. Οι τουριστικές εισπράξεις το επτάμηνο του
2023 έφτασαν τα 10,3 δις ευρώ έναντι 9,1 δις ευρώ το αντίστοιχο διά-
στημα του 2019.

Φ. Χαρ.

Σ Χ Ο Λ Ι ΑΣ Χ Ο Λ Ι Α

“Σαν βγεις στον πηγαιμό για την Ιθάκη,

να εύχεσαι να’ναι μακρύς ο δρόμος”
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ΦΩΤΗ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗ

Αναψαν τα αίματα στην Ολομέλεια της

Βουλής κατά τη συζήτηση του

νομοσχεδίου «για την ενίσχυση της

εργασίας – Ενσωμάτωση της Οδηγίας

(ΕΕ) 2019/1152 του Ευρωπαϊκού Κοινο-

βουλίου και του Συμβουλίου της 20ής Ιου-

νίου 2019 – Απλοποίηση ψηφιακών δια-

δικασιών και ενίσχυση της Κάρτας

Εργασίας – Αναβάθμιση της επιχειρη-

σιακής λειτουργίας του Υπουργείου

Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης και

της Επιθεώρησης Εργασίας».

Άδωνις Γεωργιάδης και Θανάσης

Παφίλης είχαν σκληρή κόντρα, με τον υπο-

υργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

να αναφέρει ότι η «τυραννία του ΚΚΕ τελείω-

σε» και να προκαλεί την αντίδραση του κοι-

νοβουλευτικού εκπροσώπου του κόμματος,

ο οποίος με τη σειρά τον προέτρεψε να…

διαβάσει την ιστορία.

«Η απάντηση 

στο νομοσχέδιο δόθηκε 

από τον Πειραιά»

«Ο λόγος ακριβώς που ψηφίζουμε το σχε-

τικό άρθρο του νομοσχεδίου, είναι για να

σταματήσουν να υπάρχουν τα φαινόμενα

που σημειώθηκαν έξω από στην Cosco που

όταν απεργήσαν, έκλεισαν την είσοδο των

εγκαταστάσεων και δεν επέτρεψαν στους

εργαζόμενους να εργαστούν», τόνισε ο κ.

Γεωργιάδης από το βήμα της Βουλής, απαν-

τώντας στην αναφορά του βουλευτή του ΚΚΕ

Νίκου Αμπατιέλου ότι «χθες η απάντηση στο

νομοσχέδιο δόθηκε από τον Πειραιά και τους

εργαζόμενους της Cosco, οι οποίοι όλοι

απέργησαν και έμεινε κλειστή».

Ο υπουργός είπε πως «αυτός είναι ακρ-

ιβώς ο λόγος που έρχεται και θα ψηφιστεί

αυτό το άρθρο του νομοσχεδίου για να στα-

ματήσουν τέτοια φαινόμενα να πηγαίνετε

έξω από τα εργοστάσια και να κλείνετε την

είσοδο, παρεμποδίζοντας τους εργαζόμε-

νους που θέλουν να εργαστούν».

«Εάν θέλει κάποιος 

να απεργήσει θα απεργήσει,

εάν θέλει κάποιος 

να δουλέψει θα δουλέψει»

Και πρόσθεσε: «Οι εργαζόμενοι της Cosco

εγγράφως είχαν ενημερώσει την εταιρεία ότι

ήθελαν να εργαστούν, γι’ αυτό και θα πληρ-

ωθούν. Αυτό που κάνετε (το ΠΑΜΕ - παράρτ-

ημα ΚΚΕ) χθες στην Cosco είναι ο ορισμός

του γιατί χρειάζεται αυτή η διάταξη. Αυτά από

μεθαύριο τελείωσαν. Δεν θα κλείνετε την

είσοδο διά της βίας εσείς. Τελεία και παύλα.

Εάν θέλει κάποιος να απεργήσει θα απε-

ργήσει, εάν θέλει κάποιος να δουλέψει θα

δουλέψει, αλλά η τυραννία του ΚΚΕ τελείω-

σε».

Σε έντονο ύφος, ο Θανάσης Παφίλης, ανα-

ρωτήθηκε: «Αλήθεια, μας λέτε ότι 1.000 εργά-

τες στην Cosco εμποδίστηκαν να πάνε στην

δουλειά τους; Θα μας τρελάνετε; Μπόρεσαν

100 άτομα που ήταν απ’ έξω να σταματή-

σουν 1.000 εργαζόμενους; Τι προβοκατόρ-

ικα είναι αυτά που λέτε; Για ποιο λόγο; Εσείς

είστε με την Cosco ή με τους εργάτες;».

«Δεν είναι κακό να παραδεχτείτε ότι δεν

δούλεψε η Cosco. Και δεν δούλεψε γιατί οι

εργαζόμενοι εκεί έχουν πείρα» και πρόσθε-

σε ότι «εάν νομίζετε ότι ξεμπερδεύετε με

αυτό το νόμο για την ποινικοποίηση της απε-

ργίας, να διαβάσετε την ιστορία, διότι οι εργά-

τες όταν συσπειρωθούν δεν μασάνε από

τέτοια», κατέληξε ο κοινοβουλευτικός εκπρ-

όσωπος του ΚΚΕ.

Συνελήφθη για χρηματισμό 

διοικητής αστυνομικού τμήματος 

σε νησί του Αιγαίου!
Στην επ’ αυφώρω σύλληψη Διοικητή αστυνομικού τμήματος σε νησί του Αιγαίο προχώρη-

σαν οι «Αδιάφθοροι» της ΕΛ.ΑΣ.

Σύμφωνα με πληροφορίες ο Διοικητής κατηγορείται ότι χρηματιζόταν προκειμένου να

μην διενεργούνται έλεγχοι της Αστυνομίας σε μπαρ του νησιού.

Ειδικότερα, μετά από καταγγελία προέκυψε ότι ένας ιδιώτης προσέγγιζε, ως μεσο-

λαβητής του αξιωματικού, επιχειρηματίες του νησιού και ζητούσε 30.000 ευρώ για κάθε

τουριστική περίοδο, ώστε να μην βεβαιώνονται παραβάσεις στα καταστήματα τους.

Στη συνέχεια ειδικό κλιμάκιο αστυνομικών της Υπηρεσίας Εσωτερικών Υποθέσεων

πραγματοποίησε επιτόπια προανακριτική έρευνα στο νησί, στο πλαίσιο της οποίας

εντοπίστηκε θύμα της παράνομης δράσης του αξιωματικού, από την οποία είχε απαιτ-

ηθεί το ποσόν των 30.000 ευρώ.

Ακολούθησε αστυνομική επιχείρηση, κατά την οποία η καταγγέλλουσα σε προγραμ-

ματισμένο ραντεβού παρέδωσε στον ιδιώτη προσημειωμένο το χρηματικό ποσό των

30.000 ευρώ, το οποίο σε δεύτερο χρόνο παρέλαβε ο αξιωματικός, από επαγγελματικό

χώρο του ιδιώτη. Κατά την έξοδο του από τον χώρο ο αξιωματικός ακινητοποιήθηκε και

σε σωματική έρευνα βρέθηκε και κατασχέθηκε το προσημειωθέν χρηματικό ποσό.

Από την περαιτέρω έρευνα της υπόθεσης, προέκυψε ότι τον Μάιο του 2023, ο αξιω-

ματικός απαίτησε και έλαβε μέσω του ιδιώτη, το χρηματικό ποσό των 1.000 ευρώ από

ιδιοκτήτη ξενοδοχείου του νησιού, προκειμένου να μην προβεί σε αστυνομικό έλεγχο

κατά τη διάρκεια οικοδομικών εργασιών που πραγματοποιούνταν στο ξενοδοχείο.

Σε επακόλουθες έρευνες στις οικίες των συλληφθέντων βρέθηκαν και κατασχέθηκαν,

μεταξύ άλλων, ψηφιακά πειστήρια, το χρηματικό ποσό των 7.000 ευρώ, πρωτότυπη

υπογεγραμμένη ανακριτική έκθεση εξέτασης μάρτυρα, κλειδί τραπεζικής θυρίδας και

ιδιόχειρες σημειώσεις.

Οι συλληφθέντες οδηγήθηκαν στην αρμόδια εισαγγελική Αρχή.

n «ΔΕΝ ΘΑ ΜΠΟΡΟΥΝ ΠΛΕΟΝ ΟΙ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙΣΤΕΣ ΝΑ
ΕΜΠΟΔΙΖΟΥΝ ΔΙΑ ΤΗΣ ΒΙΑΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ ΝΑ

ΔΟΥΛΕΨΟΥΝ»
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Την ώρα που γράφονταν αυτές οι γραμμές δεν ήταν γνωστό ποιος θα είναι ο επό-

μενος αρχηγός του ΣΥΡΙΖΑ. Ωστόσο, τίποτε από όσα θα διαβάσετε παρακάτω δεν

θα αλλάξει είτε εκλεγεί είτε δεν εκλεγεί ο κ. Στέφανος Κασσελάκης στην ηγεσία του

κόμματος. 

Δρ Αυγουστίνος 

(Ντίνος) Αυγουστή

Καθηγητής 

Παν/μιο Θεσσαλίας

Από το Μονάγρι 

Λεμεσού 

av.avgoustinos@gmail.com

Πλούσια τα προσόντα του κ. Κασσελάκη σίγουρα. Μετανάστευσε από την ηλικία

των 14 ετών στις Η.Π.Α. και κατάφερε να αποκτήσει πτυχία σε σπουδαία πανεπι-

στήμια, κυρίως στα χρηματοοικονομικά (καμιά σχέση με τον σοσιαλισμό). Από το

2015 δραστηριοποιείται στον χώρο της Ναυτιλίας. Είναι ιδιαιτέρως φιλόζωος και

ευαισθητοποιημένος σε θέματα ισότητας και κοινωνικών δικαιωμάτων. Εργάστηκε

στο επιτελείο του τότε Γερουσιαστή Joe Biden για τις Προεδρικές Εκλογές του 2008.

Κάτι που, καθώς φαίνεται, δεν αξιοποίησε προς όφελος της πατρίδας μας. Απόδειξη

η απίστευτη άγνοια που έχει για βασικές πτυχές στα εθνικά μας θέματα.

Δεν πάει πολύς καιρός που ο κ. Κασσελάκης επανήλθε στην Ελλάδα. Για να γίνει

ο πρωθυπουργός της, όπως ονειρευόταν από μικρός, κατά δήλωση του πατέρα του!

Τώρα, γιατί δεν ήρθε μετά το πέρας των σπουδών του στην πατρίδα, αφού όνειρο

του είναι κυβερνήσει τη χώρα, σίγουρα είναι κάτι που χρήζει ιδιαίτερης και ενδε-

λεχούς διερεύνησης.

Κατά το παρελθόν ήρθαν κι άλλοι πολλοί σαν κι αυτόν. Οι οποίοι νόμιζαν και

νομίζουν ακόμα, ότι η Ελλάδα κατοικείται αποκλειστικά από πρόβατα. Έλα όμως

που κι εμείς με τις επιλογές μας τους δώσαμε αυτό το δικαίωμα!!! Ο σύγχρονος

Έλληνας δυστυχώς, στην συντριπτική του πλειοψηφία, είναι ευκολόπιστος και πολ-

λές φορές πρόχειρος και επιπόλαιος.

Τόσα ήξερε τόσα είπε

Ας έλθουμε τώρα στο θέμα που μου έδωσε την αφορμή να πάρω πέννα και χαρτί

για να γράψω για όσα λέμε οι περισσότεροι μεταξύ μας και στο τέλος τα καταπίνο-

υμε όλα αμάσητα... Αυτός ο άνθρωπος μοιάζει να ήρθε από άλλον πλανήτη. Και

ήταν κατά δήλωση του και δίπλα στον «πλανητάρχη» προσφέροντας εθελοντικώς

τις υπηρεσίες του για ένα διάστημα. Οι «ασυναρτησίες» που καθημερινά ξεστομίζει

δεν έχουν προηγούμενο: 

Είναι «απαράδεκτο», είπε μεταξύ άλλων, το «να μην απαντά ο κ. Μητσοτάκης

στην πρόκληση του Ερντογάν για αναγνώριση του δεύτερου μισού, της, του βορ…,

του κρατιδίου τέλος πάντων, του δικού τους, της βόρειας, στην Κύπρο», μιλώντας

από το Αιγάλεω. Ανάθεμα κι αν κατάλαβε ο ίδιος τι ακριβώς είπε! Εδώ και τα παιδιά

του νηπιαγωγείου γνωρίζουν για το ψευδοκράτος! Και δεν γνωρίζει ο άνθρωπος,

που έχει την αναίδεια να θέλει να γίνει ο πρωθυπουργός μας! Με τί προσόντα άραγε; 

Θα τα μάθει όλα πολύ σύντομα δήλωσε! «Ξεριζώθηκα όταν ήμουν 14 χρονών.

Είμαι πίσω στον τόπο μου μόνιμα μόλις μερικούς μήνες. Υπάρχουν φορές που

ψάχνω να βρω μια λέξη στα ελληνικά», δήλωσε απαντώντας στην υποψήφια πρόε-

δρο του κόμματος της αξιωματικής αντιπολίτευσης κ. Έφη Αχτσιόγλου η οποία τον

επέκρινε έντονα με αφορμή το ατόπημα του να αποκαλέσει κρατίδιο τα κατεχόμενα

στην Κύπρο. 

Είμαστε στ’ αλήθεια για γέλια και για κλάματα 

Το ψευδοκράτος για τον κ. Κασσελάκη έγινε κρατίδιο, ενώ για την στρατιωτική

θητεία έκανε αναφορά σε κάτι ακατάληπτα περί κοινωνικής θητείας και περί εμπλο-

κής των γυναικών στο στράτευμα, που ανάθεμα κι αν κατάλαβε και ο ίδιος τι ήθελε

να πει. 

«Θα τα μάθω όλα σε δύο μήνες», δήλωσε ακόμα ο κ. Κασσελάκης! Μαθημένος

καθώς φαίνεται στην «made in USA» ταχύρρυθμη εκπαίδευση! Μισός αιώνας τουρ-

κικής κατοχής δεν στάθηκε ικανός να αισθητοποιήσει τον μέλλοντα αρχηγό του

ΣΥΡΙΖΑ! Και θα τα μάθει όλα τώρα, αφού ένα μεγάλο τμήμα του ελληνικού λαού

δείχνει να τον εμπιστεύεται τυφλά και άκριτα. 

Όχι, δεν είναι Σαρδάμ, κ. Τζάκρη, η δήλωση Κασσσελάκη για τα κατεχόμενα. Για

να μιλάς και να αναλύεις τα εθνικά θέματα, απαιτείται γνώση και επίγνωση των όσων

γράφονται και λέγονται. Και ο Κασσελάκης δεν διαθέτει ούτε το ένα ούτε το άλλο! 

«Είναι επιπόλαιο, να χαρακτηρίζει κάποιος τον κ. Κασσελάκη αφελή και ότι δεν

έχει πολιτικό λόγο», αφού έχει μια πλούσια ακαδημαϊκή καριέρα και επιχειρηματικό

στάτους, είπε ακόμα η κ. Τζάκρη.

«Ειλικρινά, καλή μας τύχη κι ο Θεός να βάλει το χέρι του…», γράφει χαρακτηρι-

στικά στο Instagram ο Μιχάλη Σοφοκλέους, συνεργάτης του πρώην Προέδρου της

Κυπριακής Δημοκρατίας, Νίκου Αναστασιάδη. Με δώδεκα λέξεις τα είπε όλα ο κ.

Σοφοκλέους. 

Υστερόγραφο: Η στάση Μητσοτάκη ασφαλώς είναι ένα άλλο κεφάλαιο που πρέ-

πει να δούμε όλοι μας. Γιατί η συνάντηση του με τον Ερντογάν να γίνει στο «Σπίτι

της Τουρκίας» στην Αμερική (κάτι στο οποίο έδωσε ιδιαίτερη έμφαση ο Τούρκος

πρόεδρος); Μια ολόκληρη χώρα δεν είχε άλλο χώρο προκειμένου να πραγματο-

ποιηθεί αυτή η συνάντηση; Κι όταν φωνασκούσε ο Τούρκος πρόεδρος, ποια ήταν η

δική μας απάντηση αλήθεια; Τα χαμόγελα από μόνα τους δεν βοηθούν να πάμε πάρα

κάτω… 

Στέφανος Κασσελάκης: 
Μαθημένος καθώς φαίνεται 

στην «made in USA» 
ταχύρρυθμη εκπαίδευση!

Κασσελάκηδες υπάρχουν πολλοί 

στην Μητέρα πατρίδα!
Η γεωγραφία και 

η γεωλογία του Αιγαίου είναι πολύ

περίπλοκες…

Βρετανικό έγγραφο αποκαλύπτει πως, κατά τη διάρκεια των βρετα-

νο-γαλλικών διαπραγματεύσεων για τη βρετανική υφαλοκρηπίδα το

1974, οι Τούρκοι έδειξαν ενδιαφέρον και είχαν τουλάχιστον δύο συναν-

τήσεις με το αρμόδιο τμήμα του Φόρεϊν Όφις 

Παραθέτω αυτούσιο το έγγραφο, το οποίο αφορά τη δεύτερη συνάν-

τηση, που έλαβεν χώραν στις 31 Οκτωβρίου 1974 

Ένα πολύ ενδιαφέρον έγγραφο βρήκα στο Εθνικό Βρετανικό Αρχείο

τις τελευταίες μέρες, καθώς ερευνούσα για κάτι εντελώς διαφορετικό

από το Κυπριακό. Το οποίο μετά από 50 χρόνια σχετίζεται και με την

επικαιρότητα… 

Κατά τη διάρκεια των βρετανο-γαλλικών διαπραγματεύσεων για τη

βρετανική υφαλοκρηπίδα, το 1974, οι Τούρκοι έδειξαν ενδιαφέρον και

είχαν τουλάχιστον δύο συναντήσεις με το αρμόδιο τμήμα του Φόρεϊν

Όφις. 

Η δεύτερη συνάντηση έλαβεν χώραν στις 31 Οκτωβρίου 1974, και

ο Βρετανός αξιωματούχος που συνομίλησε με τους Τούρκους αξιω-

ματούχους ετοίμασε αυθημερόν αναφορά, την οποία έστειλε στον συνά-

δελφό του, κ. Goodison, που ήταν επικεφαλής του τμήματος για την

Νότια Ευρώπη (και την Κύπρο). 

Δεν γνωρίζαμε μέχρι τώρα για τουρκικό ενδιαφέρον και ειδικά το

1974, για τα προβλήματα που αντιμετώπιζε το Ηνωμένο Βασίλειο με

τις διαπραγματεύσεις του με την Γαλλία για την υφαλοκρηπίδα. 

Γι’ αυτό δεν θα σχολιάσω το εν λόγω έγγραφο, αλλά το παραθέτω

αυτούσιο για προβληματισμό. 

Σε ελεύθερη μετάφραση ακολουθεί: 

«Ο κ. Oztek, ο οποίος ήλθε να συζητήσει την αγγλο/γαλλική υφα-

λοκρηπίδα μαζί μου τουλάχιστον σε μια προηγούμενη περίπτωση,

σήμερα έφερε μαζί του και τον κ. Alacakaptan, οι ερωτήσεις του οποίου

ήταν εμφαντικά πολύ πιο συγκεκριμένες από εκείνες του κ. Oztek. Τους

είπα αρκετά σχετικά με τις προετοιμασίες μας για διαιτησία και τους

έδωσα λιγότερο καθαρές απαντήσεις για τις συνομιλίες μας που ανα-

βιώσαμε με τους Ιρλανδούς τις τελευταίες εβδομάδες. Το “βάρος” όλου

αυτού του τουρκικού ενδιαφέροντος δόθηκε βέβαια στο θέμα της Ιρλαν-

δίας και τις διαπραγματεύσεις μας με τους Ιρλανδούς …

»Ο κ. Alacakaptan, ο οποίος τόνισε ότι μιλούσε δίχως οδηγίες, ρώτησε

κατά πόσον η Κυβέρνησης της Αυτού Μεγαλειότητος θα ήταν πρόθ-

υμη να βοηθήσει τους Τούρκους αν αυτοί βρισκόντουσαν σε κάποια

φάση σε κατάσταση που να πρότειναν διαιτησία με τους Έλληνες για

το Αιγαίο. Γνώριζε (είπε) ότι η Σύμβαση για την Υφαλοκρηπίδα του 1958

θέλει τους υπογράφοντες αυτήν πρώτα να διαπραγματευτούν μεταξύ

τους, όμως δεν πίστευε ότι στη σημερινή πολιτική κατάσταση ήταν μια

ρεαλιστική πιθανότητα μεταξύ Ελλάδας και Τουρκίας. Από την άλλη,

αναγνώριζε ότι η Ελλάδα σήμερα δεν έδειχνε καμία διάθεση να ξεκι-

νήσει απευθείας για διαιτησία. Είπα (ο Βρετανός) ότι είχαμε αναμειχθ-

εί σε ελάχιστες κλασικές περιπτώσεις διαιτησίας από τον καιρό του

πολέμου (εννοείται του Δευτέρου Παγκοσμίου Πολέμου) και εμείς ξεκι-

νήσαμε ουσιαστικά από την αρχή. Όμως, δεν είχα καμία αμφιβολία ότι

για το συμφέρον προώθησης μιας λύσης σε μία ιδιόμορφα περίπλοκη

διαφωνία μεταξύ δύο από τους συμμάχους μας θα κάνουμε ό,τι μπο-

ρούμε να βοηθήσουμε. 

»Οι Γάλλοι και εμείς δεν έχουμε ακόμα αποφασίσει κατά πόσον θα

δημοσιοποιήσουμε το κείμενο της συμφωνίας για τη διαιτησία, η οποία

ήταν τώρα σχεδόν έτοιμη, όμως θεωρούμε την ενδεχόμενη δημοσιο-

ποίησή της με το αποτέλεσμα της διαιτησίας (ίσως ενωρίς το 1976) ως

αναπόφευκτη. 

»Αν θα ήταν βοηθητική σε κάποιο στάδιο αργότερα για τις κυβε-

ρνήσεις Τουρκίας και Ελλάδας, δεν αποκλείω οι Γάλλοι και εμείς να

συμφωνήσουμε να αποδεσμεύσουμε εμπιστευτικά το κείμενο της συμφ-

ωνίας (σε Τουρκία και Ελλάδα)».

Και ολοκλήρωσε την αναφορά του ο Βρετανός αξιωματούχος κ. B.

Hitch με τα ακόλουθα προς τον κ. Goodison:

«Δεν νομίζω ότι πρέπει να ερμηνεύσουμε οτιδήποτε από αυτά ότι οι

Τούρκοι βρίσκονται κοντά στο να προτείνουν διαιτησία. Παρόλο που

αυτός είναι ο δρόμος προς τα εμπρός, και που εμείς φαντάζομαι ως

τρίτο μέρος θα καλωσορίζαμε, όμως η γεωγραφία και η γεωλογία του

Αιγαίου είναι τόσο περίπλοκες, που, με τα σημερινά δεδομένα του διε-

θνούς δικαίου, αμφότερες οι πλευρές μάλλον θα απέφευγαν τη διαιτ-

ησία (αν όχι για άλλο λόγο) αφού το αποτέλεσμά της θα είναι εντελώς

απρόβλεπτο. 

»Δεν νομίζω ότι αυτές οι ενδείξεις είναι αρκετά δυνατές για να τις

μεταφέρουμε στις πρεσβείες μας στην Άγκυρα και στην Αθήνα, όμως

παρακαλώ κάντε το αν το επιθυμείτε».

Από το 1974 που οι Τούρκοι προσέγγισαν το Φόρεϊν Όφις για

βοήθεια σε περίπτωση που θα αντιμετώπιζαν διαιτησία με την

Ελλάδα για το Αιγαίο/υφαλοκρηπίδα, πέρασαν 50 χρόνια. Δεν

γνωρίζουμε αν σήμερα οι Βρετανοί, και σε ποιο βαθμό, συμβου-

λεύουν και βοηθούν τους Τούρκους, όπως υποσχέθηκε το 1974 ο

αξιωματούχος του Φόρεϊν Όφις. Και αν γνωρίζει οτιδήποτε η Ελλά-

δα…

1974 - Οι Τούρκοι ζήτησαν βοήθεια από
τους Βρετανούς σε περίπτωση διαιτησίας

για υφαλοκρηπίδα!
Της Φανούλας 

Αργυρού
Ερευνήτριας 

- Δημοσιογράφου

Ο θολωμένος ουρανός μπόρα και θα περάσει,

είναι απλά μια συννεφιά – μη σου βαραίνει την καρδιά,

το κέφι μη χαλάσει!

Να΄χεις το μέτωπο ψηλά, κάτω να μην κοιτάζεις, 

ποτέ μη λες ότι πονάς – με ευθυμία να γελάς,

να μην αναστενάζεις!

Μην απελπίζεστε ποτέ – υπάρχει η σανίδα,

σχεδία για να κρατηθείς – μέσ’ τη φορτούνα να σωθείς,

Σωτήρια Ελπίδα!

Παρ’ όλες τες αντιξοότητες, ζωής μας τες συνθήκες,

ΘΕΟΣ και Τύχη βοηθούν – όποιον πιστεύει θετικά

και του χαρίζουν Νίκες!

Τα νειάτα μας κι αν πέρασαν, άφησαν εμπειρίες,

μέσα στον νόμο της φθοράς – υπάρχει φως να προχωράς,

και οι σωστές πορείες!

Και γηρατειά μας έγιναν σύμβουλοι και δασκάλοι,

οι φάροι μας και οδηγοί – μας δείξανε τη διαγωγή,

μέσα στη βιοπάλη!

Τα πάντα γεννηθήκανε με πόνο και με κλάμα, 

προαίσθημα απ’ την αρχή – τι θα τραβήξουμε στη γη

και της ζωής το δράμα!

Κανόνας απαράβατος, ό,τι κι αν ζει, πεθαίνει. 

Άγνωστο είναι το γιατί – τον λόγο και την αφορμή,

κανείς δεν τον μαθαίνει!

Γι’ αυτό ας συνεχίσουμε, πίσω να μην κοιτούμε,

με ό,τι κληρονομήσουμε – το μέλλον μας ας χτίσουμε,

το τέρμα πριν το δούμε!

Κι αν πνέουμε τα λοίσθια, πάλι θ’ αντισταθούμε,

με θάρρος, σθένος και πυγμή – έως την έσχατη στιγμή,

Χάρο θα πολεμούμε!

Μέχρι να κλείσει η σκηνή… Τέλος… Αυλαία να κατέβει,

θα πρωταγωνιστούμε!

Κύκλος ζωής να συμπληρωθεί – η Δύναμις να εξαντληθεί,|

Κύκνιο Άσμα να πούμε!

Ειρήναρχος Στεφάνου
1η Σεπτεμβρίου 2023

«Fortes Fortuna Adiuvat»

(H Τύχη βοηθάει τους τολμηρούς)
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Τι, θα χάσουμε τις εκλογές του 2027; Μάλλον τρελοί είστε, για

πηγαίνετε σε κανάν καλό γιατρό. Εδώ υπήρξε προεργασία πριν από

σαράντα και πλέον χρόνια πάνω σ αυτό το ζήτημα, τώρα το παίζο-

υμε το θέμα με το ένα χέρι πίσω και το άλλο ακούνητο. Θα κερδίσο-

υμε και βάζω και στοίχημα από τώρα. Δεν ενδιαφερόμαστε τόσο να

δοθούν χρηματοδοτήσεις σε επιχειρηματίες, βιομήχανους και εφοπ-

λιστές. 

Γράφει 
ο Φοίβος 

Ιωσήφ

Αυτοί είναι αποδεδειγμένα ακόμη και από το θεόπνευστο βίβλο

του διανοούμενου Κώστα Λαλιώτη, άνθρωποι της συμφοράς και της

ρεμούλας. Απα πα πα πα πα, μακριά, μακριά και ποτέ ξανά στην

συμφορά ούτε στην φαρμακευτική καμφορά. Η κυβέρνηση άρχισε

να πράττει ήδη το λελογισμένον και το ιστορικά αποδεδειγμένο, θα

δώσει το χρήμα στον λαό, να φάει στιφάδο, φρικασέ και τον νόστιμο

μπακαλιάρο με χόρτα στο φούρνο. Να τρώει ο κοσμάκης και να υμνο-

λογεί τον Κυριάκον Μητσοτάκην τον μεγαλοπρεπήν. Και βάλε. Το

πάθημα, έγινε μάθημα! Και μάλιστα με πτυχίο και μεταπτυχιακό.

Ανακοίνωσε η Κυβέρνηση πως θα δώσει στους δημόσιους υπαλ-

λήλους από αρχής του επομένου χαρούμενου και επικερδούς χρό-

νου αυξήσεις. Πράξις σωστή και ανθρώπινη, αν και ελαφρώς ιλαρή.

Τώρα, από την πλευρά των ΔΥ δεν ανακοινώθηκε καμία αύξηση ωρα-

ρίου εργασίας ούτε και ένταση παραγωγικότητας. Και γιατί να αυξή-

σουν τις ώρες; Μήπως δεν είναι στο γραφείο τους όταν κλείνει η λαϊκή

αγορά και σταματάνε οι αγοροπωλησίες φρούτων και ωπορολαχα-

νικών; Τι να ψωνίσεις από κει και πέρα; Τα μαγαζιά κλείνουν και

υπάρχει η δυνατότητα στον πελάτη της Δημόσιας Υπηρεσίας να πάει

την επομένη ή την μεθεπομένη, ο υπάλληλος θα είναι εκεί αν παρ-

εμπιπτόντως είναι κλειστά και τα εμπορικά καταστήματα. Απαραίτητη

προϋπόθεση, το τέλος λειτουργίας των καταστημάτων. Αυτά βλέπει

η κυβερνώσα παράταξη και ευελπιστεί για ένα καλύτερο και μακρύτε-

ρο έργο των Βουλευτών της, των Υπουργών της και όλων όσων μοχθ-

ούν για την απομάκρυνση της «μούργας» από τα φίλεργα στίφη των

απασχολουμένων (ενίοτε) διά την εξυπηρέτησιν του υπομόνου λαού

και των συγγενών των.

Η Κυβέρνησή μας δεν λειτουργεί αυτοβούλως αλλά μελετά και

διδάσκεται από τους προκατόχους στα ζεστά υπουργικά έδρανα όταν

εκείνοι έκλειναν τα εργοστάσια για να αυξήσουν τις αμοιβές του

Δημοσίου τομέως και να εκδικηθούν τους μοχθηρούς βιομηχάνους.

Ο Αμερικανοπολωνός Andreas έχοντας αντιμετωπίσει την Αμερικα-

νική λαίλαπα ως ναύτης του εκεί Ναυτικού, έδρασε ακαριαία και θαρρ-

αλέα προς όφελος των επισκεπτών των λαϊκών αγορών, κυρίως τις

πρωινές ώρες εργασίας και επιβράβευσε τις άφθονες αγορές των.

Ήταν ο τρόπος τόνωσης της οικονομίας μέσω των λιανικών πωλή-

σεων και όχι της βδεληράς οικονομίας της χονδρικής των ανθελλή-

νων βιομηχάνων.

Ωσαύτως πράττει και η σημερινή Κυβέρνηση με γνώμονα την διάλ-

υση της αξιωματική αντιπολίτευσης που επιδιώκει βέβαια και εκείνη

την χαλαρότητα, την ιλαρότητα και την βεβαιότητα των γνωστών κυβε-

ρνητικών κερδών με βάση την αβεβαιότητα των αφελών ψηφοφόρ-

ων όπως έπραξε στο παρελθόν και το σοσιαλιστικό μένος. Οι εκλο-

γές το ’27 τελείωσαν, τις πήραμε, άντε πάμε τώρα για το ’31, αν μας

το επιτρέψουν οι σαρκοφάγοι γείτονες. Εμείς πάντως έχουμε το διε-

θνές δίκιο με το μέρος μας και αυτό μας φθάνει για να ψωνίζουμε

στην αγορά στις ώρες της εργασίας!!!

Τελειώσαμε και με
τις εκλογές του 2027

Χ Ρ Ο Ν Ο Γ Ρ Α Φ Η Μ Α

Πόνος
Ψυχής
Ανάλωση ψυχής

από το ανεκπλήρωτο…

Πόνος, δάκρυα,

αίμα, πληγές…

Η ζωή, ούτε προσπερνά,

ούτε ανταποδίδει,

ανταποκρίνεται …

Η άγνοια ειδικότητά μας,

και κατάρα μας …

Γνωρίζω σημαίνει

έχω σχέση!

Σχέση με το "επιθυμώ" ...

Κάποιοι, με το "Είναι" της ζωής!

Πρόκειται για χάρισμα

πνοής Αγάπης...

Κοιτώντας τον άλλο

στα μάτια,

ανοίγουν οι φεγγίτες

δύο ψυχών στο Φως!

Είναι ιαματικό ...

Επέρχεται γαλήνη…

Όπου οι τέως πληγές, 

νυν ουλές,

θυμίζουν τις εμπειρίες, 

χωρίς να πονούν...

Οι ουλές, ορατές ή μη,

είναι παράσημα

των ηρώων της ζωής!

Δεν είναι μικρή

η αξία τους...

Πρόσεξες μήπως ότι

ο πληγωμένος άνθρωπος

έχει το πιο όμορφο χαμόγελο

..

Αλέξανδρος Μαρινάκης

Η Συνεργασία Τουρκίας και Κίνας στον Τομέα της 
Πυρηνικής Ενέργειας: Προοπτικές και Στρατηγική Σημασία
Ηπυρηνική ενέργεια αναδεικνύεται ως

ένας στρατηγικός παράγοντας που

διαμορφώνει την ενεργειακή ανεξαρτ-

ησία της Τουρκίας και παράλληλα επηρ-

εάζει το παγκόσμιο γεωπολιτικό πλαίσιο.

Η ανακοίνωση της Τουρκίας για έναρξη

συνομιλιών μεταξύ Τουρκίας και Κίνας

σχετικά με τον τρίτο πυρηνικό σταθμό

στην περιοχή της ανατολικής Θράκης

κοντά στα σύνορα Ελλάδας – Τουρκίας

στην περιοχή Κιρκλαρελί αποτελεί ένα

σημαντικό βήμα προς την ενίσχυση της

ενεργειακής ανεξαρτησίας της χώρας.

Γράφει ο

Κωνσταντίνος 

Πογιατζής
Διεθνολόγος

BSc | MPA 

| MBA | MSc

www.poyiadjis.info

Η ενεργειακή ανεξαρτησία είναι ζωτικής

σημασίας και αποτελεί τον υπέρτατο στόχο

για πολλές χώρες, καθώς επιτρέπει τη δια-

σφάλιση ενεργειακής ασφάλειας και σταθε-

ρότητας της χώρας. Η επένδυση στην πυρη-

νική ενέργεια αποτελεί έναν εξαιρετικά απο-

τελεσματικό τρόπο για την Τουρκία να μειώσει

την εξάρτησή της από τις εισαγωγές ενέρ-

γειας (τα ορυκτά καύσιμα) και να διασφαλίσει

την προστασία των ενεργειακών της συμφ-

ερόντων.

Η Τουρκία, δρώντας ως γέφυρα μεταξύ

της Ανατολής και της Δύσης, διαμορφώνει

στρατηγικές εταιρικές σχέσεις στον ενεργει-

ακό τομέα που επηρεάζουν την περιφερει-

ακή και διεθνή πολιτική. Σε αυτό το πλαίσιο,

η πυρηνική ενέργεια ανακύπτει ως εναλ-

λακτική πηγή ενέργειας που προσφέρει λύσεις

στην τεράστια αύξηση της ζήτησης ενέργει-

ας, τη μείωση των εκπομπών αερίων του

θερμοκηπίου και την εξασφάλιση της ενερ-

γειακής επάρκειας της χώρας. Ο πυρηνικός

τομέας απαιτεί όμως υψηλά πρότυπα ασφά-

λειας και διαχείρισης των πυρηνικών απο-

βλήτων, πράγμα που ενισχύει την ευθύνη

της Τουρκίας στον ενεργειακό τομέα. Η συνερ-

γασία με την Κίνα, ένα μόνιμο μέλος του

Συμβουλίου Ασφαλείας, διαμορφώνει νέες

διεθνείς προοπτικές για την Τουρκία. Αυτό

το ενισχυμένο διεθνές προφίλ στον ενεργει-

ακό τομέα μπορεί να συνεισφέρει στην

ενίσχυση της επιρροής της χώρας, στην 

«ελευθέρωση» των επιλογών στην εξωτερ-

ική πολιτική της χώρας, καθώς και την ανα-

βάθμιση των διακρατικών σχέσεων Τουρκίας

- Κίνας.

Η Τουρκία αναμφίβολα έχει εκδηλώσει

έντονο ενδιαφέρον για την ανάπτυξη πυρη-

νικής ικανότητας. Αυτή η διαδικασία μπορεί

να εξελιχθεί σύντομα με την στήριξη συμμάχων

της χώρας.

Το κεντρικό ερώτημα που προκύπτει είναι

πώς αντιμετωπίζεται ένα αναθεωρητικό και

παρεμβατικό κράτος που δεν σέβεται το διε-

θνές δίκαιο και που επιδιώκει την ενεργεια-

κή του ασφάλεια και επάρκεια, με γνώμονα

ότι εύκολα μπορεί να εξελιχθεί στο σημείο

να γίνει παραγωγός πυρηνικών όπλων.

Συγκεκριμένα, η Τουρκία φαίνεται να κατέχει

τα απαραίτητα στοιχεία για την κατασκευή

πυρηνικών όπλων, συμπεριλαμβανομένων

αποθεμάτων ουρανίου και ερευνητικών αντι-

δραστήρων. Υπάρχουν αναφορές που την

συνδέουν με τον πυρηνικό επιστήμονα Abdul

Qadeer Khan από το Πακιστάν, ο οποίος

προμήθευε πυρηνική τεχνολογία σε άλλα

κράτη. Προκαλεί ανησυχία το γεγονός ότι η

Τουρκία συνεργάζεται στενά με τη Ρωσία, η

οποία αποτελεί τη μεγαλύτερη πυρηνική

δύναμη στον κόσμο και πλέον με την Κίνα.

Αυτή η συνεργασία δημιουργεί διεθνείς

ανησυχίες σχετικά με το πυρηνικό πρόγρ-

αμμα της Τουρκίας. Η πρόσβαση της Τουρκίας

σε πυρηνική τεχνογνωσία μέσω αυτής της

συνεργασίας μπορεί να αλλάξει άρδην το

γεωπολιτικό ισοζύγιο ισχύος στην περιοχή.

Αυτή η κατάσταση προκαλεί ευρείες συζητή-

σεις και ανησυχίες σε διεθνές επίπεδο σχε-

τικά με την εξέλιξη και την ενδεχόμενη κλι-

μάκωση της πυρηνικής κατάστασης στην

περιοχή και τις πιθανές επιπτώσεις στην

παγκόσμια ασφάλεια και σταθερότητα.



Leukaemia Cancer Society Launches New
Campaign #ForUsToo #MatchMyMix

#ForUsToo is a campaign with

one major aim, to recruit stem

cell donors of diverse and mixed

heritage. Helping give people

from ethnic minority or mixed

heritage backgrounds, a fair

chance of fighting blood cancer.  

Blood cancer patients need a

donor of the same ethnic or racial

background. Sadly, most adults

and children from diverse back-

grounds cannot get the life-sav-

ing bone marrow or stem cell

transplant they need because

there is no match for them in the

registry. Lifesaving donors for

patients from ethnic minority

backgrounds are very low and,

much lower for those of mixed

heritage. 

Statistics show that less than

three per cent of the total num-

ber of donors are from ethnic

minority backgrounds.  

The official launch of this cam-

paign was held on the 14th of

September, courtesy of the Stelios

Philanthropic Foundation, South

Kensington.

Guest speakers at the launch

were his excellency the High

Commissioner of the Republic

of Cyprus in the UK Andreas

Kakouris. Patrons of the

Leukaemia Cancer Society, Dr

Linda Papadopoulos one of the

most recognisable and well-

respected psychologists work-

ing in the UK today. British tele-

vision presenter, restaurateur

and author Tonia Buxton and Dr

Neil Rodrigues who leads a lab-

oratory research team focussed

on the biology and clinical tar-

geting of leukaemia stem cells

in acute myeloid leukaemia (AML). 

The main message at the

launch was: 

“Finding an unrelated donor

match for any patient is chal-

lenging, but when the pool of

donors is so drastically reduced

for some, this clearly puts them

at a huge, often life-threatening,

disadvantage. Please join the

campaign! Help to raise aware-

ness encouraging people of

diverse and mixed heritage to

join the bone marrow registers.

Help save lives.”

It’s so hugely important there

is a diverse stem cell register. 1

in 2 of us will likely get cancer in

our lifetime. Please, everyone,

especially people of diverse &

mixed heritage, if you are eligi-

ble, please register. 

Contact the Leukaemia Cancer

Society: 

07872633508

info@leukaemiacancerSociety.

org

https:/ /www.leukaemia-

cancersociety.org/become-a-

stem-cell-donor
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On Saturday 23 September, the President of the

National Federation of Cypriots in the UK, Christos

Karaolis, attended the inauguration of the Eternal

Flame memorial in Ealing. The monument, dis-

played at Ealing Green, is designed to commem-

orate the victims of the Armenian Genocide of 1915.

Guest Speakers at the event included James

Murray MP (MP for Ealing North); Councillor Peter

Mason (Leader of Ealing Council); former MP

Stephen Pound; His Grace Bishop Hovakim

Manukyan; His Excellency Armenian Ambassador

to the UK Varuzhan Nersesyan, as well as the Chair

of the Armenian National Committee in the UK

Annette Moskofian; and Chair of the Armenian

Community Council of the UK Armand Abramian.

Following the inauguration a reception was held,

during which time the Federation's President had

the opportunity to speak with the other invited Guests

about issues of common interest between Cypriot

and Armenian diasporas, including regional devel-

opments in the Eastern Mediterranean and the

Cyprus issue.

((��((

Cypriot Federation President attends 
unveiling of Memorial to Armenian 

Genocide in Ealing

Local residents took up their litter grab-

bers and green disposable bags to col-

lect litter in Cheyne Walk Open Space

last Saturday 23rd September.  

The one-hour litter pick session was

organised by local resident and dog

walker Mr Julian Dixon and were joined

by Southgate ward Councillor Chris

Joannides. The debris included crisp

packets, beer bottles, cans, food wrap-

pers, cigarette butts and a pint glass.

Councillor Chris Joannides said: "We

know that residents of all ages want to

live and work in a clean borough.

Cheyne Walk Open Space is a trea-

sured green space valued by residents.

These community litter picks organised

by local volunteers help keep Enfield

clean and green".

Enfield Cllr Chris Joannides helped 
cleaning Cheyne Walk Open Space



Plenty of good performances
for Omonia Youth FC teams

With the grassroots youth football season now in full

swing, the many teams of community football club Omonia

Youth FC, sponsored Omonia Youth FC, put in plenty of

good performances.  

Sophia Karanicholas' and Samuel Arthur's Under 16

Girls put in another fantastic performance against a deter-

mined opponent. The opposition proved to be hard to

break down, initially due to their compact formation but

the girls kept going, enhancing their passing game which

showed great promise once again. The girls were full of

confidence, playing out from the back, drawing focus

from their training session during the week. A goal from

Gina to add to a fabulous hat-trick from Shekhinah gave

the girls a well-deserved 4-1 win. 

On Sunday, Savvas Zavros and David Poncia's Under

18 Gold had a tough match but managed to win 4-2. Due

to unforeseen circumstances, they had to play with only

11 players and no substitutes, meaning they had to use

their heads to overcome the task ahead. The young men

had been working on making runs in behind the opposi-

tion in training and coach David was pleased to see the

Under 18 Gold the better team on the day, putting into

practice what they worked on during the week. Four goals

from four different players - Nathan, Leo, Callum, Ky, and

a player of the match performance from Kaian, has put

them in a strong position with seven points from the first

nine available. Can they keep it up is the question. 

Jack Markou's Under 13 Green got back to winning

ways in their second game of the season as they start-

ed on the front foot going a goal up in the 2nd minute.

However they allowed a little complacency to set in and

the boys found themselves 2-1 down in the blink of an

eye. 

The Under 13 Green regained their composure and

soon the boys started playing the great football they are

capable of. They battled hard and scored five more goals

in the first half, going into half time 6-2 up. The second

half saw the lads score another three goals, with just the

one conceded, finishing the game with an emphatic vic-

tory. A hat-trick from striker Cos, a brace from Nicholas

and goals from Jordan, Sebastian, Lysandros and Leo

ensured a great team performance for the 9-3 win. 

The newly formed Under 10 Wildcats team were rar-

ing to go in the Girls Super League. 

The game started 4v4, so they tried a new formation

to accommodate, however the game started to run away

from them. The girls showed great improvement as the

game went on and even got a goal back. 

"I believe we struggled a bit with organisation and a

lot of the other team's goals came from mistakes we

made from the back, but this is to be expected with a new

team. However, in the second half we scored a brilliant

goal, made some very good saves, and got stuck into

tackles. It was all worth it to see lots of happy faces." 

"I saw a strong team today and I'm excited to work on

improving on those factors in training. I am proud of the

girls today, they did well!", exclaimed assistant coach

Athanasia, acting as deputy for the day. 

George Constantinou's Under 16 Gold team put on a

really accomplished display for their match in the Watford

Friendly League on Sunday. The boys played fast and

quality football and were able to create a lot of chances

as a result. 

"We played some really good football for most of the

game, but the best thing that they did today was their

desire to win back the ball every time they lost it", said

coach and newly appointed co-chair of the club George.

A 6-0 win, with a hat-trick from George, a brace from

Dennis, and another goal from Oscar, as well as a Player

of the Match performance from Maitham, has put the

Under 16 Gold clear at the top of the league. 

Last but not least, the George Agrotis and Nick

Paraskeva's Under 13 White were in action in the Green

Division of the WFL and came away with a thumping 7-

0 victory. 

The team continued their perfect start to the season

with a third win on the trot, holding on to top spot in the

league with a complete performance. Coach Nick was

particularly proud of his defence, stating "Absolutely

delighted with a clean sheet and 3 goals coming from

defenders which we have been working on in training,

to encourage them to come forward and join the attack.

Also loved to see two goals from long range free kicks.

Solid dominant defending and free flowing attacking foot-

ball, just as we like it!" 

A brace by Zacki, earning himself the Player of the

Match award, and five of the other goals coming from

five different players, made for a very decorative display.

The standout strike being an "absolute belter from Theo.

We are so proud of him, he has improved so much, and

scored a real screamer", added the coach. 

The club's men's teams were also in action with Chris

Gregoriou's Men's I, sponsored by Crown Mobile Tyres,

faced a tricky away fixture against a very experienced

team. The men did superbly, despite suffering three

injuries in key positions, but a goal in each half from Yianni

Polycarpou and Altin Kurti secured the win. Player of the

Match was awarded to Solos Souris. After the match,

Chris declared, "...three points and a clean sheet - take

it and move on!" 
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On Wednesday 12 September, community foot-

ball club Omonia Youth FC, sponsored by Diamond

Corp. held their Annual General Meeting.  

Those in attendance heard from outgoing chair-

man Myri Demetriou who gave a review of last sea-

son, celebrating the many successes of the season.  

In his speech, Mr Demetriou underlined notable

highlights, both on and off the pitch. Mr Demetriou

thanked the Management Committee for their efforts

during the season and said: 

"As an Omonia fan since childhood, it was a great

pleasure being chair of Omonia Youth FC and as

everyone knows, I have done my utmost to help this

club be the best grassroots youth football club it can

be, and provide a safe and fun environment for our

players to develop as both footballers and young

people, as well as to help provide our coaches the

tools to facilitate that. I am proud of what I have

achieved, having previously held the roles of vice

chair and club welfare officer, and I now wish the new

co-chairs George and Sophia all the best." 

As per the club's constitution, the 2022/23 com-

mittee was asked to stand down in order for the

process of the new Management Committee to be

elected. Unopposed, and unanimously agreed, for

the first time in the club's 29-year history George

Constantinou and Sophia Karanicholas will be the

club's co-chairs. Samuel Arthur was voted in as Club

Secretary and Kyri Eleftheriou voted in as lead

Treasurer. The make-up of the rest Management

Committee will be communicated on due course. 

On being appointed a joint statement from Sophia

and George read: 

"We are truly honoured and humbled to be elect-

ed as co-chairs of this amazing football club. We are

excited to support the club in its continued growth

and in driving forward a structure to set it up for fur-

ther future success. A special thanks to the commit-

tee members stepping down and to Myri, for his com-

mitment and dedication as chairman in recent sea-

sons and for the support he has given us in taking

on this role. Omonia Youth FC has an impressive

future ahead of it and we look forward to driving the

club forward."  

Sophia went on to say:  "I joined Omonia Youth

as an assistant coach of our first girl's team. Since

then, I took over the role of female football coordi-

nator and had the privilege of seeing the girls side

grow from one team to six in only a handful of sea-

sons. We also successfully held the club's first ever

girls only tournament last summer and were proud-

ly part of the "wild cats" and "squad girls initiatives"

in collaboration with the FA. We have also support-

ed our female players with their own development

pathways. We have had two female players, play-

ing competitively with our boys' teams, two of our

U16 players start their coaching journey with our U10

teams and also one of our U16 players passing her

referee qualification. These experiences and suc-

cesses are ones I hope to extend across the club

moving forward."  

Omonia Youth FC 2023 AGM: 
George Constantinou and Sophia 
Karanicholas elected as co-chairs  

Should you feel enthused and want to know more about Omonia

Youth FC, you can contact the club at omoniayouthfootball-

club@hotmail.com, via the contact page on the club's website

www.omoniayouthfc.com as well as following the club on twitter

@OmoniaYouthFC and Instagram @omoniayouthfc1994.



HTAPOPI KRASATO

(OCTOPUS IN RED WINE) 

This is an elegant aromatic dish full

of mouth-watering flavours. Get your

fishmonger to clean and prepare the

octopus for you. Alternatively buy

fresh or frozen tentacles which are

ready to use. Accompany this dish

with rice and a green salad. Enjoy

moping up the juices with chunks of

crusty bread. . 

INGREDIENTS

Serves 6

1.5 kg large octopus or

2x750g baby octopus,

fresh or frozen, cleaned

and thoroughly washed

4 tbsp extra-virgin olive oil

4 large onions, roughly sliced

or 12 shallots, left whole

4 cloves garlic, minced

2 bay leaves

1 tsp fresh oregano, finely

chopped or 1tsp fresh

thyme, finely chopped  

I cinnamon stick about 3xcm

long

4-5 cloves

1 tbsp Greek thyme honey

2 tbsp tomato purée

500g ripe tomatoes, roughly

chopped

1 small red chilli deseeded

and finely chopped (option-

al)

125ml brandy 

125ml white wine vinegar

freshly ground black pepper

TO GARNISH

fresh flat-leaf parsley, finely

chopped

METHOD

1. Put the octopus in a large

saucepan and cover with

water. Bring to the boil and

simmer for 50-60 minutes.

Drain and wash thoroughly

in cold water.

2. Cut the octopus into large

pieces and set aside.

3. Over a medium heat, heat

the olive oil in a large

saucepan until hot but not

smoking and sauté the

onion or shallots, garlic,

bay leaves and oregano or

thyme for 8-10 minutes,

stirring occasionally.

4. Add the octopus, cinna-

mon, cloves, honey, toma-

to puree, tomatoes and

chilli if using. Season with

black pepper to taste and

mix well with a wooden

spoon. Do not add any salt

as the octopus will be salty. 

5. Add the brandy, wine,

white wine vinegar and

enough water to just cover.

6. Bring to the boil and re-

duce the heat until the stew

is just simmering. Cook for

1-1.5 hours, covered, until

most of the liquid has

evaporated and is reduced

to half and the octopus be-

comes tender. Test the oc-

topus for tenderness by in-

serting a toothpick in the

thickest part of the tenta-

cles and if it goes through

easily, it is ready.

7. Alternatively, transfer the

octopus with the other in-

gredients in a ‘yiouvetsi’ or

ceramic dish, cover with a

lid and seal it with some

dough. Bake in a pre-heat-

ed oven at 160⁰C/140⁰C

fan/gas 2 for 1.5-2 hours

until tender. 

8. Serve hot or cold as an ap-

petiser, part of a meze or a

main course. 

© George Psarias
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THE FAMOUS CYPRIOT COOK AND RESTAURANT OWNER GEORGE PSARIAS . . .  COOKS FOR ELEFTHERIA

ΠΕΜΠΤΗ 28 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ

09:30 Από Μέρα σε Μέρα
17.00 Καμώματα Τζι’ Αρώματα
18:00 Βραδινό Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ
19.00 Το Μυστικό Της Πεταλούδας
20.35 Υγεία και Ευεξία 

με τη Βασούλα Χριστοδούλου
21.05 Ελληνική Ταινία: 

Ο Μενούσης - Ο Λεβέντης 
Της Ηπείρου

22.40 Ελληνική Ταινία: 
Μάντεψε Τι Κάνω Τα Βράδια

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 29 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ

10.00 Από Μέρα σε Μέρα 
12:00 Μεσημβρινό Δελτίο Ειδήσεων 
16:00 Απογευματινό Δελτίο Ειδήσεων
17.00 Καμώματα Τζι’ Αρώματα
18:00 Βραδινό Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ
18.50 Το Μυστικό της Πεταλούδας
20.20 Με τον Φακό του Hellenic TV
20.50 Ελληνική Ταινία: 

Ντετέκτιβ Για Κλάματα
22.20 Ελληνική Ταινία: 

Οι Κληρονόμοι 
Του Καραμπουμπούνα

23.35 Ελληνική Ταινία: 
Το Κορίτσι Της Μάνης

ΣΑΒΒΑΤΟ 30 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ

12:00 Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ
14:00 Art Cafe (PIK)
18:00 Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ
19.00 Αύριο είναι Κυριακή, 

με τον Πρωτ. Ιωσήφ Παλιούρα
19.35 Ελληνική Σατιρική Σειρά: 

Ο Ακάλυπτος
20.20 Με τον Φακό του Hellenic TV
21.35 Ελληνική Ταινία

Τζένη Τζένη
22.50 Ελληνική ταινία:

Η Αθήνα Τη Νύχτα

KYΡIAKH 1η ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ

11.00 Ζωντανή μετάδοση 
Θείας Λειτουργίας

18:00 Βραδινό Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ
19.00 Αθλητική Κυριακή (ΡΙΚ)
19.30 Παραδοσιακή Βραδιά στο ΡΙΚ
21.00 Με τον Φακό του Hellenic TV
21.35 Πρόσωπα με 

τον Βασίλη Παναγή
22.15 Ελληνική Ταινία: 

Τα Τούβλα

ΔΕΥΤΕΡΑ 2 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ

10.00 Από Μέρα σε Μέρα

17.00 Καμώματα τζι Άρώματα-ΡΙΚ

18:00 Βραδινό Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ

19.00 Το Μυστικό Της Πεταλούδας

20.35 GreekStories με 

τον Αυγουστίνο Γαλιάσσο

21.00 “Ανάδειξέ το” 

με την Άννα Νικολαΐδη 

και τη Ρούλα Σκουρογιάννη

21.30 Το Θέατρο της Δευτέρας: 

23.30 Το Ταξίδι της Ζωής με την Άντζη

Λουπέσκου

ΤΡΙΤΗ 3 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ

10.00 Από Μέρα σε Μέρα

17.00 Καμώματα τζι Άρώματα-ΡΙΚ

18:00 Βραδινό Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ

19.00 Το Μυστικό Της Πεταλούδας

20.30 Δράξασθε παιδείας με τον 

Πρωτ. Ιωσήφ Παλιούρα

21.05 Ελληνική Ταινία:

Ο Φονιάς

22.30 Ελληνική Ταινία:  

Υιέ Μου Υιέ Μου

ΤΕΤΑΡΤΗ 4 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ

09:30 Από Μέρα σε Μέρα 

17.00 Καμώματα Τζι’ Αρώματα

18:00 Βραδινό Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ

19.00 Το Μυστικό Της Πεταλούδας

20.35 Οι Ταινίες της εβδομάδας με την

Τζίλα Ζυλυφτάρι

21.15 Ελληνική Ταινία 

22.55 Ελληνική Ταινία: 

Ζητείται Επειγόντως Γαμπρός

ΠΕΜΠΤΗ 5 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ

09:30 Από Μέρα σε Μέρα

17.00 Καμώματα Τζι’ Αρώματα

18:00 Βραδινό Δελτίο Ειδήσεων – ΡΙΚ

19.00 Το Μυστικό Της Πεταλούδας

20.35 Υγεία και Ευεξία 

με τη Βασούλα Χριστοδούλου

21.05 Ελληνική Ταινία: 

Πειραιάς - Ώρα 7.30

22.40 Ελληνική Ταινία: 

Ο Αετός των Σκλαβωμένων

George Psarias has been a restaurateur for almost forty years. He

spent his time and energy cooking traditional Greek dishes but also 

developing new ones based on fresh ingredients and Mediterranean

flavours. 

He has appeared on numerous radio and television programmes on BBC2

Food and Drink. ITV, Channel 4, Sky's Good Food Live and others. 

Here he would like to give you a taste of his recipes.

HTAPOPI KRASATO
(OCTOPUS IN RED WINE) 

O Lord,

‘Tis my soul adrift?

I pray Thee, Thy hand to lift,

Surmounting despair

To heights of loving care

For Thee alone can give

My life with Thee to live

At the foot of Thy cross . . .

‘Tis gain to cover loss

For the winged soft

Mantle of Thy Glory

Doth comfort, doth carry aloft;

For the lord knowest best,

Return, O my soul,

To thy place of rest.

Amen.

Jo-Anne Colombo Marinakis

GOD SPEED…
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